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З А П И С Н И К 
са II седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 28. августа 2024. године, у згради Скупштине 

Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 10.25 часова.  
Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали следећи одборници: 
 

1. Милан Алановић 
2. Марко Ачански 
3. Данило Бабић 
4. Стеван Бабић 
5. Миленко Бачина 
6. Катарина Бачулов 
7. Миша Бачулов 
8. Вања Божић 
9. Василија Бојић 

10. Цвија Васић 
11. Младен Верначки 
12. Слободан Веселиновић 
13. Елпида Веселиновић 
14. Прим. др сц. мед. Владимир Врсајков 
15. Дејан Вуковић 
16. Дина Вучинић 
17. Босиљка Делић 
18. Сања Драшко 
19. Милко Дробњаковић 
20. Душанка Ђокић 
21. Милан Ђурић 
22. Кристина Жарић 
23. Бранка Зарић 
24. Дамир Злојутро 
25. Проф. др Ружица Игић 
26. Јасмина Илић 
27. Ђурађ Јакшић 
28. Драгана Јововић 
29. Кристина Караић 
30. Ђула Киш 
31. Недјељко Клисурић 
32. Немања Кнежевић 
33. Слободан Кокановић 
34. Драгана Крагуљац 
35. Проф. др Вељко Крстоношић 
36. Дејан Куља 
37. Стеван Латиновић 

38. Душко Лончар 
39. Данијела Малетић 
40. Јелена Маринковић Радомировић 
41. Жељко Матић 
42. Марија Миланковић 
43. Радомир Миленковић 
44. Драган Миличевић 
45. Жарко Мићин 
46. Маја Мрнуштик 
47. Лена Нешовић 
48. Борислав Новаковић 
49. Драган Пајић 
50. Бранислава Пандуров 
51. Биљана Пантић Пиља 
52. Александра Пејиновић 
53. Игор Пејчић 
54. Бранкица Перић 
55. Миран Погачар 
56. Татјана Покушевски 
57. Никола Поповић 
58. Соња Радаковић 
59. Милорад Рељић 
60. Срђана Самарџија 
61. Бане Свитлица 
62. Марија Смиљанић 
63. Доцент др Драган Стајић 
64. Милан Стојев 
65. Иван Стрибер 
66. Милош Тубић 
67. Проф. др Весна Туркулов 
68. Сања Узелац 
69. Славенко Унковић 
70. Борис Фејди 
71. Радомир Хаџибабић 
72. Драган Хемон 
73. Петар Холик 
74. Игор Црнобарац 

 
 Седници су такође присуствовали нови одборници којима је потврђен мандат на овој седници 
Скупштине Града: Виолета Арсић, Бранислав Јововић, Бориславка Драгишић и Кристина Пуповац. 
 Седници није присуствовао Слободан Вукас. 
 Такође, седници Скупштине Града нису присуствовали: Марина Недељковић и Младен Цвијетић, 
одборници којима је потврђен мандат на овој седници Скупштине Града. 
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 Седницу Скупштине Града је отворила и њеним радом руководила Дина Вучинић, 
председница Скупштине Града Новог Сада.  
 Председница Скупштине је замолила присутне одборнице и одборнике да минутом ћутања 
одају почаст поводом трагичне смрти шесточлане породице, која је страдала у пожару у Новом 
Саду. 
 Председница Скупштине је замолила одборнице и одборнике који се још нису пријавили да 
пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број присутних одборница и 
одборника на седници. 
 Председница Скупштине је утврдила да на седници Скупштине Града присуствује 71 
одборник, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  
 Борислав Новаковић, председник Одборничке групе Народни Покрет Србије – Еколошки 
Устанак, се јавио за реч због повреде Пословника: „Повређен је члан 78. у петом ставу каже 
сазив, материјал и записник из става 4. доступан је одборницима на интернет страници 
Скупштине и апликацији за преглед материјала. Нама је био доступан дневни ред, међутим 
материјал до овог тренутка нисмо добили. Материјал за ову седницу подразумева, ако имамо 
избор Градоначелника и чланова Градског већа, да добијемо име Градоначелника, његову 
биографију и кратко образложење шта ту личност или ту особу чини достојном за врши 
функцију Градоначелника Новог Сада, као што материјал за ову седницу подразумева и 
чланове Градског већа. Све то је изостало и ми на ову седницу смо дошли а да нисмо у 
материјалу имали ни предлог за Градоначелника, ни за чланове Градског већа и то је велика 
процедурална грешка. Немојте то радити. Независно од тога што ова Скупштина почиње са 25 
минута закашњења па да при том не дајете никакво образложење било би добро да усталите да 
Скупштина почиње на време јер овде је 90% одборника седело на свом месту 5 до 10, ако они 
поштују вас и ваш предлог да седница буде заказана и одржана у 10 сати онда и ви треба да 
поштујете одборнике. Не постоји ништа важније ни прече од одборника и поштовања ове 
процедуре.“  
 Председница Скупштине је прекинула одборника Борислава Новаковића у излагању и 
указала му да је истекло време предвиђено за његово излагање. 
 Борислав Новаковић: „Инсистирам на изјашњењу.“ 
 Председница Скупштине је указала одборнику Бориславу Новаковићу да је комплетан 
материјал достављен одборницама и одборницима у складу са Пословником Скупштине Града, 
као и да је исти доступан у електронским јединицама. Такође, изнела је да она поштује све 
одборнице и одборнике, скупштински дом и Пословник Скупштине Града, као и да није имала 
намеру да седница касни и крене у 10.25 часова. Истовремено је подсетила одборника 
Борислава Новаковића да су одборници из седам одборничких група започели конференцију за 
медије од 9 часова на дан заседања ове скупштине, те да је неко вероватно одужио своје 
излагање пред медијима. Истакла је и да свака одборничка група има право да пред 
новинарима, пред сваку седницу Скупштине, одржи конференцију за медије. Подсетила је да је 
уредно сачекала одборницу др Туркулов да заврши своје излагање пред медијима, да оне 
заједно нису причале дуже од седам до десет минута, те је седница из наведених разлога 
започела у 10.25 часова. Мишљења је и да, уколико више одборничких група жели да одржи 
конференцију за медије на дан одржавања седнице Скупштине, конференцију треба да започну 
раније, ако то и медијима не представља проблем. 
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 С обзиром на то да је одборник Борислав Новаковић тражио да се Скупштина изјасни о 
повреди Пословника, председница Скупштине је ставила на гласање да ли је повређен члан 78. 
став 5. Пословника Скупштине Града. 
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 29 одобрника 
гласало „за“, да је 45 одборника гласало „против“ и да ни један одборник није гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова констатовала да није дошло до повреде 
Пословника. 
  Записник са I седнице Скупштине Града Новог Сада достављен је одборницама и 
одборницима уз сазив седнице. 
 Председница Скупштине је упитала одборнице и одборнике да ли имају примедби на 
Записник. 
 Пошто није било примедби, председница Скупштине је ставила на гласање Записник са I 
седнице Скупштине Града Новог Сада.  
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 49 одборника 
гласала „за“, да је један одборник гласао „против“ и да је осам одборника гласало „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила Записник са I седнице Скупштине Града. 
 Петар Ђурђев, поднео је писану оставку на функцију директора Историјског архива Града 
Новог Сада, Нови Сад дана 28. августа 2024. године, која је достављена одборницама и 
одборницима уз допис од 28. августа 2024. године. 
 Председница Скупштине је предложила да се, на основу члана 84. став 5. Пословника 
Скупштине Града Новог Сада оставка Петра Ђурђева на функцију директора Историјског 
архива Града Новог Сада, Нови Сад по хитном поступку уврсти у дневни ред седнице 
Скупштине Града Новог Сада и да се разматра као 10. тачка дневног реда. 
 Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 одборника 
гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
 Председница Скупштина је обавестила одборнице и одборнике да су на основу члана 154. и 
члана 144. Пословника о раду Скупштине Града Новог Сада одборничке групе: НАДА ЗА 
НОВИ САД – НОВИ ДСС – ПОКС, Народни Покрет Србије – Еколошки Устанак, СРБИЈА 
ЦЕНТАР – БРАВО НОВИ САД, КРЕНИ – ПРОМЕНИ НОВИ САД, „СТРАНКА СЛОБОДЕ И 
ПРАВДЕ И ПОКРЕТ ЗА ПРЕОКРЕТ“, „Демократска странка, Покрет слободних грађана и 
Зелено леви фронт“, ГГ Хероји Миша Бачулов и одборница Маја Мрнуштик поднели 28. 
августа 2024. године, образложен предлог да се дневни ред седнице Скупштине, сазване за 28. 
август 2024. године, допуни по хитном поступку тачком: 
− Доношење Одлуке о формирању привременог радног тела – Комисије за утврђивање 

чињеничног стања у вези водоснабдевања у Новом Саду и ванредни надзор над 
микробиолошким испитивањем воде за пиће. 
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 Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе допунско 
образложење разлога за допуну дневног реда.  
 Драган Миличевић, представник предлагача: „Ми смо упутили предлог за формирање 
комисије која заправо има за циљ да утврди шта се заправо у претходном периоду дешавало са 
водом у Новом Саду. Мислим да је то од кључне важности будући да су Новосађани, у једној 
великој конфузији пошто имамо ситуацију да Правилник о хигијени здравља воде говори једно, 
односно искључује могућност присуства нематода у води, док са друге стране Јавно комунално 
предузеће „Водовод и канализација“ констатује  да је са водом све у реду и просто грађани су 
престали да конзумирају пијаћу воду из чесме јер се управо створила конфузија и рафови у 
продавницама су празни, и због свега тога мислим да је врло важно да Скупштина расправља о 
овој теми и да просто утврдимо шта се дешава јер је то пре свега у интересу свих грађана овог 
Града.“  
 Председница Скупштине је ставила на гласање предлог одборничких група НАДА ЗА 
НОВИ САД – НОВИ ДСС – ПОКС, Народни Покрет Србије – Еколошки Устанак, СРБИЈА 
ЦЕНТАР – БРАВО НОВИ САД, КРЕНИ – ПРОМЕНИ НОВИ САД, „СТРАНКА СЛОБОДЕ И 
ПРАВДЕ И ПОКРЕТ ЗА ПРЕОКРЕТ“, „Демократска странка, Покрет слободних грађана и 
Зелено леви фронт“, ГГ Хероји Миша Бачулов и одборнице Маје Мрнуштик да се тачка: 
Доношење Одлуке о формирању привременог радног тела – Комисије за утврђивање 
чињеничног стања у вези водоснабдевања у Новом Саду и ванредни надзор над 
микробиолошким испитивањем воде за пиће по хитном постпку уврсти у дневни ред седнице 
Скупштине Града Новог Сада и да се разматра као 12. тачка дневног реда. 
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 29 одборника 
гласало „за“, да је 45 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 
односно да Скупштина већином гласова није усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
 Стефан Тодоровић, поднео је 23. августа 2024. године, оверену писану оставку на функцију 
одборника Скупштине Града Новог Сада, која је достављена одборницама и одборницима уз 
допис од 23. августа 2024. године. 
 Анна Орег, поднела је 26. августа 2024. године, оверену писану оставку на функцију 
одборника Скупштине Града Новог Сада, која је достављена одборницама и одборницима уз 
допис од 27. августа 2024. године. 
 На основу члана 69. Закона о локалним изборима, Скупштина доноси одлуку којом се 
констатује да је одборнику престао мандат одмах, односно на првој наредној седници. 
 Председница Скупштине је да се оставка Стефана Тодоровића на функцију одборника 
Скупштине Града Новог Сада уврсти у дневни ред и да се разматра као 1. тачка дневног реда. 
 Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 
гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина једногласно прихватила овај предлог за допуну дневног реда. 
 Председница Скупштине је предложила да се оставка Анне Орег на функцију одборника 
Скупштине Града Новог Сада уврсти у дневни ред и да се разматра као 2. тачка дневног реда. 
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 Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 72 одборника 
гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова усвојоила овај предлог за допуну дневног реда. 
 Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања је утврдила 
предлоге решења за тачку: Предлог одлуке о потврђивању мандата одборника Скупштине 
Града Новог Сада (Бориславка Драгишић) која је одобрницама и одборницима достављена уз 
допис од 23. августа 2024. године. 
 Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе предлоге 
Комисије. 
 С обзиром на то да представник предлагача није желео да изнесе предлоге Комисије, 
председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се тачка: Предлог одлуке о 
потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада (Бориславка Драгишић) уврсти 
у дневни ред и да се разматра као 3. тачка дневног реда. 
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 60 одборника 
гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ и да је један одборник гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за допуну дневног 
реда. 
 Дописом од 27. августа 2024. године, на основу члана 84. Пословника Скупштине Града 
Новог Сада, председница Скупштине Града Новог Сада је предложила да се дневни ред допуни 
тачкама: 

− Предлог одлуке о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада са 
Изборне листе ДР САВО МАНОЈЛОВИЋ – И ЈА САМ НОВИ САД – КРЕНИ – 
ПРОМЕНИ и 

− Предлог одлуке о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада са 
Изборне листе УДРУЖЕНИ ЗА СЛОБОДАН НОВИ САД – Српска коалиција НАДА 
(НОВИ ДСС, ПОКС) - Странка слободе и правде, Народни покрет Србије, Демократска 
странка, СРБИЈА ЦЕНТАР – СРЦЕ, Покрет слободних грађана, Зелено-леви фронт, 
ЕКОЛОШКИ УСТАНАК - ЋУТА, Покрет за преокрет, ГРАЂАНСКИ ПОКРЕТ БРАВО, 
Лига социјалдемократа Војводине – ВОЈВОЂАНИ - Прим. др Владимир Врсајков, 
Борислав Новаковић. 

 Председница Скупштине је ставила на гласање да се Предлог одлуке о потврђивању 
мандата одборника Скупштине Града Новог Сада са Изборне листе ДР САВО МАНОЈЛОВИЋ 
– И ЈА САМ НОВИ САД – КРЕНИ – ПРОМЕНИ уврсти у дневни ред и да се разматра као 4. 
тачка дневног реда. 
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања 
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 71 одборник 
гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
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 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог да се тачка: Предлог одлуке о 
потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада са Изборне листе УДРУЖЕНИ 
ЗА СЛОБОДАН НОВИ САД – Српска коалиција НАДА (НОВИ ДСС, ПОКС) - Странка 
слободе и правде, Народни покрет Србије, Демократска странка, СРБИЈА ЦЕНТАР – СРЦЕ, 
Покрет слободних грађана, Зелено-леви фронт, ЕКОЛОШКИ УСТАНАК - ЋУТА, Покрет за 
преокрет, ГРАЂАНСКИ ПОКРЕТ БРАВО, Лига социјалдемократа Војводине – ВОЈВОЂАНИ - 
Прим. др Владимир Врсајков, Борислав Новаковић уврсти у дневни ред и да се разматра као 5. 
тачка дневног реда. 
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 71 одборник 
гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
 На основу члана 84. став 2, 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада, Комисије за 
кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања утврдила је предлоге решења на 
тачку: Предлог решења о изменама Решења о образовању Комисије за решавање притужби на 
рад Комуналне полиције. 
 Наведени предог достављен је одборницама и одборницима уз допис од 23. августа 2024. 
године. 
 Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе допунско 
образложење разлога за допуну дневног реда. 
 Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење разлога за 
допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на гласање предлог Комисије за 
кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања да се Предлог решења о изменама 
Решења о образовању Комисије за решавање притужби на рад Комуналне полиције уврсти у 
дневни ред и предложила да се разматра као 9. тачка дневног реда. 
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 одборника 
гласала „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да су два одборника гласала 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног 
реда. 
 Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања утврдила је 
предлогe решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-
имунитетна питања, који су одборницама и одборницима достављени уз сазив и дописима од 
23. и 27. августа 2024. године. 
 Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе предлоге 
Комисије.  
 Сања Драшко, председница Комисије за кадровска, административна и мандатно-
имунитетна питања: „Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 
Скупштине Града Новог Сада, на седницама од 23. и 27. августа 2024. године, утврдила је 
следеће предлоге решења: На основу предлога одборничких група у Скупштини Града Новог 
Сада, Комисија је утврдила предлоге решења о избору председника, заменика председника и 
чланова радних тела и то: Савета за буџет и финансије, Савета за комуналне делатности, Савета 
за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку, Савета за заштиту животне средине, 
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Савета за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици, Савета за 
културу и информисање, Савета за образовање, Савета за статутарна питања и локалну 
самоуправу, Савета за јавни ред и мир и безбедност, Савета за спорт и омладину, Савета за 
праћење примене етичког кодекса, Савета за особе са инвалидитетом, Савета за економски 
развој Града, Комисије за прописе, Комисије за обележавање празника и доделу признања 
Града, Комисије за међуградску сарадњу у земљи и иностранству, Комисије за називе делова 
насељених места, Комисије за представке и предлоге, Комисије за родну равноправност. Због 
потврђивања мандата одборника Скупштине Града Новог Сада, Комисија је утврдила предлоге 
решења о престанку дужности: председника Надзорног одбора Новосадског дечијег културног 
центра, Нови Сад, председника Управног одбора Центра за Социјални рад Града Новог Сада, 
члана Школског одбора Школе за основно и средње образовање „Милан Петровић“ са домом 
ученика, Нови Сад, члана Школског одбора Основне школе „Васа Стајић“ Нови Сад, члана 
Управног одбора Агенција за енергетику Града Новог Сада, председника Савета за 
међунационалне односе Града Новог Сада. Комисија је утврдила и Предлог решења о 
именовању председника Надзорног одбора Новосадског дечијег културног центра, Нови Сад, 
као и Предлог решења о избору председника Савета за међунационалне односе Града Новог 
Сада. Због истека мандата, Комисија је утврдила Предлог решења о престанку дужности 
директора Установе за културу и образовање Културни центар „Кисач“, Кисач, а по претходно 
спроведеном јавном конкурсу и на основу образложеног предлога листе кандидата, Комисија је 
утврдила Предлог решења о именовању директора Установе за културу и образовање Културни 
центар „Кисач“, Кисач. Предлажем Скупштини Града Новог Сада да наведена решења донесе у 
предложеном тексту.“ 
 Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се предлози решења Комисије 
уврсте у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имуните-
тна питања и да се разматрају као 11. тачка дневног реда.  
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 
гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
 На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада председница 
Скупштине је предложила да се споји расправа: 

- за тачке 1. и 2, о оставкама одборника Скупштине Града Новог Сада. 
Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 

 Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 70 одборника 
гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање расправе. 

- за тачке од 3-5, о предлозима одлука о потврђивању мандата одборника Скупштине 
Града Новог Сада.  

 Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
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 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 72 одборника 
гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање расправе. 

- за тачку 7, о предлозима одлука о престанку мандата одборника Скупштине Града Новог 
Сада због избора на функцију.  

Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 71 одборник 
гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање расправе. 

- за тачку 8, о предлозима одлука о потврђивању мандата одборника Скупштине Града 
Новог Сада.  

Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 71 одборник 
гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање расправе. 

- за тачку 11, о предлозима Комисије за кадровска, административна и мандатно-
имунитетна питања.  

 Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 72 одборника 
гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање расправе. 
 Председница Скупштине је замолила одборнице и одборнике да се изјасне о предложеном 
дневном реду у целини. 
 Председница Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред у целини. 
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 53 одборника 
гласала „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова утврдила  

 
ДНЕВНИ РЕД 

1. Оставка Стефана Тодоровића на функцију одборника Скупштине Града Новог Сада 
2. Оставка Анне Орег на функцију одборника Скупштине Града Новог Сада  
3. Предлог одлуке о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада 

(Бориславка Драгишић)  
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4. Предлог одлуке о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада са 
Изборне листе ДР САВО МАНОЈЛОВИЋ – И ЈА САМ НОВИ САД – КРЕНИ – 
ПРОМЕНИ  

5. Предлог одлуке о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада са 
Изборне листе УДРУЖЕНИ ЗА СЛОБОДАН НОВИ САД – Српска коалиција НАДА 
(НОВИ ДСС, ПОКС) – Странка слободе и правде, Народни покрет Србије, Демократска 
странка, СРБИЈА ЦЕНТАР – СРЦЕ, Покрет слободних грађана, Зелено-леви фронт, 
ЕКОЛОШКИ УСТАНАК – ЋУТА, Покрет за преокрет, ГРАЂАНСКИ ПОКРЕТ БРАВО, 
Лига социјалдемократа Војводине – ВОЈВОЂАНИ – Прим. др Владимир Врсајков, 
Борислав Новаковић 

6. Избор Градоначелника, заменика Градоначелника и чланова Градског већа Града Новог 
Сада  

7. Предлози одлука о престанку мандата одборника Скупштине Града Новог Сада због 
избора на функцију  

8. Предлози одлука о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада  
9. Предлог решења о изменама Решења о образовању Комисије за решавање притужби на 

рад Комуналне полиције  
10. Оставка Петра Ђурђева на функцију директора Историјског архива Града Новог Сада, 

Нови Сад 
11. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања: 

− Предлог решења о престанку дужности директорa Установе за културу и 
образовање Културни центар „Кисач“, Кисач  

− Предлог решења о именовању директора Установе за културу и образовање 
Културни центар „Кисач“, Кисач  

− Предлог решења о престанку дужности председника Надзорног одбора Новосадског 
дечијег културног центра, Нови Сад  

− Предлог решења о престанку дужности председника Управног одбора Центра за 
Социјални рад Града Новог Сада  

− Предлог решења о престанку дужности члана Школског одбора Школе за основно и 
средње образовање „Милан Петровић“ са домом ученика, Нови Сад  

− Предлог решења о престанку дужности члана Управног одбора Агенција за 
енергетику Града Новог Сада  

− Предлог решења о престанку дужности члана Школског одбора Основне школе  
„Васа Стајић“ Нови Сад  

− Предлог решења о престанку дужност председника Савета за међунационалне 
односе Града Новог Сада  

− Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Новосадског дечијег 
културног центра, Нови Сад  

− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за 
буџет и финансије 

− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за 
комуналне делатности 
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− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за 
урбанизам, пословни простор и стамбену подршку 

− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за 
заштиту животне средине 

− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за 
здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици 

− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за 
за културу и информисање 

− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за 
образовање 

− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за 
статутарна питања и локалну самоуправу 

− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за 
јавни ред и мир и безбедност 

− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за 
спорт и омладину 

− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за 
праћење примене етичког кодекса 

− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за 
особе са инвалидитетом 

− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за 
економски развој Града 

− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Комисије 
за прописе 

− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Комисије 
за обележавање празника и доделу признања Града 

− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Комисије 
за међуградску сарадњу у земљи и иностранству 

− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Комисије 
за називе делова насељених места 

− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Комисије 
за представке и предлоге 

− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Комисије 
за родну равноправност 

− Предлог решења о избору председника Савета за међунационалне односе Града 
Новог Сада 

 
 Председница Скупштине је напоменула да је пречишћен дневни ред седнице Скупштине 
Града доступан одборницама и одборницима у електронском облику. 
 Председница Скупштине је обавестила да је проф. др Вељко Крстоношић приступио 
Одборничкој групи „Демократска странка, Покрет слободних грађана и Зелено леви фронт“ 8. 
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августа 2024. године те је дошло до промене, тако да је проф. др Вељко Крстоношић одређен за 
председника Одборничке групе. 
 Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 

 
Ад.број: 020-116/2024-I 
               020-117/2024- I 
1. – 2. тачка дневног реда 
 
− ОСТАВКА СТЕФАНА ТОДОРОВИЋА НА ФУНКЦИЈУ ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ 

ГРАДА НОВОГ САДА  

− ОСТАВКА АННЕ ОРЕГ НА ФУНКЦИЈУ ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА 
НОВОГ САДА  

 
 У складу са чланом 67. став 1. тачка 9. и 68. став 1. и 2. Закона о локалним изборима 
одборник Стефан Тодоровић поднео је 23. августа 2024. године, а Анна Орег  26. августа 2024. 
године оверене писане оставке на функцију одборника Скупштине Града Новог Сада. 
 Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања, на основу 
поднетих оставки, утврдила је предлоге одлука о престанку мандата одборника Скупштине 
Града Новог Сада, који су достављени одборницама и одборницима уз допис од 27. августа 
2024. године. 
 С обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 
спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес. 
 С обзиром да се у претресу нико није јавио за реч, преседница Скупштине је закључила 
претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о престанку мандата 
одборника Скупштине Града Новог Сада, Стефану Тодоровићу.  
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 72 одборника 
гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „узржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова донела 

ОДЛУКУ 
О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА  

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
  

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о престанку мандата 
одборника Скупштине Града Новог Сада, Анни Орег.  
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 
гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „узржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова донела 
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ОДЛУКУ 
О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је одредила паузу у раду Скупштине у трајању од 15 минута 
ради одржавања седница Градске изборне комисије у Плавој сали ради додељивања мандата 
одборницима и Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања у 
Сали 18 ради утврђивања предлога одлука о потврђивању мандата одборника Скупштине Града 
Новог Сада. 

Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 11.44 часова. 
 Председница Скупштине је замолила одборнице и одборнике који се још нису пријавили да 
пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број присутних одборница и 
одборника на седници. 

Председница Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града присуствује 76 
одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  
 
Ад.број: 020-113/2024-I 
               020-118/2024-I 
               020-119/2024-I 
3. – 5. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ 
ГРАДА НОВОГ САДА (БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ)  

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ 
ГРАДА НОВОГ САДА СА ИЗБОРНЕ ЛИСТЕ ДР САВО МАНОЈЛОВИЋ – И ЈА САМ 
НОВИ САД – КРЕНИ – ПРОМЕНИ  

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ 
ГРАДА НОВОГ САДА СА ИЗБОРНЕ ЛИСТЕ УДРУЖЕНИ ЗА СЛОБОДАН НОВИ 
САД – СРПСКА КОАЛИЦИЈА НАДА (НОВИ ДСС, ПОКС) - СТРАНКА СЛОБОДЕ И 
ПРАВДЕ, НАРОДНИ ПОКРЕТ СРБИЈЕ, ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА, СРБИЈА 
ЦЕНТАР – СРЦЕ, ПОКРЕТ СЛОБОДНИХ ГРАЂАНА, ЗЕЛЕНО-ЛЕВИ ФРОНТ, 
ЕКОЛОШКИ УСТАНАК - ЋУТА, ПОКРЕТ ЗА ПРЕОКРЕТ, ГРАЂАНСКИ ПОКРЕТ 
БРАВО, ЛИГА СОЦИЈАЛДЕМОКРАТА ВОЈВОДИНЕ – ВОЈВОЂАНИ - ПРИМ. ДР 
ВЛАДИМИР ВРСАЈКОВ, БОРИСЛАВ НОВАКОВИЋ  

 
Председница Скупштине је указала одборницама и одборницима да им је Предлог одлуке о 

потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада Бориславке Драгишић доступан 
у електронском облику. 

Градска изборна комисија Града Новог Сада је, у складу са чланом 72. Закона о локалним 
изборима, доделила мандат одборника Виолети Арсић, као првом наредном кандидату коме 
није био додељен мандат са Изборне листе ДР САВО МАНОЈЛОВИЋ – И ЈА САМ НОВИ САД 
– КРЕНИ – ПРОМЕНИ, а у складу са чланом 73. став 1. наведеног Закона, доделила мандат 
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одборнику Младену Цвијетићу са Изборне листе УДРУЖЕНИ ЗА СЛОБОДАН НОВИ САД – 
Српска коалиција НАДА (НОВИ ДСС, ПОКС) – Странка слободе и правде, Народни покрет 
Србије, Демократска странка, СРБИЈА ЦЕНТАР – СРЦЕ, Покрет слободних грађана, Зелено-
леви фронт, ЕКОЛОШКИ УСТАНАК – ЋУТА, Покрет за преокрет, ГРАЂАНСКИ ПОКРЕТ 
БРАВО, Лига социјалдемократа Војводине – ВОЈВОЂАНИ – Прим. др Владимир Врсајков, 
Борислав Новаковић, као првом следећем кандидату са ове Изборне листе, припаднику 
политичке странке Покрет слободних грађана. 

Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања размотрила је 
Извештај Градске изборне комисије Града Новог Сада и уверења о избору за одборника и 
утврдила предлоге одлука о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада.  

Председница Скупштине је указала одборницама и одборницима да су им Извештај Градске 
изборне комисије Града Новог Сада и предлози одлука Комисије за кадровска, 
административна и мандатно-имунитетна питања доступни у електронском облику. 

У складу са чланом 66. став 4. Закона о локалним изборима, у гласању о потврђивању 
мандата може учествовати кандидат за одборника коме је додељен мандат и који има уверење 
изборне комисије да је изабран. 

С обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 
спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим предлозима.  

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила претрес и 
напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о потврђивању мандата 
одборника Скупштине Града Новог Сада, Бориславки Драгишић. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 75 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „узржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова донела  

ОДЛУКУ 
О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о потврђивању мандата 
одборника Скупштине Града Новог Сада, Виолети Арсић. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 76 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „узржан“, односно да је 
Скупштина једногласно донела  

ОДЛУКУ 
О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА  

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о потврђивању мандата 
одборника Скупштине Града Новог Сада, Младену Цвијетићу. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „узржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова донела  

ОДЛУКУ 
О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је указала одборницама и одборницима да ју је Сања Драшко, 
председница Одборничке групе Александар Вучић – Нови Сад сутра, oбавестила о приступу 
Бориславке Драгишић наведеној Одборничкој групи. 

Председница Скупштине је замолила Стручну службу Скупштине да у Програму за 
електронско вођење седнице Скупштине Града унесе наведене промене у Одборничкој групи. 
 
Ад.број: 020-120/2024-I 
6. тачка дневног реда 

ИЗБОР ГРАДОНАЧЕЛНИКА, ЗАМЕНИКА ГРАДОНАЧЕЛНИКА  
И ЧЛАНОВА ГРАДСКОГ ВЕЋА ГРАДА НОВОГ САДА 

 
Председница Скупштине је указала да, у складу са чланом 43. став 3, а у вези са чланом 66. 

став 4. Закона о локалној самоуправи, председник Скупштине Града из реда одборника 
предлаже кандидата за Градоначелника. 

Проф. др Вељко Крстоношић, председник Одборничке групе „Демократска странка, Покрет 
слободних грађана и Зелено леви фронт“ јавио се за реч због повреде Пословника: „Јављам се 
по Пословнику члан 89. последњи став, каже овако: Скупштина може на предлог председника 
Скупштине, или одборника на почетку седнице односно пре разматрања поједине тачке 
дневног реда, по томе сам се јавио, да утврди време из става 1. у другачијем трајању. Будући да 
имамо седницу на којој ћемо бирати Градоначелника и Градско веће, то је вероватно најважнија 
седница овог сазива, ако не најважнија, у четири – пет најважнијих спада и сматрам да би време 
за расправу требало да буде неограничено будући да ми треба овде да у расправи дођемо до 
најбољег решења из разлога што ово градско веће и градоначеник који ће представљати грађане 
Новог Сада у наредне четири године ће доносити кључне одлуке. Због тога предлажем да се по 
овој тачки дневног рада расправа води без ограничења времена и да може сваки одборник да се 
јави онолико пута колико буде желео.Тражим да се изјаснимо.“ 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог одборника Вељка Крстоношића, да 
време за расправу о овој тачки дневног реда буде неограничено. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 30 одборника 
гласало „за“, да је 46 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 
односно да Скупштина већином гласова није усвојила наведени предлог.  

Дина Вучинић, председница Скупштине, изнела је предлог за кандидата за Градоначелника 
Града Новог Сада: „Избори су фестивал демократије на изборима своје политичке програме и 
визије нудимо грађанима као завештање за будућност. Избори су непоништива меница коју 
грађани оверавају својим гласом и само је они својим гласом могу повући или поништити. 
Данас спроводимо у дело вољу грађана Новог Сада који су 2. јуна убедљивом већином од скоро 
88.000 гласова рекли да желе да Нови Сад води листа Александар Вучић – Нови Сад сутра, који 
су јасно и гласно рекли да желе да Српска напредна странка предложи новог Градоначелника 
Града Новог Сада. Изборна воља грађана је светиња за Српску напредну странку, ми верујемо у 
узвишено демократско право да нема другог суверенитета од оног који грађани својим гласом 
дају на изборима. Поштујући вољу грађана ми предлажемо да Градоначелник Новог Сада буде 
Милан Ђурић који је ту функцију успешно, марљиво, предано и одговорно обављао од 2022. 
године. Наша коалиција која је на изборима иступила уједињена на листи Александар Вучић – 
Нови Сад сутра верује да Милан Ђурић има политичко искуство, људске и професионалне 
квалитете да као Градоначелник ради у најбољем интересу грађана Новог Сада. То кажем зато 
што је политика Српске напредне странке и наше листе заснована на јасном опредељењу да 
витални интереси грађана и наша најдубља уверења морају бити једно, да су грађанима Новог 
Сада потребне визије и пројекти који  могу да служе њиховим потребама, пројекти који ће 
допринети унапређењу квалитета њиховог живота, који ће им осигурати лепшу будућност. 
Милан Ђурић је део политике која почива на уверењу да су грађанима потребна размишљања и 
планови који пред себе стављају велику сврху, сигуран и добро плаћен посао, добре услове за 
образовање њихове деце, добре услове за бављење спортом, квалитетне улице и добро развијен 
саобраћај, уређено зеленило, квалитетну здравствену услугу, развијено предшколско 
образовање и васпитање, добре услове за развој приватног предузетништва и каријере, добре 
услове за заснивање породице и квалитетан живот. Око те сврхе ујединила се већина 
Новосађана. Милан Ђурић на челу наше коалиције доказао је да је привилегија служити 
Новосађанима и реализовати инвестиције које унапређују њихов живот. Милан Ђурић је имао 
велики изазов, а то је да је дошао на чело Града после Милоша Вучевића, велика предност је у 
томе што је наследио сређене и драстично унапређене финансије Града, буџет је са 
17.000.000.000,00 2012. године, достигао 42.000.000.000,00 2022. године, тако да Ђурић када је 
именован за Градоначелника није морао годинама да чупа наш град из дугова што је снашло 
Српску напредну странку на почетку 2012. године, већ је могао да настави са развојем града. 
Реализацијом бројних квалитетних пројеката. Уз Нови Сад и Милана Ђурића је цео наш тим 
Српске напредне странке који праве резултате које не може нико да оспори и чија је здрава и 
одговорна политика препородила Србију и Нови Сад, и направила га како је колега Новаковић, 
на прошлој седници рекао најпожељнијим градом за живот. За 12 година како су у 
континуитету Милош Вучевић и Милан Ђурић градоначелници у Новом Саду није затворена 
ниједна фабрика, није отпуштен ни један радник, напротив отворено је 14 фабрика и обезбеђен 
посао за 45.000 људи. Поред Музичко-балетске школе од 14.000 м2 са концертном двораном, 
ми тренутно градимо две нове школе и нове вртиће. До 2024. изградили смо девет нових вртића 
и реконструисали 17. Градимо три нова моста и изградићемо пречистач отпадних вода, нову 
атлетску дворану и канализацију до сваке куће. Овде у Новом Саду, захваљујући Српској 
напредној странци, пише се историја светске аутомобилске индустрије, овде у Новом Саду 
новосадски ИТ инжењери у Континенталу развијају аутомобил будућности. Ви често умете да 
кажете да непрестано хвалимо Српску напредну странку и Александра Вучића, да, то је тачно, 
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ми то радимо са поносом, радили смо, радимо сада и радићемо увек. Ми смо поносни на 
чињеницу да је наш саборац, друг и пријатељ Милош Вучевић најспешнији политичар у 
новосадској историји. Поносни смо што је председник наше странке изабран прво за министра 
одбране. Поносни смо што је председник наше странке изабран прво за министра одбране, а 
потом за председника Владе. Поносни смо да је направио тим који наставља у Новом Саду 
истим жаром да се бори и ради за подизање стандарда живота сваког становника и поносни смо 
на чињеницу да ће својим утицајем, помоћи Новом Саду да се развија још брже и да ће то 
управо Милан Ђурић, наш Новосађанин, најбоље водити у још бољем правцу, да се развија још 
снажније, да просечна плата са садашњих 115.000,00 динара порасте на 1.500 еура, поносни смо 
на чињеницу да је Милан Ђурић одговоран човек који је посвећен развоју Града Новог Сада. 
Имала сам прилику да радим и сарађујем са Миланом Ђурићем, његова смиреност и тачна 
визија како наш град треба да изгледа увек су нас доводили до јасног циља. То је човек који 
живи живот нашег града 24 сата дневно, то је велика обавеза али је велика част јер наш град је 
најлепши, наш град се најбрже развија и наш град је град победник. Сви одборници из 
Одборничке групе Александар Вучић  - Нови Сад сутра гласаће за избор Милана Ђурића за 
Градоначелника Новог Сада. Нови Сад ће наставити да се развија и Милан Ђурић ће, убеђена 
сам, најбоље наставити да води Нови Сад у будућност и боље сутра и зато позивам све 
одборнике да подрже његов избор.“ 

Председница Скупштине је указала одборницама и одборницима да им је предлог 
кандидата за Градоначелника Града Новог Сада доступан у електронском облику. 

Кандидат за Градоначелника, на основу члана 43. став 4. Закона о локалној самоуправи, 
предлаже кандидата за заменика Градоначелника из реда одборника, а на основу члана 45. став 
2. наведеног закона предлаже кандидате за чланове Градског већа.  

Председница Скупштине је замолила кандидата за Градоначелника Града Новог Сада, 
Милана Ђурића, да изнесе и образложи предлог кандидата за заменика Градоначелника и 
чланове Градског већа. 

Милан Ђурић, кандидат за Градоначелника Града Новог Сада: „Начин функционисања и 
управљања Градом прописан је Законом о локалној самоуправи Републике Србије. Мени као 
правнику и адвокату овај пропис представља основ, полазну тачку и начин и рад и деловање. 
Чланом 2. Закона о локалној самоуправи, локална самоуправа се дефинише као право грађана 
да непосредно и преко слободно изабраних представника управљању јавним пословима од 
непосредног и заједничког и општег интереса за локално становништво, као и право и обавеза 
органа локалне самоуправе да у складу са Законом планирају, уређују, управљају јавним 
пословима који су у њиховој надлежности и од интереса за локално становништво. У овој 
реченици сублимирана је суштина локалне самоуправе то је наш први и основни задатак. 
Анализирајући недавно завршене изборе ми можемо констатовати да је управо коалиција 
Александар  Вучић – Нови Сад сутра добила поверење од грађана да управља јавним 
пословима од непосредног и општег интереса за све грађане. Наше друштво је под вођством 
председника Александра Вучића сазрело да доноси одлуке трезвено и логички исправно на 
бази правилног расуђивања и на принципу ко је тај или ко су ти који су се ових постулата 
највише  придржавали, односно ко су ти који најбоље управљају јавним пословима. Кроз нашу 
политичку историју,нажалост, није увек тако било. Морамо да се сетимо наше бурне политичке 
историје која је често указивала на то да је манипулација и завођење грађана релативно 
једноставно извести. Углавном се то постизало манипулисањем емоцијама и то онда да би се та 
осећања злоупотребљавала, као и да би се остварили интереси једне групе људи која је 
безобзирно желела да дође на власт по сваку цену па и по цену рушења саме државе, а заправо 
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је истина увек јасна и једноставна баш као што је овај члан Закона који сам цитирао. Највећи је 
степен патриотизма за људе који су од стране грађане именовани на јавне функције да 
правилно, праведно и у складу са Законом планирају, уређују и управљају јавним пословима од 
интереса за све грађане. То је наша дужност и по томе треба да нас цене сви они којима су Нови 
Сад и Србија на срцу. Данас сви грађани и они који су за и они који су против наше политике 
где је она која води овакву политику је управо на првом месту Александар Вучић од кога ми 
учимо да су одговорност и посвећеност темељ његовог успеха и енергије да издржи све што 
издржава за нашу земљу и да иде даље. То је осећај уверења да наш народ може и заслужује 
боље и више и да заједно у јединству и слози можемо да мењамо и јачамо Србију не 
заборављајући ниједног момента ко смо, шта смо, који су нам корени, вера и традиција. То исто 
уверење је и наша мотивација да радимо и градимо наш Нови Сад. То нико не може да оспори и 
одмах на почетку желим да се захвалим свим Новосађанима што су ту посвећеност и преданост 
препозонали и што су нам на изборима пружили шансу да Нови Сад позиционирамо као 
најпожељнији град  за живот у читавом региону. Победа наше коалиције јесте и биће победа 
грађана који су гласали за још бољи, већи, лепши, за живот угоднији сваком појединцу 
доступнији Град Нови Сад. Грађани су све рекли на последњим изборима. Наша држава Србија 
се не заустављиво развија и напредује у свим сегментима друштва. Људи то виде, људи то осете 
и јако добро знају а људи се сећају како је било некада, како је било пре 2012. године када су 
просечне зараде биле 47.000,00 динара, а пензије непуну 31.000,00 динара, јер тешко је 
заборавити период у коме су у Новом Саду затваране фабрике и преко 30.000 људи остало без 
посла. Погледајте какав је Нови Сад данас на понос свих нас. Последњих 12 година Нови Сад 
неузаустављиво расте и напредује, наш Нови Сад је један од најбрже растућих полумилионски 
град у овом делу Европе. Просечна нето плата је 115.000,00 динара а просечна пензија 
57.000,00 динара. У Новом Саду су отворене прве фабрике после 40 година, а сада смо већ 
стигли до 14 страних компанија. Историјски најниже стопе незапослености од 5,5%, 47.000 
више запослених него што их је било 2012. године. Због таквог Новог Сада грађани су нам дали 
поверење да га водимо у четвртом узастопном мандату. Даме и господо, кад своју судбину 
предајете некоме у руке онда је предајете ономе у кога сте сигурни да је довољно способан да 
својим радом и знањем оствари ваше интересе. Ти људи су једини на листи Александар Вучић 
– Нови Сад сутра. Наша листа гарантује да ће Нови Сад наставити да се развија, да напредује, 
као што се развијао и напредовао свих и у последњих 12 година и у том смислу ја морам да се 
захвалим нашем премијеру и некадашњем Градоначелнику Милошу Вучевићу. Остаће 
забележено да је једини Градоначелник Новог Сада биран узастопно у три мандата, његово 
наслеђе и његов бренд да администрација Града Новог Сада ради у најбољем интересу 
Новосађана. Ту му нико никада није могао оспорити. Ја лично као његов сарадник и следбеник 
наставио сам тамо где је он стао. Шта је то што наши грађани који су и доносиоци одлука 
помисле када се спомене Милош Вучевић у контексту руковођења Града Новог Сада. Мало је 
времена да бих истакао све оно по чему ће се памтити Нови Сад док је први човек Града био 
Милош Вучевић. Прве асоцијације су да је Град Нови Сад постао Европска престоница културе 
и омладинска престоница Европе тада смо себи и другима доказали да можемо да се такмичимо 
са било којим градом у Европи, да смо ми Европа и да нам не требају страни ментори који би 
нас подучавали европском духу. Али и да смо Србија да смо подигли велелепни споменик 
краљу Петру, да имамо споменик српском војнику на Ветернику, да смо постали центар 
привреде и производње која је била потпуно разорена и да смо за време мандата Милоша 
Вучевића отворили 12 фабрика, више десетина великих домаћих и страних предузећа међу 
којима су Континентал и Нидек. Да смо постали центар ИТ индустрије у региону, саградили 
Ковид болницу, Завод за хитну медицинску помоћ, реконструисали Дом здравља Нови Сад, 
изградили дом здравља Адице, израдили и изградили седам и реконструисали 11 вртића, да смо 
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завршили Жежељев мост. Милош Вучевић је први градоначелник у историји Града који је увео 
правило да су градска и приградска насеља једнако важна и да треба равномерно улагати у 
развој Града. Први пут су асфалтиране многе улице у приградским насељима које никада нису 
имале асфалт. У великом броју приградских насеља изграђена је или се завршава канализација 
и колектори. Оно што је за тих 10 година урађено превазилази резултате свих градоначелника у 
новијој историји Града. И то сви знају и ми који следимо тај пут и они који га нападају. 
Нападају али узалуд. Дела сведоче о свима нама, а грађани Новог Сада траже да се та политика 
настави, а то је политика правилног управљања пословима од интереса грађана. На претходним 
локалним изборима пред грађане смо изашли  са историјским резултатима, оснажени подршком 
Александра Вучића и Милоша Вучевића то треба и мора да се истакне и управо то мора да буде 
наук и опомена да то поверење нико нема право да прокоцка. Сада се поставља питање куда ће 
и како да иде Нови Сад у наредне четири године, како треба да радимо да би Нови Сад опет 
побеђивао, која је наша визија и мисија за наредне четири године. У ком правцу ће ићи наша 
стремљења да би једног дана неко рекао да су и наша имена синоним за нешто добро што је у 
Новом Саду урађено. Политика континуитета је та која нас обавезује и заокружује 
инвестициони циклус који од Новог Сада тражи најбоље место за живот у региону. У наредне 
четири године планирамо да реализујемо инвестиционе пројекте који ће употпунити и повезати 
све претходно реализовано и Нови Сад учинити градом који је заиста по мери модерног човека 
и пружити, не само Новосађанима, него и све већем броју туриста потпуни доживљај новог 
европског града са богатом историјом. Већ је у току градње моста у продужетку Булевара 
Европе који ће изместити саобраћај са Булевара ослобођења и растеретити центар Сремске 
Каменице уједно представљаће најбржу везу из Бачке према Срему и моста између Ковиља и 
Петроварадина који даље представља везу са ауто-путем Београд – Зрењанин – Нови Сад који 
је део Фрушкогорског коридора и део обилазнице око Петроварадина. Реализацијом ова два 
капитална пројекта омогућиће се ефикасно измештање саобраћаја који тренутно кроз шири 
центар Града Новог Сада, као и измештање тешког теретног саобраћаја и оно што је можда 
најбитније повезивање севера Новог Сада са сремском страном, односно Сремском Каменицом. 
Повезивање са Фрушкогорским коридором довешће до тога да на територији нашег Града буде 
кључно чвориште у Србији којим се повезује ауто-пут Е-75 и Парагово, затим Парагово са 
обилазницом око Руме, као и ауто-путем Рума-Шабац. Брзом саобраћајницом Шабац – Лозница 
ствара се повезаност са Западном Србијом као и са Босном и Херцеговином. Фрушкогорски 
коридор ће спојити будући ауто-пут Нови Сад – Зрењанин – Београд. Све ово допринеће да 
Нови Сад постане кључно комуникационо чвориште и самим тим обезбедити даљи развој Града 
са невероватним могућностима и инфраструктурном повезаношћу поготово када се узме у 
обзир наставак радова на брзој прузи према Суботици, а касније према Будимпешти. Такође 
овај мост створиће и услов за развој наших приградских насеља Ковиља, Будисаве и Каћа, али 
и целе Петроварадинске стране. Поред наведеног  реализација ова два капитална пројекта ће 
омогућити измештање саобраћаја из подграђа Петроварадинске тврђаве чиме ће се омогућити 
комплетна и свеобухватна ревитализација Петроварадинске тврђаве и формирање нових и 
одрживих туристичких садржаја. Планирамо да урадимо свеобухватну студију која ће 
претходити  санацији и реконструкцији комплетно Петроварадинске тврђаве укључујући и 
градић као и све друге садржаје који се наслањају на Петроварадинску тврђаву. Паралелно са 
свеобухватним сагледавањем стања Петроварадинске тврђаве планирана је изградња пешачко-
бициклистичког моста преко Дунава који ће практично центар Новог Сада увести на 
Петроварадинску тврђаву чиме претходно поменута реконструкција Петроварадинске тврђаве у 
потпуности добија смисао и своју сврху. И не само то, још један од значајних пројеката који 
ћемо реализовати у овом мандату свакако је и изградња Ботаничке баште у Новом Саду која ће 
се налазити у подграђу Петроварадинске тврђаве и њено стављање у функцију ће додатно 
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оплеменити садржаје и подићи атрактивност подграђа Петроварадинске тврђаве и Новог Сада. 
Поред тога ботаничка башта ће бити намењена научно-истраживачким и едукативним 
активностима, а употпуниће и туристичку понуду Петроварадинске тврђаве и Новог Сада, али 
ће изнад свега представити споменик природе и природним вредностима које имамо обавезу да 
сачувамо  за будуће генерације. Имајући у виду да је Нови Сад бициклистички град и могу 
слободно да кажем град са најразвијенијом бициклистичком инфраструктуром у региону, за 
очекивати да наставимо да се развијамо и у том правцу. Из претходно изречених планова јасно 
је да ће нам Петроварадинска тврђава као нови-стари туристички центар Новог Сада бити у 
фокусу у овом мандату и из тог разлога планирамо да изградимо бициклистичку стазу од 
Беочина до Петроварадина, али и да ускоро започнемо друге фазе бициклистичке стазе Нови 
Сад – Руменка – Ирмово – Кисач – Ченеј. Реализација великих инфраструктурних  пројеката од 
значаја за Републику Србију и регион као што је брза пруга Београд – Нови Сад која је већ пар 
година у експлоатацију  у пуном обиму као и наставак ка Суботици који ће врло извесно бити 
пуштен у рад до краја година ставио Нови Сад пред нове изазове. У ту сврху у овом мандату 
планирамо да изградимо модерну гаражу непосредно уз железничку станицу како бисмо 
Новосађанима али и туристима омогућили комфорно коришћење железнице. Вишегодишњи да 
не кажем и деценијски проблем паркирања у Новом Саду полако али сигурно ће отићи у 
заборав. За пар дана извесно је да ће гаража код Бановине бити пуштена у рад. До краја године 
и гаража у улици Модене. У наредном периоду извесно је да ће се интензивирати реализација 
пројеката јавних гаража на локацији Шафарикова и Трга републике. Имамо историјско улагање 
у градску путну привреду, санацију постојећих и изградњу нових саобраћајница у периоду од 
2012. до 2024. године уложено је више од 16 милијарди динара за унапређење безбедности 
саобраћаја, одржавању око 500 км саобраћајница у самом граду, али и у приградским 
насељима. Ове године имамо подршку покрајинске владе од 1,2 милиарде динара од почетка 
године укупно у путну мрежу је уложено око 700 милиона динара за асфалтирање 90 улица у 
дужини од 40 км. У последњој деценији сведоци смо интензивног развоја Града у сваком 
смислу од индустријске експанзије развоја ИТ сектора до стамбене градње што је довело до 
повећања броја наших суграђана. Да су нам намере да Нови Сад заиста учинимо градом по 
мери модерног човека говори и чињеница да константно радимо на подизању нивоа квалитета 
комуналних услуга што ћемо додатно интензивирати у овом  мандату. Пројекти који су већ 
започети и планирамо да их завршимо у наредне четири године су свима добро познати. Свесни 
да је проблем водоснабдевања озбиљан проблем данашњице како у региону Србији тако и у 
целом свету. Из тог разлога ћемо се у наредном мандату са посебном пажњом бавити изазовима 
који се односе на изворишта, постројења за прераду воде, као и дистрибутивну мрежу. Када су 
у питању изворишта подземних вода свакако је императив њихова заштита, а све у циљу 
нормалног снабдевања водом. Како би се очувао квалитет подземних вода, неопходно је 
посебну пажњу посветити канализационој мрежи и реализацијом пројекта „Чиста Србија“ 
трајно ће бити решен проблем канализационе мреже кроз комплетну реконструкцију на Лиману 
I и II, изградњу колектора дуж Булевара цара Лазара, измештање излива градске канализације у 
Дунав кроз изградњу канализације  у насељу Дунавац, али и изградњом централног постројења 
за прераду отпадних вода. Тиме ћемо решити деценијски проблем третирања отпадних вода и 
загађења водо токова. И ове радове започели смо од Кисача и Ченеја чиме смо још једном 
доказали да су нам сви делови Града једнако важни. У наредном периоду је на постојећим 
извориштима планирана санација преосталих бунара, али и изградња планираних нови 
водозахвата у циљу обезбеђивања довољне количине сирове воде до постројења за прераду 
воде Штранд. И капацитети друга два изворишта Петроварадинска ада Ратно острво ће бити 
предмет неопходних  санација али и анализа за значајно повећање капацитета изградњом нових 
бунара. У наредном периоду размотрићемо и могућност изградње новог постројења за прераду 
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воде на Ратном острву. Такође, наставиће се планирање и реконструкција постојеће водоводне 
мреже, а наравно паралелно са тим и изградња нових деоница дистрибутивне мреже. Доградња 
дистрибутивне мреже пре свега се односи на изградњу главног магистралног доводника воде од 
локације новог постројења за прераду воде на Ратном острву  до моста на каналу хидросистема 
Дунав-Тиса-Дунав на Булевару Европе и северно од Дунава и канала хидросистема Дунав-
Тиса-Дунав. У прилог чињеници да нам је битан равномерни развој свих делова Града и 
приградских насеља говори то да ћемо у наредном периоду наставити са изградњом и 
реконструкцијом водоводне мреже у насељима као што су Садови у Петроварадину и Бегеч. 
Завршићемо четврту фазу изградње доводника воде за Бегеч, реконструисаћемо и обновити 
колектор отпадних вода у Алмашкој улици, завршићемо изградњу магистралног водовода у 
улици Драгослава Срејовића и секундарних водова у насељу Ветерник, изградићемо нову 
црпну станицу у улици Јована Храниловића и изградити и реконструисати доводно-одводне 
цевоводе атмосферских вода чиме ћемо решити проблем плављења приликом обилних 
падавина на тзв. новосадске каде у Партизанској улици. Изградићемо црпну станицу на Клиси, 
у Приморској улици, повезаћемо фекалну канализацију насеља Каћ, Будисава, Шангај на 
систем главне црпне станице у Новом Саду. Реконструисаћемо канализационе колекторе од 
улице Париске комуне до Кисачке улице, као у улици Мише Димитријевића. Поред 
водоснабдевања и канализације, инфраструктуре у фокусу ће нам бити и управљање отпадима. 
Успоставићемо регионални систем управљања отпадом завршетком изградње регионалне 
санитарне депоније и две трансфер станице са пратећим објектима, осигураћемо да сви грађани 
Новог Сада, али и грађани седам општина који чине наш регион добију најсавременији начин 
сакупљања и прераде отпада са процентом одлагања на депонију мањем од 5%. Овакав систем 
предуслов је али и гаранција за примену најсавременијих технологија али и стандарда који 
гарантују максималну заштиту животне средине и безбедност али и здравље наших суграђана. 
Изградићемо постројење за рециклажу грађевинског отпада који ће омогућити ефикасно 
управљање грађевинским отпадом у складу са законом о управљању отпадом, доприносећи 
чистијем и еколошки одговорнијем граду.  У току је израда пројектно-техничке документације 
за изградњу рециклажних дворишта у Футогу и Петроварадину. Ови центри треба да допринесу 
равномерном развоју могућности свих делова Града Новог Сада за сакупљање отпада који није 
могуће одложити у контејнере за комунални отпад. Унапређујемо систем управљања отпадом 
развоја система примарне сепарације одвајањем отпада на месту настанка путем набавки 
постављањем контејнера за папир и картон, ПЕТ амбалажу, стакло, али и постављањем 
рецикломата. Досадашњи резултати и ентузијазам наших суграђана јасан су нам показатељ да 
је улагање у здраву животну средину питање од изузетног значаја за све нас, на чијем даљем и 
бржем развоју ћемо још снажније наставити да радимо. Енергетски ефикасан град Нови Сад је 
нешто на чему ћемо инсистирати у наредном периоду. Да је то већ дуже време нама у фокусу 
говори и чињеница да је у току изградња нове топлане Мајевица која ће бити пуштена у рад до 
маја 2025. године. То значи ефикасно грејање за 7.000 домаћинстава, а њен укупан капацитет је 
за 22.000 корисника. То је прва нова топлана у Новом Саду која се гради после више од 40 
година. Топлана „Запад“ је изграђена и пуштена у погон давне 1973. године. Како бисмо 
обезбедили континуитет у реализацији овог плана покренут је   поступак за израду претходне 
студије оправданости са генералним пројектом за нову топлану Мишелук која ће бити 
најмодернија топлана четврте генерације са даљинснким грејањем и хлађењем. Почетак 
изградње топлане Мишелук се очекује у трећем кварталу 2025. године непосредно по 
завршетку топлане Мајевица. Поред претходно изнетог „Новосадска топлана“ и Град Нови Сад 
су обезбедили 705.000 евра бесповратних средстава од Европске уније из инвестиционог 
оквира за западни Балкан за израду студије оправданости са проценом утицаја на животну 
средину за соларно термално постројење у Новом Саду. Студија коју ради међународни тим 
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консултаната је у финалној фази и биће завршен до 20. септембра. Процењена инвестициона 
вредност овог пројекта је око 90 милиона евра. Пројекат ће омогућити јефтиније грејање за 
грађане Новог Сада и позитивне ефекте за заштиту животне средине. Интеграција соларно 
термалног постројења у систем даљинског грејања Новог Сада поставиће наш град на мапу 
најмодернијих система за складиштење енергије у Европи. Питање заштите животне средине 
свакако је и економично управљање природним ресурсима с тим у вези значајне мере ће бити 
предузете на унапређење енергетске ефикасности укључујући санацију Основне школе „Бранко 
Радичевић“ и Средње машинске школе у Новом Саду. Свакако да један од најважнијих и 
највећих пројеката у овој области представља енергетска санација 120 стамбених заједница 
одабране су енергетски неефикасне стамбене зграде где пројекат обухвата постављање 
термичке изолације зидова, реконструкцију фасаде и уградњу изолација зидова, реконструкцију 
фасаде и уградњу термостатичких вентила, изолацију крова чиме ће не само бити смањена 
потрошња енергије и емисије CO2 већ ће смањити штета на утицај на животну средину а 
грађани ће остварити значајне финансијске уштеде. У циљу контролисања аеро загађења 
поставили смо смарт систем за мониторинг квалитета ваздуха који ће омогућити адекватно 
моделовање мера и праћење загађења у складу са јасним показатељима на терену. Неке од мере 
су постављање већег броја пуњача за електричне аутомобиле. У наредних пар месеци очекујемо 
да у Нови Сад стигне први пуњач за електричне аутомобиле од 300 kW. Настављамо са 
подршком грађанима за замену котлова са чврстим горивом на пелат и гас, уградњу соларних 
колектора и соларних панела и још много мера које ће помоћи грађанима Новог Сада да 
унапред квалитет живота а самим тим да унапредимо и квалитет животне средине. Знам да је 
једна од честих замерки суграђана недостатак зеленила у нашем граду. У претходном периоду 
смо много радили на томе да Град постане зеленији и то ћемо свакако наставити да радимо и у 
овом мандату јер као што сам рекао циљ нам је да Нови Сад постане град по мери модерног 
човека, а то је немогуће без здравог окружења. Из тог разлога планирамо да интензивирамо 
активности на подизању нових парковских површина, а можда и битније да фокус ставимо на 
одржавање и уређење постојећих. Универзитетски парк ће бити реконструисан и модерно 
опремљен, од парка шуме трансформисаћемо га у простор који ће сви грађани моћи активно да 
користе ову изузетно важну зелену оазу. Железнички парк ће такође бити обновљен а у току је 
израда пројектно-техничке документације за парк на Телепу. У току су радови и на изградњи 
парка код СПЕНС-а, а ускоро нас очекује реконструкција и санација Футошког парка. Наравно 
да сва тренутна и планирана улагања у зелене површине морамо пратити са развојем и 
изградњом заливних система чиме ћемо одговорити на изазове са којима се сусрећемо у нашем 
времену у виду климатских промена и других интензивних сушних интервала. Развојем 
заливних система повећаћемо отпорност наших зелених простора на ове екстремне временске 
прилике и омогућити пријатнији живот наших суграђана. Поред унапређења саобраћајне и 
комуналне инфраструктуре један од најбитнијих сегмената на које ћемо у наредном периоду 
интензивно радити је и образовање. Улагање у образовање на свим нивоима остаје у врху листе 
приоритета јер је то оно што је наша обавеза за будуће нараштаје. Настављамо да обнављамо 
постојеће објекте и градимо нове. Мало је рећи да смо поносни на то колико је у претходном 
периоду уложено у опремање и изградњу новосадских школа и вртића. За нас ту нема стајања. 
И не само да смо градили објекте и опремали их радили смо и на аспектима пружања помоћи 
суграђанима којима је то потребно да би своје малишане лакше извели на прави пут, омогућили 
смо да основцима чији родитељи су борци и ратни војни инвалиди са пребивалиштем на 
територији Града Новог Сада буде исплаћена помоћ од 8.000,00 динара за полазак у школу 
поред категорија деце из породица које примају социјалну помоћ, дечији додатак, деци у 
хранитељским и старатељским породицама и деци са посебним потребама. Поред тога, 
повећали смо износ субвенција за приватне вртиће за 60& односно са 8.000 динара на 13.000 
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динара за предшколске групе, а за групе старости од 3-7 година док смо за јаслице повећали 
издвајање од 10.000 на 16.000 динара. Укупно 6.389 ученика је у протеклих годину дана добило 
решење за бесплатне ужине у основним школама на територији Града Новог Сада. Деци са 
посебним потребама смо у просеку у претходној години исплатили једнократну помоћ у износу 
од 5.000,00 динара. У овом мандату настављамо са изградњом када је у питању Предшколска 
установа „Радосно детињство“ надоградићемо, реконструисаћемо и опремићемо објекат у 
улици Јернеја Копитара, у истом временском периоду изградићемо и опремити нови објекат у 
улици Илариона Руварца, изградићемо и нови вртић на Булевару Европе који представља 
значајну инвестицију за даљи развој овог дела Града. До 2025. године биће изграђен нови 
објекат Основне школе „Доситеј Обрадовић“ у насељу Југовићеву, нова школа ће моћи да 
прими око 600 ученика. Изградићемо нови објекат у Основној школи  „Милош Црњански“ за 
око 1.600 ученика, изградићемо и опремити нови објекат Основне школе „Јожеф Атила“ у 
насељу Адице, доградићемо и опремити објекат Основне школе „Јован Дучић“ у 
Петроварадину, чиме ће бити проширени капацитети школе и створени бољи услови за наставу, 
изградићемо нову основну школу у насељу Сајлово, насеље које брзо расте и шири се. 
Изградићемо и опремити нову основну школу  у улици Серво Михаљ као и основну школу у 
Петроварадину, изградићемо фискултурну салу у Основној школи „Никола Тесла“ , а у складу 
са плановима за развој Града планирана је изградња и опремање нове основне школе у насељу 
Мишелук II.  Брига о најмлађим суграђанима нам јесте приоритет, али не треба да заборавимо 
оне који су нам својим пожртвовањем у прошлости омогућили да уопште можемо да радимо и 
градимо наш Нови Сад. У претходним годинама урађено је много донета је одлука о борцима, 
ратним и војним инвалидима  и породицама палих бораца којом су омогућене повластице за све 
њих. Повластице које су засигурно заслужили безрезервним и безусловним испуњавањем 
својих дужности према својом отаџбини. Поред 20% умањења рачуна за „Информатику“ 
бесплатног превоза, станарског паркинга улазница за Штранд, базене, куглану, као и 
приоритете приликом прегледа у домовима здравља први пут смо послали борце на 
рехабилитацију и опоравак укупно 150 бораца из свих борачких удружења са територије Града 
Новог Сада. Сада кажем да ћемо и у наредном периоду реализовати програм рехабилитације и 
опоравка са константним подизањем броја корисника овог програма. Никад нећемо дозволити 
да се херојства наших бораца забораве и у сарадњи са Владом Републике Србије заједно ћемо 
реализовати програме подршке како борцима и ратним војним инвалидима тако и бриге о 
породицама палих бораца. То је наш друг пред судом историје и пред правдом. Поред бораца и 
ратних војних инвалида и породица палих бораца водимо бригу и о нашим пензионерима. 
Њима желим да се захвалим као стубу ове куће која се зове Нови Сад и дан данас већину оног 
што људско око може да види у нашем граду изградили су управо они. Они су градили за 
будућност, градили су за нас. Ако хоћемо да будемо успешни да наша дела буду трајна морамо 
да радимо онако како су радили наши пензионери. На првом месту ова популација мора да се 
разуме и уважи, њихови проблеми, потребе морају добити и адекватну заштиту Града. 
Пензионери са најнижим примањима су добили у 2022. години по 5.000,00 динара, у 2023. 
години по 10.000,00 динара, а у овој години по 20.000,00 динара и планирамо да наставимо са 
овом праксом. Пензионери, њих укупно 450 ове године и исто толико прошле године су били 
на рехабилитацији преко удружења пензионера Града Новог Сада. Поред услуга социјлне 
заштите које град финансира већ годинама преко Геронтолошког центра Нови Сад увели смо 
нову услугу санитетски превоз који услужује не само кориснике прихватилишта, свратишта и 
домова него и грађанства које се за ту услугу пријави. Наставићемо са овим активностима и 
повећаћемо број пензионера који ће преко града моћи да конкуришу за рехабилитацију. Овим 
путем позивам пензионере да се у што већем броју пријаве за остваривање ових права којим 
њихов Град финансира да предлажу решења и буду партнер Граду. Поред образовања, као 
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ставке врло високо позиционирану на листи приоритета у овом мандату ћемо наставити да се 
бавимо и са здрављем наших суграђана. Из тог разлога у наредним годинама биће завршени 
радови на Клиничком центру ламеле Б и Ц, отворићемо Градску болницу, а планирамо да 
отворимо и модерно породилиште, а становници Ветерника и околине ће добити нов дом 
здравља. Инфраструктура, објекти и опрема свакако јесу приоритет али у претходном периоду 
смо се бавили и организовањем помоћи нашим суграђанима за различите потребе и у 
различитим околностима. Са Црвеним крстом Града Новог Сада поред програма које редовно 
финансирамо у циљу превазилажења сиромаштва, као што је Народна кухиња и ланч пакети 
ове године смо дистрибуирали установама, институцијама и организацијама које обављају своје 
делатности на територији Града прехрамбене робе за више од 180 милиона динара. Ту су Дом 
Ветерник, Дечије село, Центар за социјални рад, Геронтолошки центар, Клинички центар, 
Радосно детињство и друге установе. Услуге личног пратиоца и персоналних асистената 
финансирамо из буџета и то за 500 личних пратилаца и 55 персоналних асистената. Град Нови 
Сад једини у Републици Србији финансира личне пратиоце до осам часова како би нам наши 
мали суграђани инклузивно учествовали у свим активностима које им се нуде, такође за 
поједине кориснике имамо решења на 24 часовну персоналну асистенцију. Након 
прошлогодишње суперћелијске олује омогућили смо санацију зграде у Фрушкогорској 4 на 
Лиману II, у нехигијенском насељу Бангладеш смо санирали 6.000 м2 кровова, очистили 
насеље, средили септичке јаме и асфалтирали пут како би се обезбедио превоз ученика који са 
тог насеља похађа Основну школу у Бегечу. У плану је помоћ за нову санацију и санацију 
након пожара. Такође, у Републици Србији  издали смо као локална самоуправа највише 
решења за субвенцију за куповину прве некретнине за мајке које су вредности до 20.000 еура. 
Планови за наредни период за помоћ нашим суграђанима су велики а један од основних је 
формирање нове установе социјалне заштите која ће у себи обухватити већину услуга које као 
Град омогућавамо деци, младима и старима са посебним потребама и менталним тешкоћама, 
као што су дневни боравци, рехабилитација, самостални живот уз подршку тзв. мале кућне 
заједнице и слично. Отвараћемо и нове услуге посебно оне које се односе на метално здравље. 
Такође, посебну пажњу ћемо као локална самоуправа посветити социјалном предузетништву 
које се све више развија као потреба за кориснике услуга њихове родитеље и целокупну 
јавност. Поред тога што нам је значајно да наши суграђани живе у лепом и здравом окружењу, 
да се образују и лече у најсавременијим објектима са најсавременијом опремом можда и 
најзначајније да се у нашем граду грађани осећају безбедно и сигурни у свом граду. Планирамо 
комплетну реконструкцију  објекта који користи Министарство унутрашњих послова у Краља 
Петра I и изградњу нових полицијских станица на Детелинари, Клиси и Футогу. Изградићемо и 
нову ватрогасну станицу у Футогу која ће обезбедити адекватне услове за рад Ватрогасне 
бригаде. Ова станица ће служити за потребе Сектора за ванредне ситуације у Футогу, али и у 
околним местима. Изградићемо регионални центар за ванредне ситуације да додатно 
унапредимо безбедност наших грађана. Више пута сам напоменуо да нам је сваки део града и 
приградских насеља подједнако битан и да наша политика да градске услуге буду једнако 
доступне свим грађанима, не само  комунално опремање, образовање  и здравствене услуге, 
него и култура. Наш град и Српска атина и Европска престоница културе у Новом Саду један 
Стефан Миленковић свира у Градској концертној дворани али и у културним станицама у 
приградским насељима. Зато је Нови Сад посебан и понос свих нас. Планирамо реконструкцију 
и надоградњу Дома културе у Лединцима, као и реконструкцију дома културе у Будисави како 
бисмо обезбедили боље услове за културне активности становника ових насеља. Такође, 
планирана је реконструкција објекта у Шумадијској улици у Новом Саду који користи 
„Светозар Марковић“, изградњо културне станице у насељу Бистрица биће употпуњен урбани 
концепт овог насеља али обезбеђен и недостајући културни садржаји. У оквиру нове културне 
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станице биће доступни различити простори за културне активности укључујући 
мултифункционалне сале за пројекције, концерте и представе затим музички студио, изложбени 
простори, библиотеке и сале за радионице и предавања. Настављамо улагања у креативни 
дистрикт Кинеску четврт и то реконструкцијом објеката број 6 и број 8. Први ће бити опремљен 
за културне активности и садржаће две мултифункционалне сале и биоскопску салу, други ће 
бити намењен за музичко стваралаштво, радионице, студие и друге културне садржаје. Као 
неко ко инсистира на неговању културе сећања, изградићемо меморијални центар жртвама 
Новосадске рације, у знак вечног сећања на најтужније дане у историји нашег града биће то 
место на коме ћемо моћи да одамо почаст жртвама погрома након Другог светског рата. Овај 
меморијални пројекат је од изузетног значаја за Град Нови Сад, али и за читаву државу Србију  
како би се заувек сећали невиних жртава и као опомена да се фашистички злочини никад не 
понове. Биће изграђена црква на Лиману  која чека још од 70-тих година, завршићемо 
реконструкцију студиа М и заједно са покрајинском владом на то место отворити музеј 20/21. 
Настављамо даље радове у Алмашком крају који ће бити на понос свих Новосађана. За Нови 
Сад се не зна да ли је више град културе или град спорта. Спортисти су наши највећи 
амбасадори али наш циљ је не само улагање у професионални спорт, већ обезбеђивање 
најбољих услова за школски спорт и бављење рекреативним спортом.  У наредне три године 
планирамо значајне радове на спортском центру Сајмиште, а очекује нас и свеобухватна 
реконструкција, доградња и надоградња једног од симбола Новог Сада СПЕНС-а. Потпуно 
ћемо реконструисати стадион „Карађорђе“ да нам буде репрезентативан и прилагођен свим 
УЕФА стандардима. Реконструишемо трибину и подтрибински простор на стадиону 
Фудбалског клуба „Нови Сад“ на Детелинари. На потезу северно од Булевара војводе Степе 
планира се изградња атлетске дворане, стадиона, помоћних терена, простора за загревање, 
дечијих стази и игралишта, паркинга. Биће то један од најлепших објеката те врсте у Европе са 
специјализованим стадионима и двораном, а на Новом насељу ћемо изградити базене које 
грађани чекају деценијама. Оно што ће нам бити приоритет у наредне четири године 
свеобухватан и интегралан развој Града Новог Сада како у погледу подједнаког развоја свих 
делова Града и приградских насеља тако и у погледу развоја свих аспеката функционисања од 
комуналног и инфраструктурног, са аспекта развоја културних, спортских и других садржаја. 
Поред развоја нових садржаја и реализације нових пројеката посебан акценат ће бити стављен 
на одржавање постојеће комуналне инфраструктуре, паркова и свих других садржаја који ће 
Нови Сад додатно чинити градом по мери модерног човека. Да бисмо све претходно изнето 
учинили издвољивим и одрживим и да бисмо обезбедили и константан контролисан развој 
неопходно је да не запоставимо кључне елементе који нам све то омогућавају. Из тог разлога 
настављамо са развојем радне зоне „Север II“ и Радне зоне „Каћ“ . Очекујемо долазак нових 
инвеститора. Настављамо изградњу и модернизацију комуналне инфраструктуре, циљ од којег 
не одустајемо већ 12 година јесте равномерни развој Новог Сада. Много смо до сада урадили и 
настављамо даље. Поштоване колеге, драги Новосађани, наредне четири године ћемо додатно 
искористити да слушамо баш вас наше суграђане и то је порука нашег председника Вучића и то 
неће бити нека секундарна делатност функционера већ обавеза свих нас, обавеза директора 
јавних предузећа , чланова Градског већа мојих саветника , помоћника, начелника управа, 
председнице Скупштине и моје лично. Рад пријемне канцеларије за сагледавање и решавање 
проблема грађана из надлежности Града Новог Сада  ће бити интензивиран. Одговорно тврдим 
да ће сви грађани који искажу жељу бити саслушани и да ће њихови проблеми бити решени 
уколико је у нашој надлежности а сигурно ће добити савет како да приступе решавању својих 
проблема. Функционери који не буду били спремни да ово раде неће бити функционери Града 
Новог Сада. Такође биће формиран и тим искусних службеника који ће радити за потребе ове 
канцеларије, а на сајту Града ће сваке недеље бити истицано ко прима грађане, у које време и 
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који дан. Када су у питању велики пројекти ми смо убедљиво доказали да радимо у народном 
интересу, а то су грађани потврдили на последњим изборима. Зато ћемо стално бити у 
непосредном контакту са грађанима и то ће бити један од приоритета нашег четворогодишњег 
мандата. Нови Сад мора да буде град једнаких шанси за све. Мотор нашег развоја треба да буде 
наш универзитет, ИТ индустрија, компаније које своју шансу су препознале управо у свему 
ономе што пружа Нови Сад, а то су добар привредни амбијент и квалитетна радна снага као 
основни ресурс. Радићемо на унапређењу амбијената за отварање нових и помогању већ 
активних малих и средњих предузећа , као и туристички садржаји на чијем ће централном 
месту бити наша лепотица Петроварадинска тврђава са подграђем. Њене садржаје лепоту и 
монументалност наш Музеј града, заједно са нашим архитектонским и историјским бисером 
подграђем Петроварадинске тврђаве учинићемо доступним туристима целог света. Туризам је 
огромна и велика развојна шанса за даљи развој Новог Сада. На свему што сам вам представио 
радићу са тимом  стручних, енергичних, вредних људи који су од овог момента спремни да 
марљиво раде у најбољем интересу свих Новосађана. Бићемо им увек на располагању јер смо 
ми ту за њих и због њих. За своје најближе сараднике, чланове Градског већа Града Новог Сада 
предлажем: заменик Градоначелника Ђурађ Јакшић, управа за образовање Петар Ђурђев, 
управа за културу Тијана Делић, управа за комуналне послове Дејан Шијак, управа за спорт и 
омладину Татјана Медвед, управа за привреду Милорад Радојевић, управа за саобраћај и путеве 
Александар Булајић, управа за прописе и имовину и имовинско-правне послове, урбанизам и 
стамбене послове Милован Амиџић, управа за здравство др Александра Илић, екологија, 
енергетска ефикасност, заштита животне средине Вања Петковић, социјална заштита и брига о 
породици и деци Соња Радаковић и управа за финансије, буџет и инвестиције Дејан Мандић. 
Даме и господо, наша визија за Нови Сад јесте да је он најбоље место за живот у региону, наша 
мисија је да стварамо амбијент задовољства свих наших грађана да Нови Сад буде град по 
њиховој мери, а ми ћемо њиме управљати одговорно, поштено и у најбољем интересу свих 
Новосађана. Ја знам кроз шта смо све прошли, ја памтим Нови Сад какав смо наследили, без 
живота, без привреде, оронуо, турубан, са девастираним јавним предузећима као једином 
привредном граном. Данас после свега можемо да кажемо да смо победили да је Нови Сад 
победио, да је привредно, економски и  инфраструктурно победио и да сада наставља да 
побеђује за сваког нашег грађанина. То је логика коју тражим од чланова Градског већа и свих 
градских функционера да су у сваком моменту свесни тога да ми овде постојимо да бисмо 
управљали пословима од заједничког интереса за наше суграђане. Наши Новосађани 
искористили су своје право да преко својих слободно изабраних представника управљају овим 
градом. То је поверење, даме и господо, које нећу дозволити да ико икада прокоцка или 
изневери. Наша је дужност и обавеза је да им за то поверење вратимо поштеним и домаћинским 
управљањем градом. Нека живи Нови Сад, прелеп и вечан, нека живи наша отаџбина Србија.“ 

Председница Скупштине је отворила претрес. 
У претресу су учествовали: Борислав Новаковић, Миша Бачулов, проф. др Вељко 

Крстоношић, Сања Драшко, Биљана Пантић Пиља, Ђурађ Јакшић, Миран Погачар, Милош 
Тубић, Дејан Куља, Игор Црнобарац, Жарко Мићин, Стеван Бабић, Душанка Ђокић, прим. др. 
сц. мед. Владимир Врсајков, Милан Алановић, Славенко Унковић, проф. др Ружица Игић, 
Петар Холик, Ђула Киш, Драгана Јововић, Маја Мрнуштик, Драган Миличевић, Стеван 
Латиновић, Данило Бабић и Катарина Бачулов. 
 Борислав Новаковић, председник Одборничке групе Народни Покрет Србије – Еколошки 
Устанак: „Видим да је и у наступу госпође Дине Вучинић, а и у наступу Градоначелника, 
коришћене моја реченица и иза које и сада стојим и на коју сам изузетно поносан, дакле да је 
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Нови Сад најпожељнији град, не у држави, него и у региону, али приписивати тај његов 
квалитет и комплимент који Нови Сад заслужује само вама и периоду од 2012. до 2024. заиста 
је препотентно и не ослања се на чињенице. Потцењивати све градске оце, пре Милетића и 
после Светозара Милетића, те велике кћери и синове овог града који су унели своје знање, 
енегију да би Нови Сад био овакав какав јесте, и сводити све на период од 2012. до 2024. је 
препотентно и некоректно према историји Новог Сада ја вас позивам да то не чините. Највећа 
врлина Новог Сада је што је он отворен град, можда ће зазвучати патетично, али мој деда, мој 
отац, моја мајка, ја сам трећа генерација Новаковића, су дошли у овај град 60-тих година и 
засновали своју егзистенцију, као што и две трећине вас такође имају сличну породичну генезу. 
Овај град је велик јер је отворен, овај град је велик јер прима људе, овај град је велик јер даје 
шансу свима и свако ко је вредан, свако ко донесе диплому, свако ко донесе радно искуство у 
овом граду може да успе. То је оно што Нови Сад чини највећим. Мање-више архитектура и 
географски положај. Прво, дозволите ми да изложим критику онога што сте рекли не у 
појединостима толико, колико концептуално. Четири су ствари због којих не могу да гласам за 
вас, а дошле су до изражаја у претходном периоду а плашим се да те слабости неће бити 
отклоњене ни у будућем периоду. Прво је јавност у раду и потпуно одсуство учешћа грађана у 
доношењу кључних одлука за развој Новог Сада. Друго, потпуно одсуство струке или свођење 
на најмању могућу меру струке у начину на који се управља Новим Садом и начину на који се 
доносе одлуке. Треће, некомпетентност, та некомпетентност је нашла трага у задњим данима 
око водовода и канализације, али то је задњи и најеклатантнији пример а није једини пример 
некопетентности управљања овим градом у различитим сегментима говорићу детаљније после 
тога. И напокон четврта ствар ви сте рекли шта имате све намеру да радите међутим то није 
визија града, нисам видео шта су приоритети нисам видео шта поентирате, нисам видео шта је 
окосница, нисам видео код вас шта је битно шта је небитно. Ви сте у исту раван ставили све 
инвестиције независно од тога да ли су мали или велики. Нас интересују оне инвестиције које 
поправљају квалитет живота,нас интересују оне инвестиције и они потези којима се отварају 
развојни капацитети Новог Сада, то је изостало. Кренимо редом: јавност у раду кроз примере 
ћу све аргументовати. Најеклантантнији пример недостатка јавности и учешће грађана у ономе 
у чему би они морали и требали да кажу свој став је такозвани пројекат Нови Сад на води. 
Начин на који један град излази на обале, а реч је о Дунаву практично највећој европској реци 
је најкреативнији посао који једна градска управа може да уради. Како ће изгледати садржај на 
потезу од 4,5 км, дакле морнарице, бродоградилиште, Каменичке аде, Шодрош, то није питање 
само за одборнике, то је питање за све грађане. Дозволите ми да кажем да када сам лично 
доносио одлуку како ће изгледати дунавска обала она је уређена на потезу од Данубиуса до 
бродоградилишта начином на који припада свим Новосађанима. Начин на који сте ви 
замислили Нови Сад на води припадаће само елити, то ће бити тајкунско насеље у њему ће 
живети и уживати само они који могу да издвоје од 7 до 10 хиљада за квадратни метар простора 
стамбеног колико се процењује да ће коштати. Ако ви мислите да на потезу бродоградилиште, а 
то сте кроз генерални урбанистички план и план генералне регулације предвидели блок зграда 
од 20 спратова то није идеја, на потезу од Данубиуса до бродоградилишта нема ни једна зграда, 
то је простор где људи могу да шетају, возе бицикл, играју кошарку, боћају да раде шта хоће и 
тај потез припада свим Новосађанима. Да ли ће потез бродоградилишта и Новог Сада на води 
припадати свим Новосађанима или оним Новосађанима који то задовољство „могу да плате“. 
Два – учешће струке, предложио бих вам само једну ствар не морате је прихватити ангажујте у 
свом кабинету одређен број људи да погледа списак магистарских радова и докторских радова 
у задње четири године на Новосадском универзитету и да вам одвоји оне научне радове који 
директно коренсподирају са градским функцијама и градском компетенцијом. Уверен сам да 
ћете наћи много корисних идеја, у овом тренутку Нови Сад као градска управа је потпуно 
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одсечен од Универзитета, па Универзитет је ризница знања, па ако имате, примера ради, као 
највећи проблем у Новом Саду проблем саобраћајних гужви и проблем паркирања па за име 
Бога неће то решавати само члан Градског већа за саобраћај, имате Катедру за саобраћај на 
Факултету техничких наука, седите са људима од струке, многи од њих су написали стручне 
радове о томе како се решава питање гаража, како се решава питање гужви у саобраћају и свега 
онога што у овом тренутку оптерећује Нови Сад. Дакле све док Новосадски универзитет као 
ризница знања и науке буде потпуно одсечена од градске управе неће бити добро. Трећа ствар – 
некомпетентност ја сам заиста запрепаштен, ово са водом може да се заташкава, колико сам 
разумео реч је да је у задњих 15 дана рађена суперхлоризација, дакле да је много хлора убачено 
у градску воду и да је то можда решило питање нематода јер је убило глисте, тако сте решили 
проблем биолошке загађености, али сте хемијски загадили ту воду. Дакле, можда је она сад 
биолошки исправна јер нема више нематода, али је хемијски неисправна јер има велику 
количину хлора. Немојте то радити. Када се догодио проблем са нематодама требали сте да 
прогласите воду техничком, да дате рок од 7, 10, 15 дана онако како вам стручњаци кажу да се 
отклони тај проблем, да у том интервалу та вода не буде за пиће, а онда када нестану нематоди, 
методама којима се оне уклањају да Новосађани могу да узимају питку воду. Погледајте 
продавнице Новог Сада немате воде за пиће, врло мало људи пије градску воду, јер се догодило 
оно што не сме да се догоди, слагали сте Новосађане. „Водовод и канализација“ је рекла да 
нема никакав проблем, а дан касније Институт за јавно здравље Војводине је констатовао 
постојање нематода, односно глиста у новосадском водоводу. То се никада није догодило. 
„Водовод“ производња и испорука пијаће воде па то је основни комунални систем, ту не сме да 
буде грешака. Какве глисте, какве нематоде, значи апсолутно тај проблем је морао да буде 
решен на другачији начин. Али, ви бирате директоре по страначкој заслузи. То што је неко 
скупљао гласове на потезу Каћ, Будисава, Ковиљ не препоручује га за директора „Водовода“ и 
у биографији тренутног директора „Водовода“ чије име нећу да спомињем, не постоји ништа у 
његовој радној биографији што га препоручује за „Водовод и канализацију“ сем страначке 
активности.“ 

Председница Скупштине је прекинула одборника Борислава Новаковића у излагању и 
указала му да се држи теме дневног реда. 

Борислав Новаковић: „Апсолутно сам у теми, говорим о томе како Градоначелник бира 
своје најближе сараднике.“ 

Председнице Скупштине је поново прекинула одборника Борислава Новаковића у излагању 
и указала му још једном да се држи темедневног реда. 

Борислав Новаковић: „Дакле, четврта ствар. Доводим у везу Градоначелника и начин на 
који бира најближе сараднике а његови најближи сарадици нису само чланови Градског већа 
него и директори и итекако сам у теми. Напокон визија – не поентирате, не видим шта ће бити 
тежиште ваше активности, не видим шта акцентујете, не видим како мислите да развијате Нови 
Сад. Када сам говорио о Новом Саду као најпожељнијем граду говорио сам о овим особинама 
које су врло важне отворености, широкогрудости, способности да и жеље да се прихвате други 
и то га чини највећим градом и најзначајнијим градом када је у питању миграција. Сразмерно 
својој величини у Новом Саду се гради више него у Београду. Сразмерно својој демографској 
величини у Нови Сад долази више људи него у Београд и било које место, делом је то и због 
географског положаја. Нови Сад је подунавски град, Нови Сад је град који се развија на 
обронцима Фрушке горе. Шта предлажете? Нисте уопште споменули сремску страну. У овом 
тренутку постоје велики дизбаланси између бачке и сремске стране. Како имате намеру да 
отклоните тај дизбаланс? Шта мислите да радите са сремском страном? Или ће кренути дивље 
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као што се сада догађа отприлике урбане виле на фрушкогорском путу, на Поповици, на 
Главици, овамо-онамо без некаквог великог плана само у договору са људима из „Урбанизма“.  
Три секунде ме дели од краја...“ 
 Миша Бачулов, председник Одборничке групе ГГ Хероји Миша Бачулов: „Желим прво да 
вам се захвалим, грађанима да се захвалим за поверење и да поставим једно питање нашем 
цењеном Градоначелнику, тај текст што сте прочитали да ли ви стварно верујете у њега и да ли 
ви стварно живите у овом граду где и ми живимо, где живе наша деца, где живе наши 
суграђани, мислим сви ви. Мислим лепо је то све причати о неким фикцијама, али мислим да 
треба да изађемо на улицу и да погледамо те људе у очи. Ја их гледам сваки дан, ја радим са 
њима, онима мени долазе за примедбе, 15 година рада са њима, првих 10 година смо се борили 
да им скупимо средства за лекове, за лечење, за неке терапије, задњих пет година их искључиво 
хранимо јер плата коју имају, просечна плата која је сада висока је једнака просечној плати која 
је била у време Милошевића од 100 милијради, тада су били по вашем излагању тад смо били 
најбогатији најјачи, тад је плата била 100 милијарди сада је 100.000,00 која не вреди ништа. 
Једна просечна породица која има болесно дете са једном платом до 15-ог у месецу не може да 
прехрани своју породицу, од 15-ог нема пара да прехрани своју породицу. То је оно о чему 
треба да причамо, то је оно на шта треба да мислимо, не на градњу, на ширење мислим ја знам 
да је то вама свима у интересу јер ви од тога имате добит, јер када би урадили ревизију и кад би 
отворили књиге што ја предлажем да урадимо јер једино тако ћете ово што причате и ово што 
приповедате ћете приближити грађанима и вратићете њихово поверење јер ја сам овде у 
својству грађанина и ја вам не верујем, јер ја живим у овом граду али ја желим да вам верујем ја 
желим да стварно буде тако како ви причате, ја желим да живим у таквом једном граду. Ја 
стварно желим, наши грађани желе али ја предлажем да пре него што ишта почнемо да радимо 
да отворимо те књиге да покажемо грађанима да задње четири године вашег рада стварно јесу 
како ви кажете да јесу и стварно се радило и пословало поштено како ви кажете да јесте јер ми 
то не видимо, не осетимо. Сад више грађани нису нису ни гладни само сад су и жедни, јер 
задњих месец дана се боје да пију воду, а не могу сви да приуште да купе воду у радњи. Молим 
вас, дајте да прекинемо систем запошљавању подобних и да доведемо способне, ту сте четири 
године, ја сам ту да будем, да скренем пажњу на то шта грађани желе, шта грађани причају, 
каква је заиста ситуација. Ја сам ту да пробам да утичем на вас да радите како треба и како 
грађани желе да ви радите. Грађани  желе да вам верују. Ја нисам политичар ја сам овде дошао 
зато што су ме људи замолили да станем да их заступам овде на овој говорници да пренесем 
њихове муке и њихове жеље. Зато вас молим у новом одабиру свих стручних људи у нашем 
граду да још једном размислите и да нам, ако већ морамо да будемо сви овде заједно и ако Град 
ћете ви водити онда доведите људе који знају шта раде.“ 
 Проф. др Вељко Крстоношић, председник Одборничке групе „Демократска странка, 
Покрет слободних грађана и Зелено леви фронт“: „Саслушао сам и предлог и експозе кандидата 
и желим да вас обавестим да Одборничка група Демократска странка – Покрет слободних 
грађана и Зелено леви фронт неће подржати предлог за Градоначелника који долази од стране 
Српске напредне странке не зато што смо у овој Скупштини опозиција и из неког хира, већ зато 
што овај предлог представља континуитет власти 12-годишње власти и онога свега чему смо се 
противили и начину на који се од 2012. године водио Град. Потпуно је свеједно ко је предложен 
за Градоначелника, ко ће бити изабран као Градоначелник јер свако ко буде изабран мораће да 
ради онако како је то чињено од 2012. године и зато нећу говорити о кандидату понаособ, већ 
ћу покушати да вам објасним због чега нећемо да гласамо на основу онога што сте урадили или 
нисте урадили у претходних 12 година. Циљ једне градске власти је да унапреди квалитет 
живота у Новом Саду. Нажалост ова градска власт све од 2012. године тај задатак није 
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испунила. Напротив, квалитет живота у нашем граду је видно уназађен, овај град је постао 
неупоредиво небезбеднији, вишеструко прљавији и драматично нездравији него што је био 
2012. године. У свакој области стање је лошије или катастрофално. Прва ствар и основна која 
свима нама је на скали оног лошег што сте урадили је чињеница да сте угушили демократију у 
Новом Саду. На изборима се користите најбруталнијим уценама, чак и неким пријавама, а 
дошли сте до тога да отворено купујете гласове а по новом доводите бираче из различитих 
делова Град, чак и ван наше земље. Што се тиче овог сегмента, то је један од највећих удараца 
за демократију у Новом Саду. Са друге стране, ону демократију коју су генерације новосађана 
брижљиво чували и унапређивали ви сте потпуно уништили. Увели сте насиље као један 
нормалан вид политичког обрачуна са политичким неистомишљеницима. И сâм сам био жртва 
вашег  насиља, увели сте вербално насиље, али и оно физичко, оно најгоре насиље. Три пута 
сте нападали активисте и функционере Демократске странке који су мирно желели да одрже 
конференцију за штампу, само у шест месеци претучен је професор Јанко Веселиновић и 
активисти из Покрета за преокрет у Ковиљу, у Будисави, а у Каћу је доктор Владимир 
Врсајков...“ 

Председница Скупштине је прекинула одборника проф. др Вељка Крстоношића у излагању 
и указала да се држи теме дневног реда.  

Проф. др Вељко Крстоношић: „ ...добио батине заједно са својим, јесте, јесте, тема је шта се 
дешава у Новом Саду, није ни тема председник државе био па сте се освртали више пута на 
то...“ 

Председница Скупштине је поново прекинула одборника проф. др Вељка Крстоношића у 
излагању и указала му још једном да се држи теме дневног реда. 

Проф. др Вељко Крстоношић: „...То је ваш  понос, а мој срам што живим у граду где се 
пребијају активисти је тај и зато износим,  а ви имате власт...“ 

Председницa Скупштине је замолила одборника проф. др Вељка Крстоношића да се држи 
теме дневног реда и указала му да тече време предвиђено за његово излагање. 

Проф. др Вељко Крстоношић: „...Ок враћам се на тему дакле, само зато што су делили 
пропагандни материјал који се није свиђао Српској напредној странци пребијани су у 
одређеним деловима Града. Такође пребијани су грађани који су протествовали против 
доношења ГУП-а који је донет од стране ове градске власти. Идемо даље. Ако погледамо 
образовање, ево ја радим на Универзитету и тај сегмент пратим врло помно, стање је такво да 
просветни радници беже из просвете главом без обзира, нажалост имам податак да је у 14 
основних и средњих школа у прошлој години 62 наставника и професора отишло односно 
напустило своје радно место, да ли због ниских плата, да ли због лошег односа или неког 
другог разлога. Никада се није догодило да у граду имате плате просветних радника ниже од 
просечних плата унизили сте просветне раднике и ви сте криви што се у првом уписном року 
на Природно-математичком факултету у Новом Саду пријавило рекордно мало будућих 
студената на професорске смерове, на хемију... Нови Сад ће доћи у велики проблем са 
кадровима …“ 

Председницa Скупштине је поново прекинула одборника проф. др Вељка Крстоношића у 
излагању и указала му да просветни редници нису теме дневног реда, већ да је тема дневног 
реда избор Градоначелника. 

Проф. др Вељко Крстоношић: „ ...Има, има ево ја ћу....“ 
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Председницa Скупштине је указала одборнику проф. др Вељку Крстоношићу да је кандидат 
за Градоначелника пажљиво изнео свој експозе који је трајао скоро 50 минута и да треба да се 
осврне у свом излагању на то. 

Проф. др Вељко Крстоношић: „ ...Ви ћете овде, добро дозволите ми да наставим, ево враћам 
се, ево враћам се, ви сте рекли да сте изградили балетску и музичку школу...“ 

Председница Скупштине је указала одборнику проф. др Вељка Крстоношићу да се у свом 
излагању може осврнути на градске пројекте и на избор Градоначелника. 

Проф. др Вељко Крстоношић: „...Балетска и музичка школа је градски пројекат. Ви сте 
изградили балетску и музичку школу, поправили неки дом можда ћете изградити неку нову 
школу, али те школе не држе наставу нити голи зидови држе наставу, нити унапређују наставу, 
нити образују децу. Немате кадар доћићемо у проблем, мала места по Војводини и у централној 
Србији већ имају тај проблем доћићемо у проблем недостатка образовног кадра односно 
просветних радника. Што се тиче здравства такође је алармантно стање, гомила здравствених 
радника напушта здравствене установе и сада да ми не бисте одузели реч ја нећу цитирати 
неког ко ми је рекао да у Клиничком центру ће се лечити само онај ко буде морао а то време 
изгледа долази. У осталим установама је још горе стање. Иначе, ја сам овде осам година за овом 
говорницом апеловао да се почне пројекат планирања градске болнице, а тадашњи 
градоначелник, а садашњи премијер ме оптужио да желим да купим јефтине политичке поене 
па ја сада питам са ове говорнице какве ви то поене скупљате вероватно скупе и то врло скупе 
које плаћају грађани својим новцем. Што се тиче културе такође стање је катастрофално, много 
лошије него што је било, свака част за Европску престоницу културе међутим ако анкетирате 
људе, грађане Новог Сада, велики број људи неће знати да је  уопште Нови Сад био Европска 
престоница културе, а они који знају, мали број њих ће знати који су пројекти реализовани. И 
није ни чудо када сте на руководећа места у култури бирали људе који немају појма о тој 
области. Сетимо се прве чланице  Градског већа која је поентирала главно радно искуство у 
биографији је било да је продавала Авон козметику, након тога је дошао некадашњи члан 
Демократске странке који је на то место, Далибор Рожић, на то место награђен зато што је 
продао мандат вама, а човек је професор историје...“  

Председница Скупштине је указала одборнику проф. др Вељка Крстоношића да се поново 
удаљио од теме дневног реда. 

Проф. др Вељко Крстоношић: „...Нисам се одаљио од теме човек је био члан Градског већа 
за културу...“ 

Председница Скупштине је указала да је кандидат за Градоначелника Града Новог Сада 
изнео предлоге за заменика Градоначелника и чланове Градског већа Града Новог Сада и да су 
свом изглагању може да се осврне на наведено. 

Проф. др Вељко Крстоношић: „...Садашња директорка Музеја Града Новог Сада је у 
биографији имала је, поентирала је тиме...“ 

Председница Скупштине је поново прекинула одборника проф. др Вељка Крстоношића у 
излагању и указала му да не може да лупа руком за говорницом, а затим му изрекла меру 
одузимања речи. 

Сања Драшко, председница Одборничке групе Александар Вучић – Нови Сад сутра, се 
јавила за реч због повреде Пословника: „Жао ми је што се на овакав начин отпочиње и веома 
страствено води расправа, замолила бих заиста председавајућу да обратимо пажњу на члан 100. 
сачувамо достојанство и молим вас да их сваки пут позовете управо да уподобе своје понашање 
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за овом говорницом члану 100. који каже да смо сви овде дужни да се једни према другима 
достојанствено опходимо, понашао, разговарамо. Ја разумем да су страсти високе, ипак сте ви и 
поред тих страсти дужни да своје понашање уподобите изборном резултату који је нама дао за 
право да данас предложимо Градоначелника а он предложи своје будуће сараднике. Сматрам 
изузетно некоректним и лично ме вређа да ми компетентност без основа и доказа било ко за 
овом говорницом доводи у питање, да ме прозива да сам било који глас за било кога купила је 
потпуно некоректно у најмању руку вређа достојанство а можемо и даље од тога да 
разговарамо. Заиста ћу се трудити да максимално обратим пажњу на страст која је нужна у 
оваквим расправама, само молим председавајућу да обратите и ви пажњу.“ 

Биљана Пантић Пиља се јавила за реч због повреде Пословника: „Повређен је члан 96. 
Пословника, говорник може да говори само о питању које је на дневном реду. Заиста сам се 
трудила да се не јављам и пустила сам и првог говорника који није био у теми и другог и трећег 
али молим вас та количина неистине коју сте изнели посебно ви као последњи говорник а 
седите у овом градском парламенту толико година, прво причали сте о покраденим изборима, а 
што седите онда овде ако су покрадени избори, што сте верификовали свој мандат и дошли 
овде ако су избори покрадени. Зашто пљујете на 53% Новосађана који су овој листи дали глас, 
како вас није срамота, причате о насиљу, па ваши активисти и ви лично сте ишли на сајам и 
прогањали наше људе који су сасвим легитимно радили, ви наше људе који иду и у кампању 
вдв што је легитимна кампања малтретирате, претите им, ви и ваше колеге одборници и њихова 
деца су ломили наше страначке просторије, немојте сад имена да спомињем овде, зна онај на 
кога ја мислим, па ваш страначки колега је то радио и ви сте то радили, наше страначке 
просторије ломите и ви нама причате о насиљу. Како вас бре није срамота то што радите. 
Причате да ништа није урађено, 14 фабрика, 45.000 радних места, сва срећа па су то све 
Новосађани видели а мени је жао што нисте са дужном пажњом слушали господина Ђурића о 
ономе шта је говорио шта је урађено....“ 

Борислав Новаковић, председник Одборничке групе Народни Покрет Србије – Еколошки 
Устанак се јавио за реч због повреде Пословника: „Председнице, Ви сте повредили повреду 
Пословника узмите Пословник или нека вам помогне секретар дакле члан 93. први став 
председник Скупштине може да говори као одборник уз претходну пријаву на електронски 
систем и има предност у односу на друге пријављене говорнике изузев председника 
одборничке групе. Шта ви све време радите? Ви коментаришете излагање одборника, имате 
право да коментаришете и да се слажете или не слажете у својству одборника, али немате право 
да прекидате председнике одборничких група не онда као што ви тврдите кад нису у теми јер 
су у теми, него онда када се не слажете са ставовима и онда када ми изговарамо неке реченице 
које вас боле и онда оно што вама политички смета третирате као говор ван теме.  Сви смо били 
у теми итекако и нема смисла да нас опомињете због тога што нисмо у теми и нема смисла да 
интервенишете сваки пут када се лично не слажете са политичким проценама и оценама 
председника одборничких група, али имате апсолутно право да у својству одборника 
препустите место председавајућег и да полемишете и са мном и са Вељком и са свима 
осталима, али злоупотребљавати позицију председника Скупштине начином на који ћете 
коментарисати сваки говор и оспоравати оно што говоре говорници је потпуно недопустиво и 
извршили сте практично повреду члана 93. и због  тога тражим да се Скупштина о овоме 
изјасни.“ 

Председница Скупштине је указала одборнику Бориславу Новаковићу да пре него што се 
Скупштина изјасни о повреди Пословника да је њено основно право и обавеза да води седницу, 
а да је то могао да прочита у скоро свим тачкама Пословника. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање да ли је повређен члан 93. Пословника 
Скупштине. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 29 одборника 
гласало „за“, да је 45 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова констатовала да није дошло до повреде Пословника. 

Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе „Др Војислав Шешељ – Српска радикална 
странка“ се јавио за реч због повреде Пословника: „Даме и господо одборници, указујем на 96. 
члан и то по неколико ставова 96. члана Пословника о раду Скупштине, на основу излагања 
колеге Крстоношића. Дакле, морамо говорити само о теми која је на дневном реду. Господин 
Крстоношић, познајемо се дуго година увек смо били на супротстављеним странама али колега 
Вељко заиста ме чуди ситуација где ви исказујете то да је физички вид насиља најгори вид 
насиља. Ја се дефинитивно ту слажем са вама, али заборављате једну ствар, крајем јула прошле 
године када је била заказана седница Скупштине Града ви сте били у групи од 15-так људи која 
је покушала испред сале Скупштине Града Новог Сада физички примењујући насиље да спречи 
потпредседника Српске радикалне странке Милорада Мирчића да учествује у раду на седници 
Скупштине Града. То што је тих 15-так јунака међу њима што су били Погачар, унук чувеног 
црногорског усташе Јеврема Брковића, Брајан Брковић, Биљана Стојковић и остали јунаци ме 
не чуди, али да сте ви као универзитетски професор учествовали у чину покушаја физичког 
насиља да спречите човека од 65 својих година да уђе у салу Скупштине Града и да ради свој 
посао истини за вољу Вељко то од вас очекивао нисам. Физичко насиље јесте најгори вид 
насиља не позивајте се на њега, ако сами учествујете у истом.“ 

Миран Погачар се јавио за реч због повреде Пословника: „Дакле, повреда члана 100. 
достојанство Скупштине, апсолутно је недопустиво да се оваквим именима квалификацијама 
називају чланови пре свега грађанског покрета Браво, дакле Брајан Брковић и ја, да смо не знам 
ни ја нећу ни да поновим просто те речи, пре свега Ђурађ Јакшић, овако дакле господин Ђурађ 
Јакшић може да очекује тужбу за лажну изјаву дакле за лажно изјављивање то што је рекао да 
сам ја учествовао у догађају у коме нисам учествовао. Дакле ја тај да нисам био присутан тако 
да од наведених особа које сте навели дакле поименце дакле мене и Брајана Брковића ми нисмо 
ни били присутни тај дан. Тако да молим вас да не лажете јавност, доступни су снимци, пре 
свега да не вређате достојанство и одборника, али и грађана Новог Сада који могу да погледају 
и да се јасно информишу ко је тај дан био и шта се ту дешавало.“  

Милош Тубић, председник Одборничке групе НАДА ЗА НОВИ САД - НОВИ ДСС - ПОКС: 
„Прво вас молим да нико никог не прекида, имамо десет минута слободе да кажемо шта 
мислимо. Ако изађем ван оквира, ево ја вам се унапред извињавам. Господине Ђурићу, оно што 
ћу рећи ће бити јако непријатно за Вас, извињавам се, али ја морам. Господо опозициони 
одборници, молим вас за десет минута пажње без икаквог аплаудирања, смеха или било чега. 
Дакле, господин Ђурић је имао један леп експозе, ја бих волео да је тај експозе истинит, ја бих 
волео, господине Ђурићу, да све што сте Ви изговорили буде истина зато што сам човек који 
живи у Новом Саду, као и Ви, зато што се надам да моје дете неће отићи у иностранство, да ће 
остати да живи у овом граду. Зашто мислим да све што сте од инвестиција што сте навели, што 
не кажем да нису добре ствари, једноставно немогуће изводити у вашем мандату, зашто? Или је 
то истина или је истина оно што смо након избора сазнали у пуном обиму а ради се о 
потрошњи буџета апропо судских извршења и адвокатских тужби. Пажљиво сам читао, 
припремао сам се за ову седницу, имам осам страна, желим да посаветујем, пошто нећу стићи 
очигледно, свако јавно предузеће и јавно комунално предузеће како можемо да изађемо из 
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проблема. Али прво да вам кажем како ћемо инвестиције пошто нећете их урадити. Зашто? 
Пажљиво сам гледао Ваша излагања од пре три недеље. Ви сте навели да је 2021. године 
апропо ових извршења експропријација, тужби адвоката потрошено 1.500.000.000,00 динара. 
Некада је то било и много мање. Да вас подсетим, до протеклих пет година, ако изузмемо АТП 
Војводину, никад оваква пљачка од стране адвоката, извршитеља, тужиоца, се није десила. 
Затим сте рекли да је 2022. било 2.700.000.000,00, 2023. 4.000.000.000,00 и да очекујете 2024. 
7.000.000.000,00. Међутим, Ви сте се ту искрено оградили и то Вам свака част са информацијом 
коју сте нам искрено рекли а то је да на столу имате преко 15.000.000.000,00, тачније речено 
15.700.000.000,00 тужби, извршења, апропо на експропријације земље, тужби грађана, 
предузећа, свако ваљда у задњих 20 година ко је нашао да се тужи, тужи се. Господине Ђурићу, 
ја ћу Вам сада рећи само нешто математички. Ништа није злонамерно, крајње је добронамерно. 
Ја бих на Вашем месту чак све људе из опозиције позвао у помоћ. Зашто? Ако је истина да 
7.000.000.000,00 имате извршења ове године, четири године наредне, то је 28.000.000.000,00, 
господо, то је 240 милиона евра. У Новом Саду по званичном податку Града Новог Сада 
пописано је 368.697 житеља Новог Сада и 117.637 домаћинстава. Господо, чиста математика 
говори када поделите ову цифру са бројем домаћинстава, добићете преко 2000 евра задужења 
по свакој породици, по сваком домаћинству. То је најбоља верзија. Мало гора верзија је да оних 
15.000.000.000,00 које су пристигле и које ће очигледно, 021 је објавио да очекујете такав раст, 
тренд раста удуплавање, значи ако не буде удуплавања, то је 15.000.000.000,00 које су тренутно 
пута 4, то је 60.000.000.000,00 динара. Поделите са бројем домаћинстава, 117.637, добићете 
4.300 евра. А за ону задњу што сте рекли у реченици коју је објавио 021, ја не знам да ли је 
тачно пренео, да се очекује ту увек повећање, повећавање поводом ове ставке значило би 
7.000.000.000,00 ове године, па дупло, пошто је континуитет од 2021, 2022, 2023. и 2024, скоро 
дупло, дупло, дупло, то би било 7.000.000.000,00 плус 14 плус 28 плус 56, математика је јасна, 
катастрофалне су цифре. Ово се дубоко надам где нешто што је немогуће и што се никад неће 
остварити. Оно што бих Вас молио, то ћу у другом делу говора, то су предлози за свако јавно 
комунално предузеће за које ћу покушати да вам појасним. Што се тиче Вашег излагања, 
говорим Вам о инвестицијама. Географски, инвестиције јесу у Новом Саду, али ако мало 
погледате мост преко Дунава у продужетку Булевара Европе је закључен уговор, уговор је 
закључен између Владе Републике Србије 21. маја 2020, они граде за 175 милиона евра. 
Подземна гаража Модене, Бановина Трг републике, то су све капиталне инвестиције које ће 
Град Нови Сад урадити је предмет концесије на 43 године. Три године пројектовања и градње, 
40 година експлоатацијe. Уговор немам, не могу да га коментаришем, делује пристојно. 
Међутим, то не ради Град Нови Сад, него, како ја разумем, концесионар. Тако свуда пише. 
Радна зона Север IV је добра ствар, имате 896 хектара по званичном податку и то је добро што 
радите, уложили сте 4.200.000.000,00 до сада, до сада сте добро радили, а сада је предвиђено, то 
сте прескочили, само пар десетина милиона динара. Међутим и ова зона ће Вам бити узалудна, 
то ћу Вам стићи када дођем до ГСП-а зашто је проблем ова зона. Тунел кроз Фрушку гору је 
део брзе саобраћајнице Нови Сад – Рума, уговор између Владе Републике Србије и China road 
end bridge Corporation, чист уговор, нема Град Нови Сад везе с тим. Оно што имате среће је да 
имате премијера у Београду који географски да, гради инвестиције у Новом Саду и то је да Вам 
кажем за Новосађане и за мене лично и надам се све становнике Града Новог Сада добро, али 
није добро што ће буџет Новог Сада бити опљачкан од стране адвоката, извршитеља, тужиоца и 
разних људи. Ја бих Вам предложио да што се тиче ових тужби ангажујете поред 
правобранилаштва градског и приватне адвокате. Господине Ђурићу, милијарде ће се скинути 
са рачуна Града Новог Сада, ја знам да Ви нисте тај који ћете имати после овог мандата 
милионе у џеповима, али људи који су неки блиски Вама, неки Новосађани који нису блиски 
Вама ће постати милионери у еврима. Десетине милиона евра, не Ви, а у историји ће остати 
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забележено да је за време мандата господина Ђурића скинуто толико и толико десетина, 
односно стотина милиона динара, да не кажем евра. Још једно упозорење свима вама, 
својевремено сам био са једним човеком који је сада део ваше коалиције који се јако негативно 
изразио за бившег градоначелника поводом потписивања уговора у АТП Војводини. Ми смо 
дебело платили уговор који је ноншалантно потписан и на једном А4 папиру. Молим вас, имате 
старе већнике, нове већнике, имате старе директоре, водите рачуна да се такве ствари не 
дешавају. Водите рачуна у урбанизму, плановима, како се планира, шта је реално да ће се 
градити, шта није реално, шта се планира да би неко дигао новац на тужбу. Водите рачуна и 
дајте решење, ми вам га нудимо у виду награде, адвокатима сваком ко добије тужбу, ко добије, 
знате када неко ишчаши зглоб у Новом Саду, оде код неког адвоката НН и он не треба да плати, 
нити ако је неко уступио земљу добровољно, продао пре 10 година, пре 15 година, адвокат му 
само тражи одређени део новца, не тражи му ниједан једини динар зато што гарантује да ће 
добити. Ја бих волео да је забрањено и да то што ја говорим није тачно, а ви господо и из 
позиције и опозиције кажите да ли је тачно, размислите, пардон, пошто не можете да кажете. 
Размислите да ли је тачно или није…“ 

Председница Скупштине је прекинула одборника Милоша Тубића у излагању и указала му 
на време преостало за његово излагање. 

Милош Тубић: „Највећи проблем вам је господо јавни градски саобраћајни превоз. Он има 
приходе 4.320.000.000,00 и расте до 4.560.000.000, губитак је 246.000.000,00 динара, то је 2 
милиона евра, 2 милијарде Град субвенционише из текућих субвенција одакле му сада када ће 
бити очишћени рачуни, нећемо имати одакле да плаћамо људе у ГСП-у. Решење је прелазак, 
стратешки прелазак са аутобуса на шински саобраћај. Размислите само ово, имате четири 
линије Бегеч, Футог, Ветерник, Футошки пут ка центру Града, Клиса, Слана бара, Радна зона 
Север, треће Петроварадин, Карловци правац, Сремска Каменица, Лединци... Само још минут, 
молим вас. Зашто вам ово говорим? Шински саобраћај ће највероватније у Новом Саду 
захтевати као у Нирнбергу, Келну, Дизелдорфу, свим градовима наше величине делимично 
подземни саобраћај, велика већина је надземна. Подземни саобраћај ће највероватније бити у 
правцу, када наведемо ова четири правца највероватније из правца Шератона ка, улаз, а излаз 
ка Кванташкој пијаци, други улаз би био од Студентског града и опет излаз ка Кванташкој 
пијаци, ти краци морају се у центру Града увек сустицати. То је логично испод Трга републике. 
Немојте градити гаражу испод Трга републике нити Шафарикову, нећемо имати после у 
будућности никад више шансу да направимо делимично лаки шински саобраћај. Немојте 
искоришћавати сада мост Франца Јозефа за пешачки мост, зато што можда може да користи за 
трамвајски уколико испитивања стубова то дозволе или евентуално да кренемо у градњу новог 
моста. Молим вас, и четврта ствар, молим вас, немојте Кванташку пијацу, још од када сам ја 
био директор, сви су запљунули за грађење зграда, не постоји инвеститор који неће, то је 
једини излаз који се касније везује на постојећу железничку инфраструктуру ка Железничкој 
станици и преко пута на варадинској страни, нећемо после више имати где да изађемо, а овај 
град …“ 

Дејан Куља, председник Одборничке групе СРБИЈА ЦЕНТАР – БРАВО НОВИ САД: 
„Одборничка група СРБИЈА ЦЕНТАР – БРАВО НОВИ САД гласаће против предлога Српске 
напредне странке и владајуће коалиције да Милан Ђурић буде реизабран на место 
Градоначелника Новог Сада. Деловање предложеног кандидата у претходном мандату 
упоредио бих са Езекилијем  Блуфом, једним од најпознатијих негативаца италијанског стрипа 
Алан Форд, чувеним противником броја 1, познатим као супер лик, чији је основни задатак био 
да отима од сиромашних и даје богатима; управо то је био главни задатак владајуће коалиције 
…“ 
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Председница Скупштине је прекинула одборника Дејана Куљу у излагању и указала му да 
обрати пажњу на начин изражавања. 

Дејан Куља: „Управо то је био главни задатак владајуће коалиције и Градоначелника у 
претходне четири године. Суштински су три разлога зашто нећемо подржати предлог за 
Градоначелника, економски, безбедносни и еколошки. Што се тиче економских разлога, на 
делу је продубљивање класних разлика, имамо стварање класе елите и класе потлачених. С 
једне стране, сви смо сведоци енормног богаћења појединаца углавном чланова Српске 
напредне странке и људи блиских њима заједно са предузетницима којима они служе. Док са 
друге стране имамо велики број становника Новог Сада у зони сиромаштва, најбољи показатељ 
је медијална зарада коју прима 50% становника Новог Сада која износи 77.000,00 динара а 
апсолутно није довољна за основне егзистенцијалне потребе једне породице. Такође, велики 
проблем је гурање средње класе у зону сиромаштва, то су наши полицајци, војници, професори, 
лекари, научници и уместо да буду стуб и ослонац нашег друштва, они су скрајнути. Што се 
тиче безбедносних разлога, Нови Сад више није безбедан град, криминалне банде управљају 
градом заједно са појединцима из власти.“  

Председница Скупштине је указала одборнику Дејану Куљи да се држи теме дневног реда. 
Дејан Куља: „Предложени Градоначелник је био Градоначелник и у претходном периоду, 

па морамо и тога да се дотакнемо. Он није ново лице на политичкој сцени. Што се тиче 
безбедности, могао бих се вратити на све оно што се дешавало у предизборној кампањи, ту је 
најевидентнија спрега власти и криминала. Имамо низ напада, имамо низ напада на активисте 
опозиције. Рецимо, 31. маја осморо момака наоружаних ножевима насрнула је на активисте 
коалиције Удружени за слободан ...“ 

Председница Скупштине је указала одборнику Дејану Куљи да ће, уколико настави са 
излагањем које није примерено и у вези са тачком дневног реда, бити принуђена да му изрекне 
меру одузмања речи. 

Дејан Куља: „На првом месту Новосађанима желим да кажем истину то ми је на првом 
месту. Вратићу се. Што се тиче еколошких разлога, Нови Сад је већ низ година један од 
најзагађенијих градова Европе. Ваздух који дишемо није здрав и због тога је Србија једна од 
водећих држава у Европи по броју онколошких болесника, а од пре пар недеља и вода није 
пијаћа. У води су пронађени ваљкасти црви нематоде, а власт није нашла за сходно чак ни да 
обавести грађане о чему се ради. Нада се да ће време појести проблем и да уместо да будемо 
град будућности, град културе, град безбедности, власт нас упорно враћа у XX век. Једна је 
непобитна чињеница о Милану Ђурићу, никада биран, увек постављен.  

Сања Драшко се јавила за реч због повреде Пословника: „Поново смо повредили члан 100, 
молим скрећем пажњу, морамо да испоштујемо елементарно, да се испоштујемо у делу који 
дефинише достојанство овог дома и свих нас појединаца који овде седимо. Колега Куља, 
изашли сте за говорницу, чини ми се данас сте бољи него што сте били прошли пут. Могуће је 
врло да нисте читали нешто што сте сами саставили, него да сте се користили туђим штивом 
које вам је неко, тако се прича по граду, саставио, срочио, па сте овде изашли да уз то изнесете 
такве увреде, такве неистине и да извређате Милана Ђурића да Вам на то заиста немам 
коментар и не знам шта бисмо овде даље требали да кажемо, заиста као да смо на улици се 
понашате. Ја заиста сада могу да кажем да мислим да и онај надимак којим вас комшије зову је 
потпуно у праву и у складу са овим што и ми трпимо данас. Председавајућа, не желим 
изјашњавање, али молим да се обрати пажња.“  
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Борислав Новаковић се јавио за реч због повреде Пословника: „Поврђен је члан 96. став 4 - 
није дозвољено ометање говорника добацивањем и коментарисањем његовог излагања, али у 
случају господина Куље то се догодило на најдрастичнији могући начин зато што је из редова у 
којима седе представници СНС-а речено ни мање ни више него идиоте и то идиоте чула је цела 
сала. Тиме је повређен не само овај члан него и члан 100. који говори о томе да се не смеју 
користити увредљиви изрази. Ја вас молим председнице само једну ствар, да успоставите 
једнак критеријум. Већ сада је прилично јасно да рестриктивно и грубо прекидате и 
коментаришете оно што ради опозиција и да се врло толерантно односите према ономе што 
раде представници ваше странке чак и онда када на најдрастичнији и највулгарнији начин крше 
овај пословник. Ја вас молим да у тим ситуацијама покажете објективност, непристрасност и да 
се понашате онако како приличи председници Скупштине, дакле, да са истом дистанцом и 
истим критеријумима третира и одборнике власти и одборнике опозиције. Тражим да се 
изјаснимо око ове повреде Пословника.“ 

Председница Скупштине је указала одборнику Бориславу Новаковићу да је Бојан Тубић 
приликом свог излагања истакао да добацују и једни и други замоливши све одборнике да га не 
прекидају, те је позвала Борислава Новаковића да престане да добацује. 

Председница Скупштине је ставила на гласање да ли је дошло до повреде Пословника у 
члану 96. 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 28 одборника 
гласало „за“, да су 42 одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова констатовала да није дошло до повреде 
Пословника. 

Игор Црнобарац се јавио за реч због повреде Пословника: „Јављам се по основу повреде 
Пословника члан 101, односно непримерен речник и немојте ви нама говорити о непримереном 
речнику када се вама отме по која псовка са ове говорнице што се није баш дешавало пуно у 
последње време. Немојте ви нама говорити о недостатку програма, када наш кандидат за 
Градоначелника више од 45 минута у свом експозеу, излагању, говори и о програму Српске 
напредне странке за развој Новог Сада за наредне четири године, као и о ономе што је све 
одрађено у последњих 12 година а ваш одборник говори о цртаним филмовима и стриповима и 
тако даље. Ту се види заиста два различита приступа у раду ове Скупштине, у разлици наших 
одборника и ваших. Ајде да поштујемо једни друге, да поштујемо и овај скупштински сазив и 
немојте ви нама говорити напослетку о насиљу  када ваши кандидати за одборнике, када ваши 
одборници који седе овде, када ваши политички активисти су ти који упадају у државне 
институције, упадају у Народну Скупштину, упадају и пале Градску кућу у Новом Саду, 
покушавали су да упадну и у Скупштину Града, који нападају просторије страначке, па чак и 
деца ваших функционера то исто раде а ми то не спомињемо, ми то стоички трпимо и боримо 
се за овај град, вредним трудом и марљивим радом и то напослетку грађани све препознају и 
награде на изборима као што су то учинили 2. јуна.“ 

Жарко Мићин се јавио за реч због повреде Пословника: „Позивам се на члан 100. став 2. - 
увредљиво изражавање према другом одборнику. Сматрам да је ово што је изговорио говорник 
који је говорио по тачки дневног реда у односу на Градоначелника Милана Ђурића срамотно и 
морам да кажем у том свом излагању претходни говорник је говорио о насиљу. Спомињао је 
насиље и спомињао је безбедност а морам да кажем да је то лицемерно. Зашто? Зато што 
управо у његовој одборничкој групи седе људи који су подстицали и организовали више 
насилних догађаја у Новом Саду. Ја сам лично присуствовао када су организовали испред 
Скупштине Војводине напад на тадашњег Градоначелника Новог Сада Милоша Вучевића. И ја 
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ћу вам рећи само једну ситуацију у којој је један човек када је тадашњи Градоначелник Вучевић 
ушао у Скупштину појавио се после тога неких пола сата неки човек који личи на њега, дакле 
са наочарима и са кратком фризуром ћу рећи. Тог момента су скочили преко полицајца су 
покушавали да скоче да дођу до тог човека. Е, тако вам изгледа политика одборничке групе 
чији је припадник мало пре говорио о безбедности Града и о насиљу и немојте да заборавите 
како су разбијали Градску кућу, немојте да заборавите како су протествовали против моста, и у 
реду, свако има право да протествује, није спорно, али да онако кидишу на припаднике 
обезбеђења. Хоћете ли да вам кажем шта су радили испред Скупштине Војводине? Шутирали 
су полицајце по ногама да се не види, неко их је експлицитно научио како да се понашају, 
поливали су фарбом полицајце који су ту били. Шта су им они криви? И колико су полицајаца 
повредили? Ово је срамотно. Не тражим да се изјасни Скупштина о овоме.“ 

Стеван Бабић, председник Одборничке групе КРЕНИ - ПРОМЕНИ НОВИ САД: „Наша 
одборничка група Крени – Промени ће гласати против избора за Градоначелника и чланова 
Градског већа које је предложила Српска напредна странка. Српска напредна странка је водила 
овај град на један нетранспарентан начин, на један нестручан начин и на један коруптивни 
начин. Када причамо о нетраспарентности, ова данашња седница је најбољи пример свега тога 
где ми пре само сат времена нисмо имали уопште информацију ко ће бити Градоначелник, ко 
ће бити предложен за Градоначелника Новог Сада. Па извињавам се, али ми као одборници би 
требали да добијемо званичну информацију ко је предложени кандидат а не да читамо са 
портала. Ако говоримо о нестручности, најбољи пример нестручности јесте последњи случај 
где је и поред милиона евра који су уложени у филтере за воду, где су се појавили ваљкасти 
црви неметоди. Ако говоримо о корупцији, довољно је да погледамо како подобни инвеститори 
граде по Граду, буквално где год они то пожеле. Имамо пример Телепског парка где је и поред 
вишегодишње борбе грађана Телепа да коначно добију градски парк у том делу Града, Град 
Нови Сад је ту површину једину препустио подобним инвеститорима. Ако говоримо, на 
пример, о корупцији довољно је да погледамо само извештај Државног ревизора који каже да је 
Градско саобраћајно предузеће само на пет јавних набавки потрошило више од 45.000.000,00 
динара. Због тога су комуналне услуге значајно веће, због тога немамо изједначена давања за 
децу у приватним и државним вртићима, због тога немамо бесплатне уџбенике за основце, као 
што, на пример, имају људи у Београду, деца у Београду, као што, на пример, јуче Сремска 
Митровица на иницијативу наших колега Крени -  Промени Сремска Митровица донела одлуку 
да се усвоје бесплатни уџбеници за основце и овом приликом и вас позивамо да и Нови Сад 
тако нешто уради за наше основце. Ако говоримо о безбедности, па Нови Сад је град у коме од 
последња три начелника новосадске полиције два се налазе у затворе. Милан Ђурић, господин 
Милан Ђурић је идеалан кандидат Српске напредне странке зато што безпоговорно слуша 
страначка наређења, али господине Ђурићу, недовољно слушате потребе грађана и ми Вас 
позивамо да мало почнете да слушате и грађане Новог Сада и зато још једном да поновим да 
ћемо гласати против избора.“ 

Душанка Ђокић, председница Одборничке групе „Социјалистичка партија Србије – 
Јединствена Србија“: „Пажљиво сам слушала све, надам се да ћете и ви мене саслушати 
пажљиво. Дакле, данашња тачка дневног реда која је требало да буде свечана, пре свега јел тако 
бирамо Градоначелника и бирамо чланове Градског већа, а овде се најмање поменуло то што је 
пре свега и приоритет. Дакле, ја верујем да ће можда док се мало боље упознамо престати ова 
ружна реторика. Да ако већ треба да цитирамо па хајте немојте да се бавимо толико 
стриповима, мада сјајно је, припадам генерацији која је читала стрипове, ајмо класике неке да 
цитирамо па да мало и ове наше Новосађане едукујемо да виде да су поставили праве људе на 
право место. Дакле, култура дијалога, апелујем увек. Зашто ће Одборничка група 
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„Социјалистичка партија Србије – Јединствена Србија“ гласати за Милана Ђурића као 
Градоначелника Новог Сада и његовог заменика Ђурађа Јакшића и чланове Градског већа? У 
претходном периоду, а видели смо и у експозеу кандидата за Градоначелника урађено је много 
у Новом Саду. Урађено је, то се види, знате. Неке ствари су на пола пута, а неке ствари су тек 
кренуле са неком изградњом са пројектном документацијом. Дакле, пружена је прилика новим 
члановима Градског већа, новом-старом Градоначелнику да настави пројекте. Зашто је Милан 
Ђурић као подобан и добар кандидат за Градоначелника? Прво, Милан Ђурић долази у једном 
изузетном за њега вероватно лично тешком тренутку на место Градоначелника после Милоша 
Вучевића који је заиста уживао велики углед и у странци и у Граду. Али, свим оним својим 
особинама које поседује Милан Ђурић, он је тако брзо ушао у ток целе ствари и оно што му се 
никако не може замерити је то да Милан Ђурић није отворен за дијалог са својим грађанима и 
то је оно што, ко год је имао било какав контакт са Градоначелником бившим, будућим, јел, не 
може да  замери. Дакле, отвореност према грађанима изузетна. И Милана Ђурића ћете увек 
наћи на оним местима где су и наши грађани, дакле живи као сасвим обичан грађанин Новог 
Сада и користи све оне ресурсе новосадске. Искористила бих прилику да понешто кажем и о 
будућим члановима Градског већа, не познајем их све лично, али сам имала ту срећу током 
тродеценијског рада да са некима од њих радим и сарађујем и морам да признам да сам заиста 
обрадована многим кадровским решењима и сматрам да не само да ће бити настављен тренд 
свега онога што се радило до сад у Граду Новом Саду него да ће бити и унапређено и у области 
културе, у области образовања, инвестиција и свега осталог. Наравно искористићу прилику за 
овом говорницом и да можда одговорим на неке прозивке опозиције а тичу се чланова Градског 
већа из Социјалистичке партије Србије; дакле, овде је речено да нема довољно паркинг места, 
па не знам да су гужве у саобраћају и говорило се стално о компетентности, ја волим ту реч, 
професор сам по образовању и радим тај посао па ми је то врло блиска реч. Дакле, ми смо 
добили управу за саобраћај, након периода у којем се готово ништа није радило у тој управи за 
саобраћај. Дакле, затечено је једно изузетно тешко стање, управо зато што, није водило неко ко 
је компетентан и не само што није компетентан, него није ни заинтересован био за рад, што је 
још горе, знате. Ценимо људе који немају компетенције али имају жељу, потребу да раде, да се 
усавршавају и да унапређују себе и ресор који добију. Дакле, на челу тог ресора је професор 
доктор саобраћајних наука Александар Булајић. Према томе, дакле о компетентности овде, 
чини ми се, а имаћете прилике и да прочитате његове референце, сигурно неће бити никаквих 
проблема. Ова управа је пре свега имала један велики задатак, да успостави поверење са нашим 
грађанима које је било изгубљено у претходном периоду. Да успостави сарадњу са Агенцијом 
за безбедност саобраћаја. Да ли ви можете да замислите да Нови Сад, овако велики град и 
овакав град који ми сви хвалимо са ове говорнице и из овог дома, није успостављао 
комуникацију никакву са Агенцијом за безбедност саобраћаја. А то је сад успостављено и Град 
Нови Сад учествује заједно у активностима и чини ми се да ће у једном тренутку и преузети и 
бити лидер управо као и у другим неким ресорима. Оно што је још врло важно, ова управа не 
заборавља ни најмлађе. Бави се безбедношћу саобраћаја, едукацијом и ради се јако лепа 
сарадња са основним школама и то на иновативан начин кроз пројекте и непосредан рад и чини 
ми се да је то онако неки прави пут када је реч о сарадњи са осталим ресорима у Градском већу. 
Оно на чега смо посебно поносни у претходним мандатима, а претпостављам да нећете имати 
никакве замерке, јер овде се стално причало о томе да је проблем незапосленост у Новом Саду, 
тешко се живи и тако даље, члан Градског већа бивши и будући Милорад Радојевић је члан 
Градског већа био у претходна два мандата, биће надам се и у овом мандату, и управо наша 
градска управа за привреду јесте лидер у Републици Србији. Ја ћу вам само рећи неколико 
ствари којима се они баве и мислим да је то нешто што нико, ниједна локална самоуправа нема 
у Србији. А о чему се ради? Кроз мере акционог плана за запошљавање субвенционишу се 
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приправници, стручна пракса. Оно што је посебно занимљиво, ради се на подстицају 
предузетништва, женског предузетништва, социјалног предузетништва, дакле, то је нешто што 
не постоји ни у једном другом граду. Подстиће се квалификација и преквалификација како би 
се што лакше дошло до запошљења. Верујте ми, то је врло важна ствар, ја радим у Средњој 
стручној школи и то је неопходност, знате, образовање целоживотно је наша будућност и ово 
сад што се образују деца за ове профиле питање је да ли ће то у овој експанзији техничкој и 
научној уопште постојати, дакле, перманентно образовање, стално образовање је суштина 
савременог друштва и развоја тог савременог друштва. Градска управа за привреду се бави 
финансирањем подстицања едукације, не само предузетника, него стално континуирано ради на 
томе да се сусретне послодавац и потенцијални запослени, током године организују два сајма 
запошљавања што није мала ствар у једном граду, кроз посебан буџетски раздео, буџет за 
развој пољопривреде и рурални развој се субвенционишу пољопривредници са територије 
Новог Сада, даје се подстицај младим пољопривредницима, даје се подстицај органској 
производњи, затим ту су пчелари, винари, све оно што је карактеристично за наш Нови Сад. 
Затим, тај програм који је врло важан а важан за привреднике, дели се у два сегмента, дакле 
конкурс за машине и опрему за микро и макро предузећа и подршка наравно женском 
иновативном предузетништву. Зашто је још важан овај ресор привреде у Новом Саду? Пре 
свега и за развој туризма; Градска управа за привреду подстиче манифестациони туризам, 
дакле, подстиче све оне манифестације почев од EXIT-a па до Купусијаде у Футогу јер, просто, 
манифестације су нешто што привлаче људе из других градова, из других крајева, из региона у 
Нови Сад и сигурно можете да пронађете податак колико је порастао број ноћења у Новом Саду 
у претходном периоду управо на рачун тога. Дакле, радило се, ради се у Новом Саду. Ја вас 
молим да будемо конструктивни и да помажемо овим људима које планирамо да овде 
изгласамо да седну на челу Градског већа у свим ресорима, дакле да будемо конструктивни, ово 
ваља, ово не ваља, немојте сада све време да причамо о неким стварима које нису тренутно 
тема. Дакле, постоје нови, постоје стари људи, дајте новима да дамо шансу, наравно овде ћемо 
и за овом говорницом увек контролисати како су и шта раде, али у исто време будимо 
конструктивни у својим предлозима.“ 

Прим. др. сц. мед. Владимир Врсајков, председник Одборничке групе „СТРАНКА 
СЛОБОДЕ И ПРАВДЕ И ПОКРЕТ ЗА ПРЕОКРЕТ“: „Ја ћу почети своју дискусију 
коментаришући претходни рад Градског већа, можда дам себи шансу да дуже дискутујем, како 
је кренуло. Пошто смо о предлозима за нове чланове сазнали пре два сата, и заиста би било 
превише да коментаришемо стручност или било шта везано за њих. А што се тиче у ствари 
прво ћу се само осврнути на програм ајде то оно што председавајућа јако инсистира да се 
осврнемо на експозе кандидата па ја бих волео онако као грађанин овог града да умножите 
значи тај експозе и пошаљете, ево Милош Тубић је рекао колико има адреса у Новом Саду  и да 
сваки грађанин Новог Сада добије тај експозе и сигуран сам да ће нам живот бити у наредне 
четири године самим тим лакши, садржајнији и зеленији, за почетак. Што се тиче овако нешто 
кратко о одређеним члановима, не лично мишљење о њиховим ресорима значи о ресору за 
комуналне послове рекао бих само да су дугови дугови у јавним комуналним предузећима, чак 
и у „Паркинг сервису“, комунална предузећа Града функционишу на ивици тоталног распада, а 
повремено и пређу ивицу. Стотине ваших чланова, ваших ботова само примају плату у јавним 
комуналним предузећима без да долазе на посао, видите неко треба и да обави њихов посао. 
Што се тиче управе прописа и урбанизма, урбанизам у Новом Саду, па то је толика трагедија да 
по мени треба да организујете светску изложбу да дођу људи да виде како изгледа лош 
урбанизам и да о томе да остану трагови у светским књигама, а и када одете једном с власти, да 
се то више на кугли земаљској не понови. А што се тиче прописа, само ту довољно је рећи 
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судски трошкови за експропријацију. Што се тиче здравства, ја бих питао где је градска 
болница, можда је не видим када изађем напоље, али нема је, одлазе нам лекари масовно из 
дома здравља, педијатрија, једва сте вратили педијатре на Ново насеље, објекте отварате то је 
тачно, али све мање људи у њима ради и мање може да се добије. Што се тиче образовања, знам 
да ће патити без госпође Вучинић, листа чекања за вртиће су већа сада него 2012. године, 
субвенције нисте могли да изједначите за приватне и државне вртиће, за то немате пара, 
Милош Тубић је већ објаснио зашто немате. Једино што сте повећали, једино значајно што се 
тиче повећања капацитета школа, а то се на крају крајева највише гледа баш због толиког 
досељавања у Нови Сад, јесте нова зграда у Школи „Душко Радовић“ на Клиси, остало су само 
планови, све је то лепо, ОК, верујем да ће на крају бити завршене школе и „Милош Црњански“ 
и нова школа на Југовићеву, али јако мало повећање капацитета ће бити у школи „Милош 
Црњански“, тако да, а уједно морамо имати у виду и невероватну брзину вашег рада, значи то 
две године то увек буде три-четири. Волео бих да Нови Сад, али нисам баш сигуран посебно у 
вашем будућем мандату коначно личи на уређене градове Европе што се тиче урбанизма, да 
када се планира, они ваши чувени општеградски центри, да се планира а у исто време и сагради 
школа и вртић, а не можда једног дана, ако остане нека ливадица. Што се тиче културе, 
довољно је рећи за пукотине на Бановини, на Танурџићевој палати и Катедрали, оне морам 
рећи наказе изнад гаража које заклањају споменик културе, срушен Парохијски дом и слично. 
Градски саобраћај, верујем ја у стручност господина који је предложен поново, нема сумње, 
професор Саобраћајног факултета али стварност мало демантује његов рад, довољно је само да 
се провозате мало по граду па ћете видети како функционише градски саобраћај, можете 
градским саобраћајним, можете и својим аутом. Што се тиче  градског саобраћаја, ја и даље не 
могу да верујем да не можете да смислите начин да се у Новом Саду карта од 90 минута и да се 
поруком пошаље, да се СМС поруком добије карта за саобраћај, а за асфалтирање улица то вам 
Покрајина даје пошто вам буџет очигледно није баш у добром стању. Што се тиче управе и 
дела Већа за имовину и имовинско-правне послове, то сте сад поделили, имате и заштиту 
животне средине, то скоро можете и укинути пошто толико сте продали имовине овог града да 
је јако мало остало да се са тим располаже. Што се тиче дела већа за децу и социјалну заштиту, 
то сте по мени могли да урадите, било је наравно увек има по неки резултат али онај главни 
резултат који би обрадовао многобројну децу Новог Сада, то је бесплатан школски оброк и 
бесплатне уџбенике, то вам се није дало, није ваљда превише, није потребно за победу на 
изборима, то сте нам рекли како сте поштено победили без обзира што сте и сами добили 5.000 
гласова мање него у децембру 2023. године и што је за вас гласало само 25% Новосађана, а када 
се то постави на оно ваше питање па што смо онда ми ту, што смо уопште верификовали 
мандате после те крађе на изборима, па нисте нам дали много опције. Под број 1, морали смо да 
представљамо грађане који су упркос свему изашли и гласали за нас, то је једна ствар 
најважнија, а и друга ствар је ту смо мало да вас нервирамо, знам да сте навикли на Скупштину 
без опозиције, али ето ту смо, верујем да вам је занимљивије већ сада. Драго ми је што вам је 
драго. Странка слободе и правде и Покрет за преокрет неће гласати наравно за ваш предлог 
пошто ми ионако не сматрамо господина Ђурића као предлог за Градоначелника него више као 
неког шефа обезбеђења за интересну групу Милоша Вучевића …“  

Председница Скупштине је прекинула одборника прим. др. сц. мед.  Владимира Врсајкова у 
излагању и замолила га да води рачуна о томе шта изговара за говорницом. 

Прим. др. сц. мед. Владимир Врсајков: „А о вашим резултатима, пошто нас терате да, као 
прозивате нас да не причамо о теми, па, видите, и резултати у претходном периоду су тема …“ 
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Председница Скупштине је поново прекинула одобрника прим. др. сц. мед.  Владимира 
Врсајкова у излагању и указала му да није реч о томе да ли се држи дневног реда, већ да у свом 
говору не вређа одборнике нити било кога у сали.  

Прим. др. сц. мед. Владимир Врсајков: „Како сам вређао, извините?“ 
Председница Скупштине је указала одобрнику прим. др. сц. мед.  Владимиру Врсајкову да 

није у могућности да се враћа уназад, односно да цитира наводе у његовом говору, те да би сâм 
требало да се сети шта је изговарао. 

Прим. др. сц. мед. Владимир Врсајков: „Мало другачије очигледно перципирамо 
стварност.“ 

Председница Скупштине је указала одборнику прим. др. сц. мед. Владимиру Врсајкову да 
му помаже. 

Прим. др. сц. мед. Владимир Врсајков: „Не морате, хвала. Што се тиче ваших резултата 
продали сте значи за 12 година за 160 милиона евра градско грађевинско земљиште, па не 
видимо баш да сте нешто и превише изградили, више сте колико видим покривали дугове 
јавних комуналних предузећа. У овој години сте предвидели 8 милијарди субвенција и помоћи 
да би покрили неспособност ваших руководилаца. Када је укинута накнада за претварање 
коришћења земљишта у право својине чиме је Нови Сад изгубио на десетине милиона евра, у 
односу на неколко градских буџета господин Ђурић је само климао главом и вероватно из 
сенке аплаудирао. Кредит Града који сте узели ове године да би платили судске трошкове шта 
више рећи од 3 милијарде евра већ је и Милош Тубић о томе причао детаљно Град је довољно 
прљав, запуштен урбанистички убијен, све већи проблем ликвидности буџета имате упркос 
донацијама из буџета Војводине али за мене лично и за моју одборничку групу ово је већ 
довољан разлог али постоји и још један разлог па ви мене можете и дате критику. Дакле, 
сматрамо да господин Ђурић и није ни достојан за ову функцију из неколико ствари да каже да 
су нематоде постоје у води а да је вода безбедна то је мало превише стварно. Ових 7 милијарди 
ове године, па 15, а у односу на 1,7 милијарди 2021. и то га спречава по мени га деградира, 
односно говори да није одговарајуће вршио ову функцију и да није достојан да је настави. 
Затим 5 зелених лажи о Риу Тинту …“ 

Председница Скупштине је указала прим. др. сц. мед.  Владимиру Врсајкову да му истиче 
време предвиђено за његово излагање. 

Прим. др. сц. мед.  Владимир Врсајков: „Знам, видим. Изјава да је лакше да обновимо, да 
санирамо штету од поплаве него да обновимо кишну канализацију и то за мене је скандал и 
наравно лична ствар мала реакција на напад у Каћу. Видите, ја бих да се не дај Боже десило 
другачије, ја бих отишао Вас да посетим, а то што сте Ви рекли о мени то не говори о Вама.“ 

Игор Црнобарац се јавио за реч због повреде Пословника: „Јављам се по основу повреде 
Пословника члан 101, непримерен речник. Председница Скупштине је заиста у вођењу ове 
седнице показала изузетно висок степен толеранције и суздржаности, а недопустиво је да 
називате чланове, гласаче и симпатизере Српске напредне странке ботовима, да их тиме 
унижавате, јер тиме унижавате грађане Новог Сада, унижавате ваше комшије и тиме више 
говорите о себи него о нама и нашим симпатизерима. И захваљујући томе сви ви заједно када 
се удружите сте освојили мање гласова него Српска напредна странка са својим партнерима. 
Захваљујући томе ви вређате 80 или готово 88.000 грађана Новог Сада. Ако тако говори један 
ваш лекар, шта онда ови други мисле и говоре о нашим грађанима. Ако ваши универзитетски 
професори најављују да ће нас јурити по улицама и да ћемо пливати Дунавом, шта онда да 
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очекујемо од осталих. Померате ту лествицу са овим вербалним насиљем са дискредитацијом, 
са дехуманизацијом не само више наших страначких функционера и првака, већ и сваког онога 
ко се дрзне да јавно подржи политику Српске напредне странке Александар Вучић. Докле то 
иде? Тиме ви цртате мету на сваком од њих на чело јер више није напад ако ви некога 
дехуманизујете, ако га представите као ботом, као роботом, као сендвичаром, као некоме ко 
није човек, ко не заслужује елементарну емпатију ако се наслађујете са туђом болести с тиме 
што је неко позитиван на корона вирус какво то онда ми можемо имати мишљење о вама и како 
можемо да комуницирамо са вама и не нервирате нас што сте овде, чак напротив, веома нам је 
драго што сте овде и што имате прилику јавно да кажете и да грађани чују каква је то политика 
коју ви заступате.“ 

Проф. др Вељко Крстоношић се јавио за реч због повреде Пословника: „Рекламирам 
повреду члана 99. у ставу 2, одборник је дужан да прво наведе који је члан Пословника 
повређен и да образложи у чему се састоји та повреда. Претпостављам да је он Вама шапнуо 
који је члан повредио претходни говорник, није речено, није изговорио, али није битно.“ 

Председница Скупштине је указала одборнику проф. др Вељку Крстоношићу да је речено 
који је члан Пословника повређен.  

Проф. др Вељко Крстоношић: „Ја се слажем да Ви треба да водите, ја се слажем да Ви треба 
да водите Скупштину онако како Вам је поверено. Не прија ми оно што сте урадили, што сте 
мени одузели реч али то је Ваше право и нећу се жалити, али Вас молим да имате једнак став 
према одборницима већине и према одборницима опозиције. То нисте демонстрирали и ја Вас 
молим да то убудуће буде тако. И немам проблем ни да претходни говорник изађе и образложи 
шта му то смета у говору одборника, али Вас молим да једнако третирате и нас одборнике 
опозиције. Мени сте одузели реч и нисам кључне ствари рекао, али ево биће прилике у ове 
четири године, ја ћу образложити због чега нисмо за избор за Градоначелника и било је много 
тога што сам још могао да кажем, нисте желели да нам дате расправе без ограничења а 
господину Ђурићу сте дали 50 минута да се обрати. Ја ћу Вас само једну ствар подсетити, ово је 
дом одборника, ми гласамо за веће, одборници су овде нешто што је неприкосновено. 
Одборник треба да има највећа права, због тога вас молим само да то испоштујете и да 
наставимо у једном нормалном тону јер неће нас водити нигде ако будете из једне у другу 
расправу одузимали реч и глумили неку строгу учитељицу што вам стварно не стоји.“ 

Председница Скупштине је указала одборнику проф др Вељку Крстоношићу да се 
приликом указивања на повреду Пословника позвао на погрешну одредбу Пословника. 

Милан Алановић: „Имајући у виду предлог, истина, ја се извињавам нисам на време стигао 
да присуствујем читавом Вашем експозеу, али сам неких пола сата ухватио и у суштини заиста 
лепо би звучало да се заиста испуни оно што сте као свој програм навели. Оно што ја лично 
мислим да је овде највећи проблем да бисмо имали успешно друштво, материјал за успешно 
друштво су људи, у конкретном случају Ви морате бити окружени правим људима и Ваша 
персонална решења у конкретном случају за мене могу бити врло спорна. Не само код везано за 
чланове Градског већа него и за оне који ће бити њихови сарадници па онда ваши избори око 
руководилаца јавних предузећа па неспоредних сарадника у тим јавним предузећима. Мој 
лични предлог би био а он је инициран оним што сваки дан слушамо од својих бирача који су 
мени поклонили поверење и нашој одборничкој групи тренутно, а то је садржано у томе да 
имате потребу да преиспитате дипломе људи који ће Вама лично одговарати и оних који буду 
њима одговарали. На 500 метара одавде се налази надлежно тужилаштво, затражите од 
тужилаштва, односно републичког јавног у Београду обавештење да ли постоји поступак у 
коме се преиспитује неколико хиљада диплома која је произвела једна високошколска установа 
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са територије Града Новог Сада. Ту може испасти један јако леп спектакл да ћемо видети да је 
неко купио диплому, односно поднео захтев за школовање у понедељак а у петак добио 
диплому и уверење о четворогодишњем школовању. О томе морате водити рачуна и да ли, да 
нам се случајно такав неки кадар не поткраде јер Ви онда имате брод на коме ће се налазити 
непливачи а то после постаје брод са дављеницима, толико у овом тренутку што се тиче 
градске управе. Слушао сам Ваш програм делимично на жалост, и ту се опет кажем извињавам 
и оно што мислим да је неопходно да Ви имате непосредан и транспарентан приказ вашег 
пословања односно пословања свих установа и јавно комуналних предузећа у Граду, да се 
посебно што обично грађанине занима у шта се то троши новац. Ја живим на Грбавици, 
недавно су тамо постављане нове клупе уочи летњих избора, апсолутно сам поздравио такву 
акцију, међутим обични грађани тврде да су дошли до информација да су, рецимо, те клупе 
коштале више него што обична таква клупа кошта у продавници, а и ради се не о 10, 20% већој 
цени, него о 50 и више посто. Морате о томе водити рачуна, одговорно пословање у ситуацији 
када смо ми друштво које нема новац, ми нисмо добростојећа земља, ми нисмо добростојећи 
град, град се задужио 3.000.000.000,00, то само говори о томе да ли новца има или нема. За 
мене лично оно што је било занимљиво и од значаја, ја сам неко ко јако воли природу и 
зеленило. Недавно сам пролазио бициклом баш кроз мој крај и тамо видим да су протеклих 
година вршења сађења неких стабала тамо, али та стабла нико не залива, односно јако се 
сасуше и иста нису замењена. Директору ЈКП „Зеленило“ ја сам писао на мејл, имам доказ о 
томе, да код мене у улици посаде два стабла која недостају и која су сасушена, ја ћу да их 
заливам, ја ћу да их платим, ја ћу да их ђубрим како год знам па само их посадите да не бих ја 
по свом нахођењу садио јер могу нешто и промашити, ја нисам довољно стручан за то, имате 
људе од струке за то. Што се тиче чистоће у Граду Новом Саду, ја негде видим да ти људи 
заиста раде и не силазе са камиона, али ја стичем утисак да немате довољно запослених и да 
немате довољно средстава за рад, да немате довољно камиона, о томе ће нешто моћи да каже и 
директор, дакле ја видим те људе да они не силазе са тих возила, да они раде, али просто Град 
је затрпан смећем. Ако је оправдање да грађани Новог Сада пуно бацају смеће, онда је то већ 
нешто сасвим друго, али мени се чини да ви просто немате довољно капацитета. И оно што бих 
још напоменуо, лично сам био укључен у овај проблем са водом. Колега Ђурићу, Ви морате 
испитати аутентичност оних порука које су се појавиле на друштвеним мрежама да ли је то 
истина или лаж. То је за добробит свих нас. Ако је то тачно, садржина оних порука указује да у 
конкретном случају ни најближи сарадници, односно надређени у „Водоводу“ нису од својих 
руководилаца били обавештени о томе. То само указује на недостатак координације, 
субординације, недостатак  одговорности у тој ситуацији, то није за, народски речено, метлу, то 
је за лопату. Али нећемо тешке речи, што би рекла колегиница Ђокић, ми би требало заправо 
овде да цитирамо неке лепе ствари, ја бих цитирао Душка Радовића: „Немојмо љубав 
потрошити одмах“. И на крају, противим се идеји увођења електричних аутомобила у Новом 
Саду, односно електричних возила које сте напоменули само из једног …“ 

 
Сања Драшко: „Милан Ђурић је данас предлог иза кога стаје Српска напредна странка 

заједно са коалиционим партнерима и то је оно што ми са поносом данас овде желимо да и 
изгласамо, односно руком на срце и заиста са великим поносом да се тиме и подичимо. Милан 
Ђурић је неко за време чијег мандата краћег него редовног, али таква нам је срећа, заиста срећа 
и била, Милан Ђурић је отворио две нове фабрике, отворио је два нова вртића и само дигресија, 
молим вас, с обзиром да је неко од претходних говорника направио катастрофалну грешку за 
говорницом, ја верујем заиста да није било малициозно, изрекао је неистину неко од 
претходних говорника да данас на тему листе чекања за упис у вртић имамо велики број деце 
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испод црте, то људи моји није истина и то свако ко живи у Новом Саду и ко зна да више 
деценија мучимо муку са тим проблемом који нисмо ми изазвали, ми га решавамо тако што 
градимо вртиће, ми данас имамо рекордно мали број деце који је остао испод црте односно 
остао неуписан. И шта онда урадимо? Милан Ђурић заправо у том смислу води политику 
Града, гради вртић да имамо места за сву децу. То је људи истина, не можемо се баш тако 
баратати овде баш неинформацијама или дезинформацијама. Исто то уради и са основном 
школом, односно започиње две основне школе са градњом и исто тако је овде направљена 
грешка, „Душко Радовић“ школа завршена људи има 10 година; не знам зашто се то овде 
десило и зашто нисмо колеги указали на то да је то потпуна неистина, да ли је грешка или о 
чему се ради не знам, али исто то је завршен пројекат пре 10 година и тада имамо политику 
улагања и данас имамо политику улагања. Данас Град Нови Сад троши рекордно највише до 
сада, од када год желите да мерите време, у образовање. Гради се нови парк код СПЕНС-а, 
реконструише се канализациона мрежа на лиманима и Подбари, ове године смо асфалтирали 
више од 90 улица, посао је нашло 5.000 људи, просечна плата је 115.000,00 динара и то је оно 
што Новосађани знају о Милану Ђурићу, о човеку који нам води Град, о човеку који ће да 
настави да води Град зато што су грађани Новог Сада поклонили поверење у том смислу у 
броју од 88.000 Српској напредној странци, односно коалицији Александар Вучић – Нови Сад 
сутра. Вас господине Ђурићу без обзира за оно што је опозиција, опет верујемо у страсти 
некоректним речником изговарала, људи и Новосађани познају као угледног и човека и 
адвоката, као одмереног, једног нормалног човека коме заиста али заиста онај цивилни сектор 
нема никакав проблем ни да приђе и то сте до сада у свом мандату показали да имате најбољу 
могућу сарадњу са цивилним сектором и да свако ко има било какву потребу од Вас, до Вас 
заиста јако лако и долази. Управо ова листа, победничка листа Александар Вучић – Нови Сад 
сутра даје поверење Милану Ђурићу и потпуно смо сигурни и пред грађанима чисти да је Град 
у сигурним рукама. Ја вам честитам.“ 

Миран Погачар: „Ако бих могао само пре него што се обратим да просто уважавате све 
говорнике, пре свега из опозиције, нама сте узимали реч, били смо више пута прозивани лично 
и као одборничка група и као појединци те одборничке групе, тако да Вас заиста замољавам да 
водите на прави начин ову седницу и да не дозволите да се на такав начин комуницира са 
одборницима Скупштине Града Новог Сада који су легитимно изабрани пре свега са наше 
стране. Дакле, драги Новосађани и Новосађанке, радници, раднице, глумци, глумице, певачи и 
певачице, прво што бих хтео да кажем јесте да када узмемо у обзир Светозара Милетића чији 
споменик имамо и кога веома добро познајемо, дакле његову биографију шта је тај човек радио, 
када узмемо Дејана Јовановића који је правио СПЕНС, Мост слободе, где су многи велики 
пројекти направљени и када узмемо и упоредимо дакле оне који су водили овај град, јасно вам 
је свима о чему се овде ради. Дакле, ради се о томе да имамо људе који апсолутно не могу да се 
пореде и да буду на месту Градоначелника Новог Сада. Ја пре свега желим да кажем да на нашу 
велику жалост и жалост Новосађана и Новосађанки, у овој просторији, уз дужно поштовање 
појединим одборницима, тренутно се не налази ниједан градоначелник  или градоначелница, 
односно кандидат који би био ваљан. И то треба да захвалимо пре свега Српској напредној 
странци која води такву политику да је огадила кандидатуру и учествовање у политичком 
животу свима, дакле свима, и нама који се заиста трудимо да променимо овај град и да 
учествујемо у томе. Ми намеравамо дакле и као Грађански покрет Браво али и као опозиција 
заиста да мењамо ове ствари и да указујемо на реалне проблеме и на ситуацију која се налази у 
Новом Саду. Самим тим ћемо и вратити веру грађанима да се укључе у политику, да почну да 
учествују у граду и да доносе одлуке. Да се не доносе одлуке мимо њихове воље и мимо 
њиховог знања. С тим у вези, дакле, шта грађани мисле то је најбитнија ствар о политици и о 
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овом експозеу који смо слушали 50 минута, дакле то су више него лепе жеље и списак који је 
само нешто што ја мислим да смо могли да се  насмејемо пре свега, па онда и да заспемо на тај 
исти списак. Грађани мисле то дакле када отворе чесму да прво оду у продавницу и да су 
празни рафови са водом, то мисле, то је то поверење које сте ви улили грађанима Новог Сада, 
дакле да су дошли у ситуацију да морају из свог џепа да плаћају воду јер апсолутно не верују 
ни једну реч нити оно што радите нити како радите. То је очигледно. Друга ствар, грађани 
Новог Сада и грађанке могу јасно да виде и осете сваки дан у 5 ујутру када отворе прозор каква 
је та ваша политика. Да ли сте ви свесни проблема, већ говоримо данима такође и грађани да 
када одете на улицу дакле на Клиси Немановићи и Пејићеви салаши, тамо имате парцелу код 
депоније, која гори већ 10 дана. Ви се томе смејете, ви се смејете грађанима који указују на 
проблем са парцелом. Даље да наставим, хвала вам на прекидању, али даље да наставим, дакле, 
имамо оно што смо говорили, говорили смо о уџбеницима, говорили смо о деци; будући 
градоначелник, односно кандидат без икаквог проблема са истом том децом се сликао сваки 
дан, а ми питамо, не само ми, него 16.000 грађана Новог Сада који су потписали, родитељи, у 
Савету родитеља ви то веома добро знате, потписали су захтев да бесплатни уџбеници буду 
могући у Новом Саду. Зашто то није могуће? Грађани треба да знају зашто није могуће да 
имамо обезбеђење у Новом Саду у свим тим школама, то је нешто што је непоходно и што 
траже грађани Новог Сада, дакле, да имају те ствари. Грађани требају да знају да је први и 
основни разлог то да се град задужио за 3.100.000.000,00 динара само на прошлој седници, 
хитно су сазвали седницу да се задуже, то су задужили грађане Новог Сада. Због тога и због 
17.000.000.000,00 које требају да издвоје грађани Новог Сада неће имати ни уџбенике, грађани 
Новог Сада неће ни имати ни нове аутобусе као што обећавају, неће имати ни обезбеђење и …“ 

Ђурађ Јакшић се јавио за реч због повреде Пословника: „Достојанство Скупштине, члан 
који регулише то питање. Одборник који је говорио пре мене не зна основну ствар из најближе 
могуће прошлости Новог Сада, то није чак ни историја, то је најближа могућа прошлост Новог 
Сада па је Јована Дејановића, који је градио Српско народно позориште, Мост слободе и 
СПЕНС назвао Дејаном Јовановићем. А онда део града који се зове Немановци, Пејићеви 
салаши и Немановци назвао Немановићима или нешто тако слично. Значи, молим вас само да 
будемо врло прецизни приликом излагања, мало час ми је спочитао како ја не говорим истину, 
он човек мртав ладан каже да је Дејан Јовановић најпознатији Градоначелник Новог Сада иза 
кога је остао Мост слободе, остао СПЕНС, Српско народно позориште и томе слично. Дакле, 
мало концентрације, ја потпуно разумем да неко ко је први пут биран за одборника у 
Скупштини да му је потребно време да уђе у рутину и остало и апсолутно немамо никакве 
замерке, сви смо ми имали те моменте, ајде да тако кажем, који нису били репрезентатини али 
заиста изношење неистина по питању оних који су били градоначелници Новог Сада пре 40 
година, а не пре 240 година је ствар где очито мало се чита.“  

Биљана Пантић Пиља се јавила за реч због повреде Пословника: „Хвала колеги Јакшићу 
што је разјаснио ко је Јова Дејановић а ко је Дејан Јовановић, мислим, и ја сам затечена 
оволиком количином незнања. Повређен је члан 96. - може да се говори само о ономе што је 
тачка дневног реда. Знате, колега, тај ко вам је писао говор, надам се да га нисте преплатили, 
пошто то што сте изговорили боље за џабе да вас је частио, зато што елементарно знање 
немате, не знате делове Града Новог Сада, не знате ко је шта овде радио, али знали сте да 
позивате на насиље и знали сте да се буните против моста који је уписан деценијама и треба да 
се прави у Новом Саду, то сте знали и не знате ни ко је задужен за школска обезбеђења, исто 
мало прочитајте, није срамота читати и едуковати се али је срамота доћи овде и примати плату 
од грађана а да не знате елементарне ствари. А што се тиче бесплатних уџбеника, само ћу вас 
подсетити, до 2012. године у овом граду ништа није било бесплатно зато што су све покрали 
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ови ваши коалициони партнери, али за време Српске напредне странке вртић је бесплатан, 
субвенције су повећане и имамо бесплатне уџбенике за све ученике првог разреда. А ја као 
мајка знам колико то значи, а Ви ћете научити једног дана да се нешто не мења у једном дану, 
потребне су године, посебно када имате власт која је овде владала до 2012. и уништила је све 
што је могла да уништи и напунила своје џепове, а Ви сада седите са њима и Ви сте против 
мостова, против цркви и позивате на насиље. И други пут, само молим Вас тај ко Вам пише 
говор платите можда …“ 

Игор Црнобарац: „Каже Бора Новаковић да му је драго што га цитирамо када је свесно вас 
по имену и презимену ословљавам, имаћете прилику на реплику, када каже да му је драго када 
га цитирамо да каже да је Нови Сад данас један од најпожељнијих градова за живот не само у 
Србији, већ и у Европи, не, ми не мислимо да историја нашег Града да почиње од 2012. године, 
не, ми не заборављамо богату историју и традицију нашег града већ само кажемо да од 2012. 
године Нови Сад је променуо смер и правац у који сте га ви гурали, престале су да се затварају 
фабрике, почела су да се отварају нова радна места, почеле су да расту плате и пензије, отварају 
се нови домови здравља, нови вртићи и школе, граде се нови и реконструишу постојећи путеви, 
улаже у инфраструктуру, 19 година смо морали да чекамо да Нови Сад поново она три моста 
која су нам срушили у НАТО агресији а данас причамо и градимо и четврти и пети ускоро ћемо 
и шести мост у Новом Саду и то су све чињенице. Када причамо о историји Новог Сада, није 
Светозар Милетић први градоначелник у који  се ви сада тобоже кунете а у време нашег 
мандата је и отворена фондација Светозар Милетић у Новом Саду и у време нашег мандата је 
почео да се обележава датум рођења овог великана у нашем граду, тако да сте се мало касно 
сетили Светозара Милетића. Од 1749. и Димитрија Бугарског, првог градоначелника Новог 
Сада, преко Светозара Милетића, проте Алимпија Поповића, Јована Дејановића па све до 
Милоша Вучевића, убедљиво најпопуларнијег и најомиљенијег градоначелника који је Град 
Нови Сад имао, то поткрепљујемо свакако чињеницама и доказом да је човек се уписао у 
историју Града Новог Сада као прва особа која је три пута за редом бирана да води овај град и 
то је радио веома успешно и веома смо поносни на то што фактички по први пут, ако не 
рачунамо Драгутина Зеленовића да је освојио пун мандат да води и Владу Републике Србије, а 
Новосађанин, на то смо изузетно поносни и то свакако да иако нам је помало криво што више 
није овде да управља нашим градом, тако смо поносни што ће своје способности и врлине моћи 
да искористи у корист свих грађана Републике Србије. Град Нови Сад је и по европским 
аршинима у погледу осталих европских градова релативно млад град, али град богате историје 
и традиције, град који је имао и своје успоне и падове, град који је и уништаван али и подизан 
поново из пепела и када је падао, када је био на коленима, подизали су га људи који су и 
захваљујући својим знањем и искуством, али и захваљујући љубави према овом граду и 
преданом раду и марљивом труду и залагању за добробит свих његових грађана, данас постао 
то што јесте. Милан Ђурић заједно са својим тимом ће истрајати на том путу даље 
модернизације нашег града, на домаћинском управљању буџетом, на социјално одговорном, на 
спровођењу социјално одговорне политике, на равномерном развоју свих делова нашег Града, 
јер није Нови Сад само центар иако је он наравно значајан и привредно и политички и 
туристички и у сваком другом смислу, Нови Сад су Футог и Бегеч и Ветерник, као и Ковиљ, 
Каћ, Будисава, па од југа од Каменице до Петроварадина, до Степановићева и Руменке и сви су 
нам грађани подједнако важни и желимо да сваки грађанин може да ужива у благодетима које 
Нови Сад данас пружа, а не за време ваше владавине и свакако да ћемо истрајати на том путу 
развоја нашег Града и истовремено очувати новосадски дух, новосадску традицију и све оно 
што данас заиста чини Нови Сад српском атином на коју смо сви поносни.“ 
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Борислав Новаковић се јавио за реплику: „Рекао сам само да у свему треба имати мере, 
рекао сам и пре Милетића и после Милетића, али Светозара Милетића узимам као мерну 
јединицу јер он није био само градоначнелник Новог Сада, него национални борац и неко ко је 
битно обележио не историју овог града, него историју српског народа. Помало је неукусно, али 
ако већ инсистирате да таксативно набрајамо шта је ко радио, замислите да ја сада изађем и да 
кажем да у мом мандату да сам отворио Варадински мост и да је у томе учествовала и 
Република и покрајина и град и да је град дао велики допринос. Замислите да кажем да сам 
потписао уговор са Крисом Патеном у присуству Мирољуба Лабуса, Крисом Патеном као 
председником Европске комисије за обнову моста слободе. Замислите да вам кажем идите до 
Будимпеште, Братиславе, Беча и било ког престоног града на току Дунава, Нови Сад има 
најлепше шеталиште, то је рађено у мом мандату и да тако једно пола сата набрајам шта је 
рађено. Ја мислим да је то неукусно и ја мислим да ја то не треба да радим, то или грађани виде 
или не виде или прихватају или не прихватају, али просто нађите меру људи. А можете ви да 
причате како је Нови Сад  препорођен од 2012. а како је пре 2012. био јад, чемер и беда, али 
немојте то радити не због ових људи чије су слике овде јер је то новија историја Новог Сада, 
него због неких других који су од момента када смо добили статус слободног краљевског града 
заиста уложили знање, труд и енергију да Нови Сад буде ово што јесте, а јесте најпожељнији 
град за живот, јесте најбољи, али томе нисте допринели само ви, него сви они пре вас, а немојте 
уопште да сумњате да ће и они који дођу после вас такође давати свој допринос. Дакле, нађите 
меру у свему томе.“  

Славенко Унковић: ,,Данас расправљамо и доносимо одлуке кога ћемо изабрати за 
најважније политичке функције у нашем граду и ми из Јединствене Србије, Социјалистичке 
партије Србије смо јако заинтересовани да данас донесемо најбоље могуће одлуке у интересу 
грађана Новог Сада. Више пута сам говорио да је по мом мишљењу господин Вучевић један од 
најбољих градоначелника Новог Сада  и да је човек који је три пута добио поверење грађана и 
који је трасирао пут развоја Новог Сада као једног модерног европског центра. Дугорочна 
стратегија и визија као једна озбиљна и стабилна политика уз домаћински однос према јавним 
финансијама Града допринела је томе да у Новом Саду последњих 12 година имамо 14 великих 
страних капиталних инвестиција које су заједно са домаћим грађевинским сектором 
препородиле Нови Сад и учиниле га градом који се најбрже развија у Србији. Већ више пута 
смо данас чули да је просечна плата у Новом Саду 1000 евра, 2012 је то било око 418 еура, 
стопа незапослености 2012. године је 19%, данас је 6%, у последњих десет година запослено је 
преко 45.000 грађана Новог Сада и то су чињенице, то су резултати на које можемо бити сви 
поносни. Данас је Нови Сад једини град у Европи у коме се граде три моста преко Дунава, 
путна инфрастаруктура у никад бољем стању, ја мислим да нема ниједне улице у граду и 
приградским насељима да није асфалтирана и да није у плану да се асфалтира. Енергетска криза 
која је потресла целу Европу ми је малтене нисмо ни осетили, ниједан дан нисмо били без 
грејања, ниједан сат нисмо били без грејања све ове године. Социјално-економска политика је 
нешто што је понос Новог Сада, брига о свим социјално угроженим категоријама нашег 
становништва је нешто што је приоритет приликом сваког буџета и заиста свака част 
Градоначелниче на свим тим стварима које су урађене када је у питању социјална политика. 
Рецимо 2012. године за социјална и дечија издавања издвојано је око 700 милиона динара, 2023. 
и 2024. године за ту сврху је издвојено преко 3 милијарде динара. И тај податак вам говори све, 
како се некад водила брига о томе, како је данас. Када је у питању пореска политика Града то је 
нешто што је можда највише узнапредовала што кажу. 70% приходне стране буџета иде од 
пореза разних пореза на градском нивоу и то је велики помак у односу на 2012. годину. Данас је 
Нови Сад центар ИТ индустрије око 900 фирми послује и ради у нашем граду и то значајно 
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утиче на БДП целе земље. Ово су само неки од резултата протеклих 12 година. У свим 
одлукама које су допринеле да ови резултати буду овакви учествовао је господин Милан Ђурић 
и од 2022. године показао је да може да успешно води овај наш град. Господин Милан Ђурић је 
један озбиљан и одговоран човек, човек по мери Новосађана, његово искуство и образовање му 
омогућава да реално, рационално и широко сагледава ситуације и проблеме и чини ми се на 
један мудар начин доноси одлуке које су у најбољем интересу за Град и њене грађане. Зато ће 
добити нашу подршку наравно. Што се тиче кандидата за заменика Градоначелника господина 
Ђурађа Јакшића то је по мени један можда најбољи парламентарац у нашој земљи и човек који 
је јако добро познаје локалну самоуправу и који познаје комуналне проблеме и може бити од 
велике помоћи за извршну власт Новог Сада. Када су у питању кадровска друга решења 
чланови Градског већа могу сада да кажем да је то спој једних искусних, проверених 
професионалаца из политичког живота као што је господин Радојевић, господин Шијак, 
Мандић, професор Булајић, с друге стране имамо младе и амбициозне проверене кадрове који 
су се доказали у својим областима као што је Соња Радаковић, као што је Вања Петковић и 
надам се да ће унети једну нову енергију у извршну власт и да ће радити најбоље што могу у 
интересу грађана Новог Сада. Социјалистичка партија Србије, Одборничка група 
Социјалистичке партије Србије – Јединствена Србија ће наравно подржати све ове предлоге и 
желим вам пуно успеха у раду.“ 

Проф. др Ружица Игић: ,,Ја сам у овој Скупштини била до 2010. године и могу да вам кажем 
да су разлике драстичне. Тада сам се жестоко борила против депоније која се градила, покушај 
грађења депонија у Новом Саду и већина вас који сте тад били у Српској радикалној странци то 
исто сте причали. Данас смо сасвим обрнули причу и причамо о томе да је депонија нешто што 
је добро, да то треба радити и тако даље. Ја и даље стојим иза онога за шта сам се борила, али 
морам да кажем да су ме тадашњи жути како ви кажете, односно Демократска странка, никада 
није прекинула у мојој дискусију, пустили су ме да дискутујем завршила дискусију и крај 
приче. Ја сам чак у то време тужила Град Нови Сад због депоније, јер је све противзаконито 
рађено. Од близине депоније па надаље. Но, одборничка група Нада којој и сама припадам већ 
значи покренула је једно питање које бих ја ипак овде ставила на једну од тачака, али би се пре 
свега желела обратити будућем Градоначелнику који нам је изнео један експозе који је стварно 
феноменалан, који би ја у сваком моменту волела да подржим. Рекли сте да су вам грађани дали 
поверење и ми то не споримо у неком смислу, да сте добили више гласова и изнели тај експозе 
који је импонзантан, импонзантан у том смислу што свашта има обећано за разне ствари. 
Волела бих да се тај експозе нађе на сајту града Новог Сада, да грађани могу да прате шта је то 
што сте обећали, а шта је то што сте урадили у вашем мандату који ће трајати четири године. 
Уколико се нађе на сајту ми можемо после тога да једноставно дискутујемо о томе. Е да, 
обећали сте то, урадили сте то, нисте урадили то, и не споримо заиста би то све што сте ви 
рекли требало урадити то је интерес грађана Новог Сада. Међутим, мене као биолога, доктора 
биолошких наука посебно ме је обрадовало што сте поменули ботаничку башту. Иницијатор 
ботаничке баште не знам колико сте упознати сам била и ја лично и са чланом Градског већа 
којег сад не видим да ће бити даље члан, Миром Раденовић радила интензивно на томе и била 
сам одушевљена са сарадњом између те колегинице и мене, односно екипе са факултета. 
Ботаничку башту су започели Демократска странка 2010. године и од 2010. до прошле, 
претпрошле године ништа није мрднуло. Тада сам ја изашла на конференцију за штампу и 
рекла као биолог да је заиста време да Нови Сад добије ботаничку башту да постоји пројекат 
који је валидан, да постоји план детаљне регулације и да то треба урадити и после тога позвали 
су ме из градске управе и рекли да дођемо да разговарамо. Ја сам то прихватила из срца јер 
желим да грађанима Новог Сада буде боље. Прихватила сам на тај начин да нешто добро 
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урадимо. Пре десетак година у емисији „Реч на реч“ са садашњим председником Владе сам 
била и питали су нас за зоолошки врт у Новом Саду. Ја сам рекла да то апсолутно не подржавам 
јер ми зоолошки врт имамо на 80 км са једне и са друге стране, али да је ботаничка башта та 
коју треба форсирати и то је разумљиво. Многе ствари које је Нада предложила ви сте 
прихватили и то не спорим од скидања радиоактивних громобрана до бициклистичке стазе 
преко у Каменички парк и значи прихватили сте неке наше идеје и то не споримо. Али драго ми 
је, кажем због тога што сте предвидели да се ботаничка башта настави односно изградња 
ботаничке баште, само ме интересује због чега прошле године није било средстава на рачуну за 
ботаничку башту и то би било добро јер сваке године по пола хектара ви би за 10 година 
урадили ту башту. Но, друга ствар која ме опет као биолога интересовала јесте да ћете радити 
на ревитализацији рени бунара и обезбедити Новосађанима питку воду то стоји у вашем 
експозеу. Због тога вас позивам да кажете грађанима истину јер истина не може да узнемири 
јавност али скривање истине и како може. Зато немојте крити истину од грађана јер је јуче 
професор Далмација изашо, професор Далмација о којем ја мислим да зна не цела Србија него и 
много шире, човек који је најстручнији за воде у целом окружењу и рекао да треба извршити 
суперхлорисање целе новосадске мреже, оба резервоара и оног код „Водовода“ и оног у 
Каменици. Да треба добро испрати филтере са активим угљем и да се исто мора поновити за 15 
дана. О суперхлорисању надлежни морају да обавесте грађане јер је у том периоду токсична и 
за људе. То су речи професора Далмације. Ја не могу да верујем да ћете се ви оглушити о речи 
најбољег стручњака у окружењу, можда у Европи, јел долазе нам на те скупове, ја сам са истог 
факултета и знам јако добро Божу Далмацију, на скупове које он организује долазе људи из 
Европе јер има шта да каже.“  

Ђурађ Јакшић се јавио за реплику: ,,Па поменута је странка, ја сам председник Одборничке 
групе Др Војислав Шешељ – Српска радикална странка, професорица Игић се позива и куне на 
истину, а и сама не говори истину када су у питању српски радикали и наше противљење 
изградњи депоније. Нисте у праву, Ви нисте пажљиво слушали наше дискусије. Ми нисмо били 
против изградње велике регионалне депоније, него смо давали алтернативу позицији која је 
одређена за изградњу велике регионалне депоније. Професорице Игић, ви из ДСС или новог 
ДСС сада сте познати као неко ко као што се земља око Сунца креће тако се и ви окрећете и 
нико није могао да претпостави да ћете ви као српска коалиција Нада, како истичете тај 
префикс национални и српски ући на локалним изборима у Новом Саду у коалицију са 
осведоченим сепаратистима, са неким ко се залаже за независну Војводину и са онима који 
тврде да се у Сребреници наводно догодио геноцид, са онима који се залажу за независну 
шиптарско терористичку лажну државу на простору нашег Косова и Метохије па сте ушли ви, 
значи ништа се код нас није окренуло, морамо говорити истину за овом говорницом. Обрнуло 
се код вас, како ћете објаснити  вашим члановима и бирачима ситуацију да сте у коалицији са 
Ненадом Чанком који је после 2002. године, прво сте били део ДОС-а заједно, а онда после 
2002. године између осталог се поспрдно изражавао вашем оснивачу па говорио Коштуница др 
Војислав па да вас треба забранити и тако даље, а сада сте коалициони партнер Ненада Чанка у 
Граду Новом Саду. Сад сте коалициони партнери и оних који се залажу за независно Косово и 
Метохију, ви вајни патриоти. Дакле, код вас се окренуло, код нас, ми смо на истим позицијама 
на којима смо били 90-те године када је др Војислав Шешељ формирао Српску радикалну 
странку.“ 

Проф. др Ружица Игић се јавила за реч због повреде Пословника: ,,Ја заиста нисам желела 
овако да разговарамо. Можда сте и видели мој помирљиви тон, можда сте видели да нормално 
дискутујем са вама. Који члан? 100. Значи повреда достојанства моје странке, ја из ове странке 
никада нисам, Пословника Скупштине није битно ајде, добро, не желим да полемишем на овај 
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начин то хоћу да вам кажем. Апсолутно сам похвалила неке ствари које су се овде дешавале, 
апсолутно не желим са Ђурађом Јакшићем да полемишем о томе шта је ко с ким био, о томе да 
је до јуче био једина опозиција и у овој Скупштини, једина опозиција у Скупштини Војводине, 
а истовремено прича мени о томе с ким смо ми. Апсолутно не желим више са вама Ђурађ да 
полемишем. Значи ја схватам да сте Ви сада изабрани заменик Градоначелника и да ћете 
радити све. То да смо ми били против депоније сте били и ви и ми, али да не буде на том месту 
него да неком другом месту. Ма, немојте нас прозивати, молим вас време не желим да ми 
одузима време на овај начин ово није коректно, значи истовремено на све ово што се дешава са 
водом, ви излазите са саопштењем да је опозиција беспризорна, безобразна, да износи 
неистине, бесмислице, клевете које спадају у домен научне фантастике унапред тврдите да ће 
све што опозиција...“  

Председница Скупштине је опоменула одборнице и одборнике да буду тиши и дозволе  
одборници проф. др Ружици Игић да заврши излагање.  

Проф. др Ружица Игић: ,,...у будуће говорити о води бити обмана и превара, о чему ми овде 
причамо ви унапред знате шта ћемо ми говорити ви унапред без Института за јавно здравље 
знате шта ће бити са водом. Молим? Биљана нисам вас прекидала. Друго, донесите нам 
извештај па ћемо видети шта је. Да ли ви знате, то што је на сајту.“ 

Ђурађ Јакшић јавио се за реч због повреде Пословника: ,,Позивам се и ја на члан 100. 
Пословника о раду Скупштине. Професорице Игић, Институт за јавно здравље Војводине 
датум је 28. август 2024. године то је данас обавештење, чисто да не би више манипулисали 
водом и потенцијалним проблемом око воде. Каже, цитирам, читам саопштење званично 
њихово за јавност: „Дана 28.08.2024. године Институт за јавно здравље Војводине биолошким 
испитивањем узорка воде за пиће из резервоара Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“ Нови Сад утврдио је одсутво нематода у испитиваном узорку. У континуитету 
вода за пиће пореклом из Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад је 
микробиолошки, физички, хемијски и вирусолошки исправна и безбедна за употребу“.“ 

Милош Тубић се јавио за реплику: ,,Планова за Паркинг сервис и Водовод и Топлану, Барац 
само се ти смеј, али задржаћу се на реплици Ђурађу Јакшићу члан 101. став 2. ако се увредљиво 
изразе односно одборничку групу, односно политичку странку чији одборници припадају тој 
одборничкој групи, у име одборничке групе право на реплику има председник Одборничке 
групе, односно ја. Да не читам даље. Значи, Ђурађ, ко је издао Косово, а ко није издао Косово, 
то су републичке теме, будемо ли овде кренули да причамо о томе, нећемо завршити нигде, 
значи немојте то да радите што радите. Значи, Ненад Чанак је био коалициони партнер Српске 
напредне странке, Ненад Чанак није више председник Лиге социјалдемократа Војводине и 
управо тај отклон од Српске напредне странке, односно отклон од верног савезника Александра 
Вучића, Ненада Чанка ако треба сад тако да говорим је био разлог зашто смо у коалицији и са 
Лигом социјалдемократа Војводине, а Ненад Чанак је годинама у коалицији са Српском 
напредном странком сад сте и ви, али немојте да помињемо републичке теме, зашто? Ја мислим 
да смо сад, ја сам барем навео толико проблема које треба решавати, пусти сад Ненада Чанка, 
молим те.“   

Проф. др Ружица Игић се јавила за реч због повреде Пословника: ,,Нисам мислила стварно 
да ћу се оволико пута јављати, али ево изазвана сам са оваквим односом према мени. Ја само 
питам будућег Градоначелника да ли ће узети у обзир мишљење професора Далмације о овоме 
што је рекао. Значи, то што сад тренутно у води нису констатоване нематоде, то не значи да их 
нема у неким другим цревима, можда их у бунарима нема, пробајте, да ли ћете их хлорисати, да 
ли ћете се о томе изјаснити...“ 
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Председница Скупштине је опоменула одобрницу проф. др Ружицу Игић да не прича о 
повреди Пословника.  

Проф. др Ружица Игић: ,,...па Ђурађ ме је споменуо.“ 
Петар Холик: ,,Ја сам Петар Холик испред Грађанског покрета Браво. Милан Ђурић не 

треба да буде Градоначелник Новог Сада. Против Вас немам ништа лично, чак сте ми 
повремено и симпатични, али и чудим се уопште како сте завршили у оваквом друштву. Па 
овако, сакупио сам овде неколико питања које би бих хтео да Вам поставим и која су настала у 
време вашег мандата, а које ће јасно показати зашто Ви нисте адекватна особа за ту функцију. 
Шта је са пожаром који гори већ 10 дана на простору депоније и трује наше суграђане 
канцерогеним једињењима? Да ли је истина да нема довољно ватрогасаца и да тај пожар гасе 
радници „Чистоће“? Зашто сте из ГУП-а избрисали седам парковских површина када живимо у 
доба глобалног загревања и када смо као опомену прошле године доживели две суперћелијске 
олује које су однеле 3000 стабала на простору Новог Сада и направиле огромну штету 
материјалну нашим суграђанима? Шта је ваш циљ? Дубаизација Новог Сада? Претварање некад 
најлепшег и зеленог града у региону у безличне пустиње и бетонске кулисе. Зашто сте 
дозволили да се уништи...“ 

Председница Скупштине је упитала одборника Петра Холика да ли су питања у форми 
одборничких питања или жели да расправља о наведеној тачки дневног реда.  

Петар Холик: ,,...ово су питања за кандидата...“ 
Председница Скупштине је указала одоборнику Петру Холику да се на тај начин могу 

поставити одборничка питања Градоначелнику и члановима Градског већа на крају седнице.  
Петар Холик: ,,...питања се односе на рад господина Ђурића за време његовог претходног 

мандата...“ 
Председница Скупштине је указала одборнику Петру Холику да тренутно поставља 

одборничка питања, уместо да расправља о тачки дневног реда.  
Петар Холик: ,,...шта је са Акционим планом за социјално укључивање Рома и Ромкиња за 

период 2023-2026? Претходним планом из 2022. наводно је урађена и документација за 
решавање стамбеног питања 105 породица из Бангладеша, па где је реализација тих решења? У 
априлу прошле године после великог пожара који је задесио насеље Бангладеш опет сте 
обећали да ћете проблем решити хитно и шта је после готово годину и по дана по том питању 
урађено? Једно велико ништа. Пре само шест дана изгубили смо једну шесточлану породицу на 
Салајци невидљиву за Град за суров систем у којем живимо и који Ви представљате. Систем у 
којем незасити у својој грамзивости грабе све што стигну на штету нашег Новог Сада, 
остављајући велику већину људи у граду без хлада, без адекватне канализације, са лошим и 
скупим градским превозом, градском водом у којој се налазе ваљкасти црви и у Граду у којем је 
пожар и канцерогени дим на депонији свакодневница. Када ће они најугроженији, они без 
крова над главом, без докумената за Вас доћи на ред...“ 

 Председница Скупштине је указала одборнику Петру Холику да поново поставља 
одборничка питања и да се расправља са кандидатом за Градоначелника.   

Петар Холик: ,,...не расправљам се, постављам питања. Уопште се не расправљам...“ 
Председница Скупштине је указала одборнику Петру Холику да не прича о тачки дневног 

реда и да поставља одборничка питања у време у којем то није предвиђено и упозорила га да ће 
му, уколико настави са оваквим излагањем, бити изречена мера одузимања речи.  
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Петар Холик: ,,Због свега горе наведеног сматрам да Милан Ђурић као и било ко други из 
СНС-а није достојан да буде Градоначелник овог поносног града солидарних и освешћених 
грађанки и грађана. Место Градоначелника Новог Сада заслужује неко ко воли свој град, има 
слободарски дух, своје слободно мишљење и став и није још само једна безлична лутка у 
луткарском позоришту непоменика који вуче своје конце са Андрићевог венца. И сам је рекао 
за све вас овде да размислите како да се он склони са листе колико би људи за вас стварно 
гласало. Да одговорим на ову констатацију да смо били против моста, дакле ја сам био један од 
оснивача кампа „Шодрош сурвивор кампа“ провео сам целу зиму тамо, хвала лепо, значи нисмо 
били против моста, то је ваш спин, ми смо били против начина на који се тај мост гради. То 
треба да буде заштићено подручје, станиште за преко 200 строго заштићених.“ 

Биљана Пантић Пиља се јавила за реч због повреде Пословника: ,,Члан 101. увредљиво 
изражавање. У каквом је то друштву господин Милан Ђурић када Ви нас тако све прозивате? Ја 
знам да ми вама сметамо као крезуби сендвичари, али видите 53% грађана Новог Сада сматра 
да смо ми добро друштво. Рекли сте у каквом је то друштву, ја ваш цитат, прочитајте опет то 
што вам је неко написао. Драго ми је што вам се допада Милан Ђурић и што вам се допада 
његов експозе. Ја се заиста надам да ћете гласати за њега онда, рекли сте за човека да немате 
ништа против њега, а онда да је безлична лутка. Како Вас није срамота овде јединог ко је 
безличан и ко нема основно елементарно знање сте ви из тог вашег покрета где сами кажете 
како сте били у том кампу, па како седите онда са господином Новаковићем који је био кад је 
тај ГУП усвајан да буде тај мост. Вама је шева битнија од моста и од грађана Новог Сада. Ви 
некоме да кажете да је безлична лутка човек који је добио 53% гласова, како Вас бре није 
срамота. Чиме сте се Ви овде пред сви нама показали и доказали сем читањем неких говора, не 
може ни да Вас прекине председница Парламента овога зато што читате. Не можете да схватите 
да то што радите су одборничка питања, да треба да причате о експозеу и о избору овде 
Градоначелника. Не знате ни шта Вам је посао. Срам да Вас буде шта радите. Какви смо то ми? 
Можда смо крезуби, можда смо сендвичари али вас убедљиво побеђујемо на изборима јер нам 
грађани Новог Сада верују.“ 

Ђула Киш, председник Одборничке групе „Vajdasági Magyar Szövetség - Dr. PásztorBálint - 
Savez Vojvođanskih Mađara - dr Balint Pastor“: Одборничка група Савеза војвођанских Мађара др 
Балинт Пастор ће подржати предлог избора Градоначелника, заменика Градоначелника и 
чланове Градског већа. Ја ћу образложити укратко о чему се ради. Зашто Одборничка група 
Савеза војвођанских Мађара даје свој глас за овај експозе, за овај програм, за ове људе. Ми 
господина Милана Ђурића већ две године познајемо као Градоначелника, како је радио и то 
нам је и олакшавајућа околност јер није неко непознат него човек који је радио. Већ после 
претходног Градоначелника, значи преузео је посао и могу вам рећи ако нешто радите најтеже 
је ако преузмете неке послове другачије виђење имате, а опет сте добро одрадили добро 
завршили послове. Ја сам увек за овом говорницом говорио да Град Нови Сад његов буџет је 
стабилан и стално растући. То нам је већ довољан доказ да ћемо подржати добро дело, а ако је 
нешто стабилно и стално растући онда можемо видети да се граде школе, граде забавишта, 
мостови, асфалтирају се улице, граде се нови километри канализације и водовода, значи то 
нема у сваком граду ни у региону, а могу рећи и за Европску унију. Ближе речено, Савез 
војвођанских Мађара, градски одбор, подржава и због тога избор Градоначелника и његове 
екипе јер нам је важно да у Новом Саду национална заједница Мађара има јаслене групе, има 
основне школе има средњсе школе на језицима националне заједнице Мађара. То нам је 
изузетно важно, то се финансира из градског буџета. Значи ако се договоримо нешто и радимо 
у наредних четири године ми подржавамо тај пројекат и као што је било у претходном мандату 
подржавамо човека који је дао своју реч да се пројекти који се тичу националне заједнице  
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Мађара у Новом Саду подржавају. То важи и за установе културе, Новосадско позориште, 
Мађарски културни центар „Петефи Шандор“, за цивилне организације које раде на пројекти 
који су важни националну заједницу Мађара у Новом Саду. Значи можда је тај сегмент није 
толико дотакнут или није толико испричан за овом говорницом, али смо ту значи као 
представник националне заједнице Мађара да ја то кажем и вама одборницима мало да 
спустимо лопту, мало да размислимо шта се све улаже. Ја сам причао у мом излагању од прве 
реченице у економском смислу, а сада причам и у смислу да у Новом Саду живе и националне 
заједнице Мађара и осталих националних заједница. Можда они немају представника у овом 
дому, али ја имам осећам потребу да говорим и у њихово име. Даље, обнављају се цркве 
католичке, реформатске, заједнице то је изузетно исто важно за националну заједницу Мађара. 
У раду градске власти можемо прићи са више страна, али осим што се захваљујем за овом 
говорницом и дајем предлоге за сарадњу у наредних четири године, ја ћу понудити и помоћ као 
и сваки пут када сам изашао за ову говорницу. Јако лепих примера имамо из суседне Мађарске 
у вези проблематике породице, породице са децом, како је то решено тамо и како можемо све 
то осликавати. Лепе примере подршке породици и породицама са децом овде у Новом Саду, а 
осим тога знате сигурно да Савез војвођанских Мађара градски одбор, председница, је и члан 
Европског парламента у Бриселу и она изузетно прати ситуацију у Новом Саду увек пита и нас 
где може помоћи, где може помоћи да Град Нови Сад добија више простора не само у Србији 
него у на целом континенту. Значи, ми нудимо сарадњу, не само са једне стране, него и са наше 
стране да ћемо помоћи у свим значајним питањима који се тичу развоја Града Новог Сада. Ја 
сам замислио да за ову седницу ћу чути и од стране опозиције предлоге како да боље или ајде 
да кажемо, можемо формулисати и брже или најбоље да остваримо све те пројекте који се тичу 
грађана Новог Сада, а нису још финализиране. Јако пуно пројеката је урађено и јако пуно 
пројеката је у току. Нормално за све треба времена, али са мог места очекујем и у наредном 
неком делу периоду да изађу говорници и да причају о томе како ће допринети својим радом 
развитку Новог Сада, јер не причамо сад, критиковати је најлакше, значи добацити реч две, то 
пролази кроз ваздух и нема основе, али дати један добар пројекат, дати мисао која ће довести 
до тога да ће  Град унапредити, у било ком смислу, у смислу заштите животне средине, 
економског развоја, друштвеног развоја, развоја културе развоја образовања, здравства, дати 
добре пројекте сигурно ће и позиција то прихватити. Можемо се дичити онда после ко је први 
рекао да ли је кокошка или јаје, али за ово место где се каже добар пројекат грађани то јако 
пуно и памте. Тако да би се захвалио Градоначелнику што је представио свој програм, захвалио 
би се свим оним његовим сарадницима који ће бити у наредном периоду у врху власти Града 
Новог Сада и надам се да ћемо лепо сарађивати.“ 

Драгана Јововић: ,,Данас ћу заједно са колегама из моје Одборничке групе ,,Крени-Промени 
Нови Сад“, гласати против свих предложених представника већине. Моју одлуку, ову одлуку 
доносим на основу принципа и вредности које Крени-Промени заступа, а ми се залажемо за 
Град у којем ће интерес грађана бити на првом месту, а не интерес странке. Сматрам да се власт 
у Новом Саду не бори за права грађана на начине на који је то неопходно, и верујем да 
тренутна ситуација у нашем граду представља резултат низа пропуштених прилика и погрешно 
донетих одлука које су довеле до данашњег стања. Често слушамо, па ево и данас о хвалисању 
од стране власти о изградњи нових паркова, бициклистичких стаза, обнови дечијих игралишта. 
Иако је у буџету Новог Сада за 2024. годину издвојено 40 милиона динара за одржавање 
игралишта, резултати су неприметни. Довољно је само да се прође кроз Дунавски или Футошки 
парк и видећете запуштена игралишта са поломљеним њихалицама, пењалицама, клупама које 
већ месецима угрожавају безбедност деце. Као активисти новосадског тима Крени-Промени за 
све иницијативе које смо покренули наишли смо на препреке постављене од стране власти. На 
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пример, када смо поставили билборде које мере загађеност ваздуха, билборди су уклоњени 
управо од стране власти, а грађани остављени без  могућности да сазнају какав ваздух удишу 
чак и када данима горе дивље депоније које при томе емитују отровне и канцерогене материје 
које озбиљно угрожавају здравље људи. Када смо предали петицију да се омогући бесплатна 
пратња породиљама приликом порођаја, добили смо уверавања од прве на листи госпође 
докторке Весне Туркулов да постоје услови да то буде испуњено, али до данас ништа није 
урађено. Када смо поднели петицију да се изједначе давања Града за децу у државним и 
приватним вртићима дошли испред Градске куће са стотинама родитеља, Градоначелник, 
тадашњи Градоначелник, данашњи кандидат за Градоначелника Милан Ђурић, ево већ шест 
месеци није показао интересовање да се види са родитељима и реши проблем. Сваки грађанин 
Новог Сада треба да осећа да су његова права не само загарантована, већ и поштована и оно 
што ћемо радити путем Скупштине јесте да ћемо се трудити да се чује глас управо оних 
грађана које институције игноришу.“ 

Маја Мрнуштик: ,,Пажљиво сам слушала и експозе кандидата владајуће коалиције за нашег 
будућег Градоначелника, слушала сам и расправу која је до сада била, сложићу се са многима 
од вас, не баш толико културна. Мислим да бисмо требали мало и на то да обратимо пажњу. 
Што се тиче експозеа, заиста ћу се трудити да се држим теме, јер толико би тога могла рећи да 
ми поклоните сво време овог света не би било довољно. Гледајући такође да не понављам оно 
што су моје колеге до сада рекли, фокусираћу се на неколико ставки. Као прво, волела бих да 
сам имала више времена као и сви ми, претпостављам да делите моје мишљење, да се упознам 
са решењима конкретним које сте нам сада изнели, односно које нам је кандидат за 
Градоначелника изнео у свом експозеу, а конкретно то мислим на заменика Градоначелника и 
на чланове Градског већа. Тек из тог експозеа смо чули кога ова власт намерава да тако да 
кажем именује, односно да постави и ко ће бити ти људи који ће одлучивати о јако важним 
секторима за функционисање нашег града. Пошто нисмо имали довољно времена да се 
упознамо, а то је већ добра пракса ове власти да апсолутно све крије од опозиције односно од 
своје конкуренције, доводи нас у ту ситуацију да у последњем моменту имамо право мало 
нешто да проговоримо а они ће свакако дизањем руку изгласати оно што њима одговара. 
Експозе је како бих вам рекла одличан, било би лепо када би био изводљив, односно када би 
било могуће да се изведе то све што сте ви планирали. Кандидата за Градоначелника и лично 
познајем уопште не сумњам али стварно у његову добру намеру, исто тако у кандидата не 
сумњам у добру намеру кандидата за заменика, не знам да ли знате али ишли смо сво троје у 
исту гимназију. То је уједно, а зашто то спомињем то је уједно била прва вест која је ево док 
ова седница траје објављена у јавности, то је прва ствар која је изашла из ове Скупштине, а то је 
да је кандидат за Градоначелника за свог заменика предложио свог друга из разреда. Да ли је то 
пракса или не, видећемо, ја се надам да ћете ви сви обављати своју функцију како треба, јер сте 
Новосађани, требало би ваљда да волите свој град, али бојим се да нећете бити у могућности. 
Ви сами не можете много тога да урадите, а људи које сте предложили за чланове Градског 
већа не видим да би уопште могли да имају добру намеру као ви, јер једноставно људе не 
познајемо. С друге стране, спомињали сте доста тога шта планирате да урадите не могу вам 
поклонити поверење камоли бланко јер нема разлога за то, већ 12 година ми видимо како ви 
водите овај град тако да јасно нам је да ће смер ваше политике ићи само у правцу даљег 
уништавања овог града. Ево као што видите воду сам изнела јер нисам желела случајно да ми 
неко дода ову нашу јер нисам сигурна, ево ви кажете да је данас исправна, али поента је да до 
данас није била исправна. Ту је била поента. Није проблем грешке се дешавају, али реците, 
признајте и преузмите одговорност. Исто тако, господине Ђурићу Ви ћете преузети 
одговорност, односно преузимате за све чланове Градског већа које сте именовали јер њихов 
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рад ће се рефлектовати на ваш углед. Надам се да сте добро промислили, а да вам то није само 
наметнуто. Искрено се надам, ја бих волела јер то би било за добробит целог нашег града. Још 
више ми је жао што се власт Новог Сада уопште не пита како ће овај град да изгледа, јер ево 
изађите, буквално изађите напоље једини када се нешто поправља то је када носилац ваше 
листе долази у град, када га затворите целог и онда поправљате коцке да би то лепше 
изгледало. То изгледа као шминкање мртваца. Па ако је већ тако, ево носиоци моје листе се 
налазе овде, не видим носиоца ваше листе овде наравно,  када је већ тако само би желела да 
кажем то што ви кажете да се ви њим поносите ви се иза њега сакривате и заклањате. Ми то не 
морамо да радимо. Па ако већ долази у петак, па замолите га мало и убудуће да сврати мало, 
све ово што сте споменули, мало тврђава, мало неки други делови Града, јер изгледа да се у 
овом граду 12 година ништа не уради док носилац ваше листе случајно у пролазу не сврати. 
Тако да волела бих, споменули сте Тврђаву ко Бога вас молим не дирајте ништа или ако морате 
нешто да радите онда прво скините онај транспарент који је окачен на културно-историјском 
споменику, лично сам ишла да видим, не да је закуцан, не смете да пипнете тврђаву ни једним 
ексером, а не да анкеришете нешто где ваши страначки послушници чувају тај транспарент да 
га грађани Новог Сада не би случајно скинули. Толико о залагању за заштиту тако једног 
културно-историјског добра као што је Тврђава где ви, ова власт, качи транспаренте на ту исту 
тврђаву. Зато сумњам у вашу добру намеру. Споменули сте ботаничку башту па хајте, у реду, 
немам ништа против, ајде прво мало.“ 

Драган Миличевић: ,,Покрет обнове Краљевине Србије као део Одборничке групе ,,Нада за 
Нови Сад“ неће гласати за предлог да досадашњи Градоначелник и даље обавља ту функцију. 
Разлози за то су многобројни и те разлоге смо у суштини могли да чујемо данас много пута. 
Оно што ми никако не можемо да пређемо јесте ситуација која се догодила у претходном 
периоду са водом. Оно што нас охрабрује јесте чињеница коју је изнео колега одборник, а то је 
да тренутно у води не постоје нематоде, али оно што је кључна ствар јесте шта се дешавало у 
претходном периоду и шта стоји иза оне преписке и зашто се о томе прећуткивало и зашто нам 
господине Градоначелниче нисте објаснили о чему се ту ради. Ја се надам да ћете у наредном 
периоду нам објаснити шта се ту дешава. Такође, не можемо гласати за предлог Вас као 
кандидата, будући да Вам ни сами грађани не верују што смо управо могли да видимо на 
основу ове ситуације везане за воду. Господине Градоначелниче бивши и будући, Ви не 
познајете за реч одговорност, сматрате да сте непогрешиви да нико други нема право да буде у 
праву и да када је ствар очигледна, као што је очигледна настала када је у питању тема око 
водоснабдевања Ви је и даље негирате, уместо да позовете на одговорност оне који несавесно 
рукују таквим једним великим и комплексним системом какав је „Водовод и канализација“. 
Такође, сматрамо да ће се наставити политика континуитета каква је била до сада, а не онога 
што сте Ви навели у вашем експозеу. Ја морам да се сложим са колегама из опозиције који су 
рекли да је експозе одличан, ја се слажем да је експозе одличан, експозе је садржајан и заиста 
неко ко не живи у Новом Саду да чује такав експозе ја сам сигуран да би пожелео да дође да 
буде део овог града. Али, оно што је кључна ствар јесте да то баш и није тако и да је овај град у 
последње време претворен заправо у приватно власништво Српске напредне странке и 
интересних групација које су блиске вама, где предлози опозиције никада неће бити 
добродошли и да вам сви људи који другачије мисле у однос на ваш званичан став углавном ће 
бити проглашени као издајници и државни непријатељи. То господо морате да знате да нисте 
ни држава, а нисте ни Нови Сад, него сте у служби овог града и његових грађана. Жао ми је 
што све ове године колико сте на власти нисте успели да савладате ту лекцију. Међутим, срећа 
у несрећи је та што ће овај дан и овај избор бити последњи избор некога из ваших редова, 
будући да већ сада без ваших коалиционих партнера не можете да сами формирате власт уз све 
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крађе и манипулације током изборног процеса. И на послетку, чињеница да смо предлог 
кандидата добили пред сам почетак седнице. Не знам зашто је био проблем да се то одштампа 
раније, потврђују речи вашег лидера странке Александра Вучића да за вас нико не би гласао да 
се он склони са листе.“ 

Сања Драшко се јавила за реч због повреде Пословника: ,,Повреда достојанства одборника, 
и ако заиста на махове се деси када изађу колеге из Наде да похвале, заиста похвале Ваш 
експозе који јесте за похвалу наравно и ваши досадашњи резултати рада Градоначелниче су за 
похвалу прате свакако све што пише у експозеу и свако ко имало добре намере има према овом 
граду може томе да посведочи. Да, Српска напредна странка предводи, води власт у овом граду 
и данас смо дошли до тога да заправо живимо у том најпожељнијем граду, у нашем Новом 
Саду, да данас треба да изгласамо Градоначелника иза кога стоји већина одборника, већина 
овог дома, већина грађана који су свој глас на изборима дали Српској напредној странци и онда 
имамо неколико претходних колега који износе низове. Колегиници претходној је читав говор 
био флоскуларан, незаснован на чињеницама, потпуно флоскуларан, неутемељен, не знам како 
би га назвала, али сте стигли да извређате у томе кандидата за Градоначелника без икаквог 
проблема, а и странку. Ја верујем у институције, ја верујем у институције и верујем у оно што је 
објављено, оно што објави институција, то је Институт за јавно здравље Војводине, а не оно 
што Погачар и Брковић напишу на билборду на тараби. Дакле, верујем у институције, тако се и 
понашамо. Такође је претходни говорник нахвалио експозе и потом на онако перфидан начин 
изнео увреде којима заиста не да нема места, начин на који ово радите поштовани колега Вас је 
требало опоменути и одузети реч и тако даље, а Вас би замолила.“ 

Стеван Латиновић: ,,Дакле ова расправа дуго већ траје, јел тако? Идемо полако при крају 
расправе, врло сам пажљиво слушао образложење председнице Скупштине као предлагача за 
кандидата за Градоначелника. Експозе кандидата за Градоначелника искрено речено нисам 
могао да испратим са истом пажњом целих 40 минута и било би јако добро да смо га добили 
можда у писаној или штампаној форми јел тако, па бисмо могли конструктивније да причамо и 
да се осврћемо на све оно што сте Ви рекли. Међутим, ја сам сигуран све у комплету то што сте 
навели ни са леве, ни са моје десне стране значи ни са стране позиције, ни опозиције, верујем да 
не постоји ни један одборник који би био против тога. Јел то су све мање-више ствари које 
недостају Новом Саду и које треба да се решавају и то није од данас то од много раније 
датирају ти проблеми. Међутим, оно што је чињеница то је мислим да то није реално. То знате 
и Ви као кандидат за Градоначелника, то знају и одборници владајуће већине,  а то знамо и ми 
одборници тј. опозициони одборници. То је један од разлога зашто не можемо да подржимо и 
зашто ја лично нећу подржати Ваш експозе и Ваш избор за кандидата за Градоначелника. Даље 
морам да се осврнем, расправа је била таква каква је јел тако, било је можда и тешких речи, али 
је било и неистина и са једне и са друге стране, ако ћемо да будемо објективни. Рецимо да вас 
подсетим неко је не знам сада ко можда ће се препознати рекао да је 2012. године остављен дуг, 
то просто није тачно. 6 милијарди динара је био суфицит у буџету 2012. који је сукцесивно 
трошен у годинама које су долазиле, а где је власт вршила Српска напредна странка. Колега 
један је споменуо да су повећана, неко је спомињао и поредио плате колке су биле 2012. а 
колике су данас. Зашто нико не каже колка је била потрошачка корпа, колико су коштале 
комуналне услуге, колика је потрошачка корпа и колико је могло да се купи из потрошачке 
корпе 2012. а колико 2024. И мислим да како су повећале плате тако су се повећале и цене 
комуналних услуга. Са таквом једном аналогијом ја могу да споменем колегу који је рекао да су 
повећана социјална давања са 700 милиона динара на 3 милијарде, ја онда закључујем да ми 
данас имамо скоро 4, 4 и по пута више социјално угрожених јер смо морали да повећамо 
социјална давања, а ви сте одговорни, ви сте били на власти. Председница Скупштине је 
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причала да је, ово је заправо производ избора који су одржани у јуну месецу, да је то био 
фестивал демократије, да су избори и изборна воља грађана дакле свето писмо за Српску 
напредну странку, а то је још један разлог зашто ми не можемо да подржимо Вас као 
експонента Српске напредне странке, зато што сви знамо да на тим изборима нису гласали само 
грађани Новог Сада.“ 

Ђурађ Јакшић: ,,Одборничка група „Др Војислав Шешељ – Српска радикална странка“ 
гласаће за избор Градоначелника и његовог кабинета који ће водити Град, Боже здравља у 
наредне четири године. После 16 година опозиционог деловања у овом Скупшптинском дому 
Српски радикали се враћају на власт у Граду Новом Саду. Стицајем околности, ја као 
председник Градског одбора, као председник странке овде у Граду Новом Саду, понуђена ми је 
врло висока позиција у градској номенклатури у наредном периоду. Ја користим ову прилику 
да се захвалим прво својој Српској радикалној странци тиме што ме је кандидовала на место 
одборника у Скупштини Града Новог Сада и на тај начин створила на неки начин основ и базу 
уопште да буде могуће да будем изабран на овако високу функцију. Желим да се захвалим 
Милану Ђурићу на предлогу да будем кандидат за заменика Градоначелника и подршку коју 
смо добили од председника Владе господина Милоша Вучевића. Ја сам убеђен да ћемо ми 
Српски радикали донети квалитет више овој градској власти, јер смо показали у претходном 
периоду да до сржи непогрешиво познајемо комунални систем Града Новог Сада. Спремни смо 
заиста вредно да радимо у наредном периоду како би се овај програм који је био прилично 
широк и врло прецизан остварио у наредне четири године. Сви сте хвалили експозе и суштину 
тог програма, односно неко је рекао да је списак лепих жеља и тако даље. Ја сам убеђен да нова 
енергија која ће ући у Градску кућу, нико није споменуо да је 90% кабинета будућег Милана 
Ђурића да су нови људи. Нови људи носе и нову енергију, бар би тако требало да буде. Дакле, 
очекујем заиста да највећи део ових ствари које су споменуте сте, Милан је један врло 
одговоран човек који је то рекао у етар идемо у директном преносу, тако да они који су пратили 
пренос и генерално грађани Новог Сада могу да нас држе за реч по питању онога што је 
обећано да ће бити рађено у наредне четири године. Ја сам неко и генерално моја партија неко 
ко се не слаже са ситуацијом где имамо једнопартијски систем. Ја лично волим политички 
плурализам и лично волим различитост мишљења и мислим да имамо један састав Парламента 
онако како је народ гласао на локалним изборима у Новом Саду прилично шаролик који би 
могао, ако свих 78 одборника заједно са комплетном градском кућом ако будемо радили свако 
радио свој део посла, опозиција указивала на пропусте, указивала на грешке, указивала на оно 
што је евентуално пропуштено да се ради, а ми радили оно што је Милан рекао и обећао да 
ћемо радити у наредне четири године, ја сам убеђен да ћемо имати врло успешан мандат, дакле 
2024-2028. Веома је битно да данас на Велику Госпојину, на један велики црквени празник 
поред тога што ћемо добити нову градску власт, веома је битно да коначно развејемо сваку 
сумњу у исправност и безбедност воде за пиће из водоводног система Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“. Ми смо последњих 10-так дана, опозицији јесте генерално 
посао да хвата власт у неким грешкама, да их хвата у неким ситуацијама које су 
проблематичне, а ми смо имали ситуацију која није добра, значи на најбруталнији на најгори 
могући начин ширена је паника међу грађанима Новог Сада. Ширење панике даме и господо је 
кривично дело. Ширење панике је ситуација која по својим по свом еху може имати чак и 
обрисе терористичког акта. Ви када ширите панику када је у питању исправност воде као 
основне намирнице, као нечег што је живот, то је нешто што је веома лоше и то је нешто што је 
веома тендециозно. Ја сам вам прочитао обавештење саопштење за јавност Института за јавно 
здравље Војводине са данашњег дана где они људи јасно и гласно кажу, а знате да је то 
институција која је једино релевантна која је акредитована независна при том и тако даље да је 
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вода апсолутно микробиолошки исправна. Неко помену мало час, а шта се десило пре не знам 
седам, осам или 10 дана. А не читате извештај Института за јавно здравље Војводине. Ево га 
извештај од 21., 20-тог је била она тобоже спорна порука на вибер групи и тако даље нисте 
читали 21-ог шта каже Институт за јавно здравље Војводине. Људи, каже последњи завршени 
резултати контроле здравствене исправности воде за пиће из резервоара Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад и њихове дистрибутивне мреже за 18.08. значи 
пишу 21-ог указују на микробиолошку исправност. Обратите пажњу на следеће: на основу 
утврђеног присуства нематода у води за пиће пореклом из ЈКП „Водовод и канализација“ Нови 
Сад уз досадашње резултате очуване микробиолошке, висуролошке, физичке и хемијске 
исправности воде за пиће стручњаци Института за јавно здравље Војводине процењују, па онда 
бодовано црним да не постоји разлог за панику међу потрошачима и да се сви резултати 
анализа у најоптималнијем року достављају свим надлежним институцијама. 21-ви, а ова 
порука је била спорна тобоже спорна 20-ог. Господо немојте ширити панику нећемо убрати на 
тај начин било какав или јефтин или нешто скупљи политички поен. Радимо лоше генерално по 
грађане читав дан данас слушамо причу како су рафови празни. Ја ниједан раф који се тиче 
воде за пиће нисам видео да је празан на територији Града Новог Сада у претходних 10-так 
дана. Даље, мени је потпуно јасно зашто су представници некадашњег досманлијског режима у 
првом реду Демократске странке некадашње, Демократске странке и Лиге социјалдемократа 
Војводине, па и ови из Српског покрета обнове, сада ПОКС-а посебно алергични на Јавно 
комунално предузеће „Водовод и канализација“. Зашто? Па зато што им није успео покушај 
приватизације овог најважнијег Новосадског јавног комуналног предузећа 2011. и 2012. године. 
Господо, 1. јануара 2011. године цена воде и услуга канализације у Новом Саду скаче четири 
пута скаче на 90 и кусур динара по кубном метру воде. У том моменту Град Београд има цену 
кубног метра воде 35 динара просечна цена кубног метра воде у том тренутку на простору 
читаве Републике Србије је негде између 25 и 30 динара немојте ме држати за реч. Који је био 
разлог зашто је Градоначнелник Игор Павличић и у то време неприкосновени господар јавног 
комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Ненад Чанак зашто су тако драстично 
повећали цену воде? Па зато што су припремали приватизацију „Водовода и канализације“. Све 
је било договорено, господин и мој дугогодишњи колега Борислав Новаковић то апсолутно зна 
као директор ЗИГ-а у то време као неко ко је водио покрајински одбор Демократске странке све 
је било договорено за приватизацију Водовода јер је француска мултинационална компанија 
Веолија требала да купи новосадски „Водовод и канализацију“. Све је договорено било, шта их 
је у тој работи прекинуло прекинуо их је промена власти, односно локални избори у Граду 
Новом Саду 2012. године. Да се разумемо, те 2012. и тој власти која је намеравала под окриљем 
неких сумњивих радњи да прода „Водовод и канализацију“ сам био опозиција а и овој која је 
дошла. Али, срећом па је та 2012. дошла да се спречи да се најважнија новосадска фирма прода. 
Као да нису знали за случај Будимпеште која је 90-тих година продала свој градски водовод, а 
после тукли главом о зид и вратили га назад под окриље града Будимпеште у своје власништво 
по три или четири пута већој цени. Као да не знају за пример Букурешта који је исту ствар 
направио. Вода је ресурс која значи живот, вода је ресурс који се не продаје, али је тад било 
требало направити то зарад личних интереса те чувене коалиције Демократска странка – Лига 
социјалдемократа Војводине. Не слажем се са колегом Новаковићем када каже она трећа тачка, 
ви знате да ја пажљиво слушам сваку тачку, сваки зарез, свако слово, сваки број, када је колега 
Новаковић рекао некопетентност, па онда каже нематоде, морали смо или морао је Град 
прогласити техничку воду. Па зашто Град господине Новаковићу када је Бранко Бјелајац 2010. 
године био директор Јавног комуналног предузећа, када је исто утврђено присуство ваљкастих 
црва нематода није прогласио техничку воду. Тад Вас нисмо чули да причате ту причу. Друга 
ствар, не слажем се са вама везано за компетентност директора „Водовода и канализације“ не 
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из разлога што ја имам неке симпатије или антипатије него ајде да погледамо билансе само. Ви 
знате да сам ја један хроничар који прати сваки детаљ који чита све од А до Ш, од корице до 
корице, па ћу вам рећи да док је ваш коалициони партнер Лига социјалдемократа Војводине 
водила „Водовод“ први квартал па чекајте, завршавам са овим. Опростите што сам продужио 
мало али је пуно тема покренуто. Ја ћу још само минут један и завршавам ја ћу још само један 
минут, ако ми дозволите, ако не ја ћу отићи  на место само још један минут да закључим, дакле 
хајте само да говоримо језиком чињеница. Немојте дизати панику зато што није коректно, није 
људски, није новосадски да узбуњујете јавност без било каквих материјалних доказа. Покушали 
сте приватизацију, а знамо посебно ви из Лиге да сте посебно алергични на „Водовод и 
канализацију“ посебно, хоћемо у глас да причамо? Хоћемо у глас да причамо...“   

Председница Скупштине је опоменула одборнице и одборнике да не добацују.  
Ђурађ Јакшић: ,,Захваљујем се. Одборничка група „Др Војислав Шешељ – Српска 

радикална странка“ гласаће за нови кабинет Градоначелника Милана Ђурића, а ево очекујем 
неколико одговора на теме које сам покренуо од колеге Новаковића.“ 

Борислав Новаковић се јавио за реплику: ,,Можемо се разликовати у интерпретацији, али 
није добро да не поштујемо чињенице. Направили сте две материјалне грешке као хроничар 
комуналних догађања. Биће да нисте баш тако прецизни као што мислите. Прво, никада није 
била тема приватизације, а рећићу Вам и зашто. Навели сте Будимпешту – грешка, фирма која 
се распитивала око Водовода звала је Женерал зоо, касније је она прерасла у Вивенди вотер, а 
сада се зове Веолија. Имали су катастрофалну инвестицију у Сегедину и Темишвару, а не у 
Будимпешти, а дакле, знајући како је прошао Сегедин и Темишвар који су добили само 
повећање цене, а ништа од улагања, није нам пало на памет да се бавимо приватизацијом, тако 
да бих Вас молио да поштујете чињенице. Прво није тачно да је приватизација била у игри, то 
је спекулација. Не постоји ни један правни акт који би то могао да поткрепи, а друго није реч о 
Будимпешти него је реч о Сегедину и Темишвару који су нам били огледни пример зашто не 
треба да идемо у приватизацију. Ако мене питате никада „Водовод и канализација“ и не треба 
да буде приватизовано јер је стратешки систем и треба да буде у власништву државе. То је мој 
став.“ 

Ђурађ Јакшић јавио се за реч због повреде Пословника: ,,Члан 100. достојанство 
Скупштине. Господине Новаковићу, да ли сам хроничар скупштинских догађања или нисам, 
кажем или комуналних свеједно је, кажем прилично памтим из разлога што струка ми је таква. 
Па памтимо као што би рекао наш народ слонови. Говорим врло прецизно. Будимпешта је 
приватизовала свој градски водовод 90-тих година и продала извесној јеврејској фирми. После 
неколико година платили су вишеструко већу цену. Ви веома добро знате зато што сте један од 
кључних људи у то време Демократске странке, били неко ко је практично водио Нови Сад. 
Павличић је био Градоначелник, али ми се чини да су се одлуке доносиле или у вашем 
кабинету или евентуално код Душана Елезовића у то време. Један од кључних ваших 
коалиционих партнера био је Ненад Чанак, сложићете се. А реците ми зашто сте повећали цену 
воде четири пута од 1. јануара 2011. године и откуд то да је Бранко Бјелајац...“  

Председница Скупштине је опоменула одборницу Мају Мрнуштик да не добацује и 
полемише са свога места без претходног јављања на реплику или због повреде Пословника. 

Ђурађ Јакшић: „Ви знате да је Бранко Бјелајац на том путу од Француске, са тих преговора, 
назад, да је чак био и саобраћајни удес негде у Италији, 2011. године, договорена била 
приватизација, управо са француском Веолијом. Спречена је приватизација, само резултатима 
избора 2012. године, иако ја тада нисам био задовољан резултатима тих избора. Нисте ми 
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одговорили, зашто 2010. године, када је Павличић Градоначелник био, а Бјелајац био директор, 
када су пронађене нематоде у води, зашто онда као директор Завода за изградњу Града нисте 
тражили да се прогласи техничка вода?“  

Проф. др Вељко Крстоношић се јавио за реплику: „Господин Ђурађ Јакшић је споменуо 
Демократску странку и ја се слажем са једним у томе, што је рекао а то је, да он дуго памти, јер 
је дуго одборник у Скупштини Града, само што памти неке измишљене ствари. Оно што је 
показао, а чуди ме од господина Јакшића, јер, он је био велики  противник садашње власти, 12 
година их је оптуживао за највеће оптужбе, које су се односиле на пословање у оквиру вођења 
Града, сада је у коалицији, дакле, ту је поприлична недоследност, исто тако, данас је показао 
једну велику недоследност, а то се сећамо, господине Јакшићу, колико смо пута заједнички 
тражили да код важних питања седнице немају ограничење времена. У време Демократске 
странке, ни по једној тачки није било ограничења времена, могли сте да говорите колико 
хоћете, па су седнице трајале некада и по два дана. Ви сте нама одузели право да говоримо без 
ограничења, дотична председница Скупштине ми је одузела реч након свега 6 минута мог 
излагања, по врло важном питању, а то је избор Градоначелника и ви сте овде као неко, ко сада, 
заједно са Српском напредном странком, чини владајућу већину, гласали за то да имамо 
ограничење времена и на тај начин показали своју недоследност и изненадили сте ме. Очекивао 
сам да ћете бити доследни и подржати онај мој предлог, који је био, хајде да кажем у најмању 
руку људски и парламентаран.“ 

Борислав Новаковић: „Бесмислено је, заиста, да одговарам, шта је радио Бранко Бјелајац, то 
просто нема никакве везе са мном, ја могу да сносим одговорност и да коментаришем само оно 
што сам ја радио, али сад сте ме повукли за језик, па ћу вам рећи нешто што треба да знате и ви 
и јавност. Када је у питању Веолија, потписано је писмо о намерама, између Веолије и 
београдског водовода и то је био део протокола између председника Вучића и Макрона, тако 
да, врло лако може да уђе или до делимичне докапитализације водовода београдског од стране 
Веолије, или потпуне приватизације, јер је Веолија практично државна најјача фирма, која 
обједињује све комуналне делатности у Француској. То је истина и брините о београдском 
водоводу, а ја вам кажем и сигуран сам да делим став опозиције. „Водовод и канализација“ је 
стратешки систем и само луд човек може приватизовати то. То мора да буде у власништву 
Града и из социјалних и из функционалних разлога. И док је ове опозиције овде, никада 
„Водовод и канализација“ неће добити подршку ни за приватизацију, чак ни за 
докапитализацију, мислим да буџет од 42.000.000.000,00 дозвољава да снажније инвестирамо, 
да оснажимо тај систем и да 100% буде у власништву Града.“ 

Данило Бабић: „Истакао бих контролну функцију Скупштине, у том смислу могу да кажем, 
да сам већ сада радознао да, на пример, добијемо извештај о раду јавних предузећа, па да 
видимо како то предузећа без конкуренције на тржишту, упркос огромним субвенцијама које 
добијају од Града...“ 

Председница Скупштине је прекинула у излагању одборника Данила Бабића и замолила га 
да се држи теме дневног реда. 

Данило Бабић: „... успевају да послују. Говорим о досадашњим резултатима власти СНС-а и 
господина Ђурића, који је део власти. Да би покрио све те минусе, градском буџету су потребне 
додатне количине новца, тако да, ево, подсетићу да је пре отприлике три недеље, 9. августа, 
Градско веће у техничком мандату одобрило да за 10% поскупе вода, канализација, одношење 
смећа, пијачарина, сахрањивање и услуге зоохигијене. На пример, скупља пијачарина ће 
директно довести до поскупљења  хране на пијацама. Та поскупљења ступају на снагу колико 
већ од септембра. Оно што треба нагласити је, да напредњачка власт, ево већ трећу годину 
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заредом поскупљује комуналне услуге, а подсетио бих да је Републичка влада, пре месец и по 
дана, одобрила поскупљење месечне претплате за РТС и РТВ, са 299 на 349 динара, што све 
грађани плаћају преко рачуна за струју. Закључак је, дакле, да имамо само тренд поскупљења и 
да то можемо и очекивати у наредном периоду и због тога нећемо гласати за кадровска решења 
СНС-а.“ 

Жарко Мићин: „Неколико речи ћу рећи о експозеу и о Градоначелнику и будућим 
кандидатима за чланове Већа, мислим да је о томе, нажалост, мало данас говорено и то, пре 
свега, од стране опозиције, јер су изношене неке потпуно друге ствари. Пре свега, морам да 
признам да ми је заиста драго, што сам видео, да је велики број одборника опозиције рекао, да 
је експозе будућег Градоначелника одличан, импонзантан, феноменалан. Значи, то су били 
изрази, буквално сам пратио шта је свако говорио, али рекли су, неки, додуше, да је то списак 
лепих жеља. Па, ја вам кажем да није списак лепих жеља него да је то један план за будућност и 
то реалан, врло реалан план за будућност, јер је експозе, који је свеобухватан и садржајан, који 
је обухватио и Градоначелник је врло једноставно обухватио и објаснио све области, почев од 
инвестиција, па до социјалне заштите и културе и да не набрајам све, дакле, у свакој области је 
предвиђено неко унапређење и бољитак и боље би било, да је неко од вас то приметио. И 
изнесени су реални пројекти, који могу да се реализују. Ја ћу споменути само неке, пре свега, 
завршетак ова два нова моста, апсолутно поздрављам што је Градоначелник рекао, да ће се то 
завршити и ја верујем у то да хоће, јер то је нешто што је започео и претходни Градоначелник 
Милош Вучевић и говоримо о мосту у продужетку Булевара Европе, а говоримо и о будућем 
пешачко-бициклистичком мосту, који ће свакако бити нови део туристичке понуде Новог Сада 
и ако се сећам добро, ту ће ићи и панорамски лифт на Тврђаву, дакле, то ће бити заиста нешто, 
што ће изузетно обогатити туристичку понуду, ево, Градоначелник каже два панорамска лифта, 
дакле, заиста сјајна ствар, која ће бити за Нови Сад. Оно што сам ја чуо, што мислим да је врло 
значајно а то је, да ће се наставити са политиком равномерног улагања и у Град и у приград. То 
је иста она политика, коју је спроводио и Милош Вучевић и која је врло важна, јер не постоје 
грађани првог и другог реда. Дакле, нама су исти грађани и који живе и у Руменци и у Буковцу, 
и у Ковиљу и у Кисачу, дакле, у свим приградским местима, као и они који живе на Лиману и 
таква политика апсолутно треба да се настави. Поздрављам што сам чуо, улагање у 
бицикилстичке стазе, ја заиста волим да возим бицикли и чуо сам да ће бити бициклистичка 
стаза Беочин – Петроварадин и да ће се радити Нови Сад – Ирмово – Кисач, то апсолутно 
поздрављам и треба тога што више да буде. Можемо видети заиста на нашим улицама, откад су 
ове нове бициклистичке стазе направљене, велики број бициклиста и Нови Сад је свакако град 
бициклизма и то треба да наставимо. Оно такође чиме сам се обрадовао, чуо сам, дакле, да ћемо 
градити, односно, изградити или направити ботаничку башту, то је нови туристички садржај за 
Нови Сад. Нови Сад тако нешто заиста заслужује и поздрављам то и очекујем Градоначелниче, 
да то буде и реализовано. Реконструкција СПЕНС-а, то сте споменули, узимајући у обзир да 
сам био директор СПЕНС-а, морам да кажем да ми је заиста велико задовољство  што ће 
СПЕНС добити нови сјај, имаћемо један велелепан објекат, бар према ономе што сам ја успео 
да видим у неким идејним решењима, тако да поздрављам то и молим вас Градоначнелниче, да 
то и реализујемо до краја. Чуо сам регионалну депонију, било је речи о регионалној депонији, 
то је пројекат, који нам је апсолутно потребан, том депонијом ћемо, фактички ћемо, ову стару 
депонију, која је, нажалост, ругло, када улазимо у Нови Сад, санирати у потпуности и имаћемо 
модерну регионалну депонију, у складу са свим стандардима заштите животне средине. 
Поздрављам што чујем да ће на мом Новом насељу, на ком сам провео детињство, бити 
културна станица и Градоначелниче, чуо сам да сте споменули базен на Новом насељу, па да 
вам кажем, да ће вас одмах грађани Новог насеља, ће вас ту држати за реч. Дакле, 
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Градоначелниче, ја верујем у вас, верујем у ваш тим и желим вам све најбоље и очекујем да све 
ово што сте навели у експозеу испуните, јер ће то бити за добробит свих грађана Новог Сада.“ 

Катарина Бачулов: „Ја сам одборница Групе грађана Хероји – Миша Бачулов, желим да се 
осврнем на просечну зараду, на сајту Министарства унутрашње и спољне трговине стоји 
податак из маја месеца из 2024. године, где каже да је просечна потрошачка корпа тада била, 
око, нешто више од 103.000,00 динара, док је просечна зарада тада била око 100.000,00 динара. 
Ако је просечна зарада сада, како кажете, 115.000,00 динара, значи да је просечна потрошачка 
корпа негде око 120.000,00 значи, да људи са том просечном платом не могу да покрију, значи, 
ни ту просечну потрошачку корпу. Е, сад кажете повећали сте субвенције на 13.000,00 динара 
што морам да кажем да је изузетно мало с обзиром да приватни вртићи коштају од 33.000,00 
динара па навише значи да једна породица за само једно дете треба да издвоји 20.000,00 динара 
да плати тај приватан вртић, а знамо да већина деце иде на жалост у приватне вртиће јер још 
увек нису завршени вртићи које градите. Желим такође да кажем да је јако лепо  што прваци 
имају бесплатне уџбенике, али да деца не иду заувек у први разред, већ иду у други разред, 
трећи и тако даље и да су уџбеници, из године у годину, све скупљи, тако да морам да кажем да 
родитељи са две просечне плате једва изгурају месец, а сматрам да већина грађана зарађује 
много мање него што је просечна плата.“ 

Биљана Пантић Пиља: „Желела бих за крај да кажем да заиста смо чули сјајан експозе и то 
смо се сви овде једногласно сложили, надам се да ће тако и гласање да буде, пошто заиста тај 
експозе јесте као што је рекао мој колега Мићин, један план и програм рада и ја верујем да ће 
бити остварен као и до сада што се радило у интересу Новосађана. Пре свега желим да 
истакнем да сматрам да вама као Градоначелнику у претходном периоду, заиста, није било 
лако, наследили сте Милоша Вучевића, после три мандата преузели сте на пола мандата Град, 
очекујем у овом новом мандату да видим новог Милана Ђурића, који добија једноставно свој 
неки легитимитет на овим изборима и за сам крај ја ћу само рећи да докле год Ви као 
Градоначелник и Ваш тим будете следили политику Александра Вучића, а то је политика да 
вам је интерес грађана на првом месту, сигурна сам да ћете до тада увек имати подршку свих 
одборника наше оборничке листе. Када тако не буде, онда ћемо се овде опет срести, али ја 
верујем у вас и веровали су и грађани Новог Сада у вас и желим вам сву срећу у наредном 
мандату.“ 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 
претрес. 

У складу са чланом 28. и 30. Пословника Скупштине Града, о избору Градоначелника, 
заменика Градоначелника и чланова Градског већа, Скупштина одлучује тајним гласањем 
већином гласова од укупног броја одборника. 

Чланом 45. став 3. Закона о локалној самоуправи, прописано је да када одлучује о избору 
Градоначелника, Скупштина Града истовремено и обједињено одлучује о избору заменика 
Градоначелника и чланова Градског већа. 

У складу са чланом 109. Пословника Скупштине Града Новог Сада, прописано је да тајним 
гласањем руководи председник Скупштине коме помаже секретар и два одборника изабрана на 
седници, на предлог председника Скупштине. 

Председница Скупштине је предложила да јој у поступку тајног гласања помажу одборник 
Бане Свитлица из Одборничке групе „Социјалистичка партија Србије – Јединствена Србија“ и 
Александра Пејиновић из Одборничке групе „СТРАНКА СЛОБОДЕ И ПРАВДЕ И ПОКРЕТ ЗА 
ПРЕОКРЕТ“. 
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Председница Скупштине је отворила претрес о наведеним предлозима.  

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила претрес. 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да јој у поступку тајног гласања 
помажу одборници Бане Свитлица  и Александра Пејиновић. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 51 одборник 
гласао „за“, да ниједан одборник није гласао против и да су четири одборника гласала 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог. 

Председница Скупштине је позвала одборнике Банета Свитлицу и Александру Пејиновић да 
приступе председавајућем столу, ради помагања у спровођењу тајног гласања за избор 
Градоначелника, заменика Градоначелника и чланова Градског већа Града Новог Сада. 

На основу поднетог предлога за избор Градоначелника, заменика Градоначелника и чланова 
Градског већа израђује се гласачки листић који се оверава печатом Скупштине. 

У складу са чланом 109. Пословника Скупштине Града, о предложеним кандидатима за 
Градоначелника, заменика Градоначелника и чланове Градског већа, Скупштина одлучује 
истовремено и обједињено, тајним гласањем заокруживањем на гласачком листићу реч „ЗА“ 
или „ПРОТИВ“ предлога у целини. 

Председница Скупштине је замолила Службу Скупштине да припреми гласачки листић. 

Док се припремао гласачки листић, председница Скупштине је обавестила одборнице и 
одборнике да, у складу са чланом 109. став 5. Пословника, гласачки листић спуштају у гласачку 
кутију по прозивци и да ће се сваком одборнику, по позиву према азбучном реду почетног 
слова презимена, уручити гласачки листић. 

Пошто су обављене све припреме за тајно гласање, председница Скупштине је објавила 
почетак гласања и замолила одборнице и одборнике да по позиву приступе председавајућем 
столу, ради преузимања гласачког листића и гласања. 

Након што је констатовала да је свим присутним одборницама и одборницима омогућено да 
гласају, председница Скупштине је закључила поступак гласања, те се у складу са чланом 110. 
Пословника Скупштине Града, прешло на утврђивање резултата гласања. 

Председница Скупштине је утврдила да је припремљено 78 гласачких листића, да је 76 
одборница и одборника примило гласачки листић и да су 2 гласачка листића неупотребљена. 

Председница Скупштине је замолила да се отвори гласачка кутија, како би се 
пребројавањем утврдио број гласачких листића у кутији. 

Председница Скупштине је након пребројавања гласачких листића утврдила да је од 75 
гласачких листића 27 неважећих и 48 важећих гласачких листића. 

Председница Скупштине је указала да се са важећег гласачког листића чита одговор „ЗА“ 
или „ПРОТИВ“, на основу чега секретар Скупштине бележи резултат гласања. 
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На основу члана 112. Пословника Скупштине Града, председница Скупштине је 
констатовала: 

- да је 78 припремљених гласачких листића 
- да је 2 неупотребљених гласачких листића 
- да је 76 одборника примило гласачки листић 
- да је 27 неважећих гласачких листића 
- да је 48 важећих гласачких листића 

Председница Скупштине је објавила да је 46 одборника гласало „за“ Предлог кандидата за 
Градоначелника, заменика Градоначелника и чланове Градског већа, да су два одборника 
гласала „против“ наведеног предлога, те је констатовала да је Скупштина већином гласова од 
укупног броја одборника изабрала: 

За Градоначелника 
МИЛАНА ЂУРИЋА 
За заменика Градоначелника 
ЂУРАЂА ЈАКШИЋА 
За чланове Градског већа 

1.ПЕТРА ЂУРЂЕВА 
2.ТИЈАНУ ДЕЛИЋ 
3.ДЕЈАНА ШИЈАКА 
4.ТАТЈАНУ МЕДВЕД 
5.МИЛОРАДА РАДОЈЕВИЋА 
6.АЛЕКСАНДРА БУЛАЈИЋА 
7.МИЛОВАНА АМИЏИЋА 
8.АЛЕКСАНДРУ ИЛИЋ 
9.ВАЊУ ПЕТКОВИЋ 

10.СОЊУ РАДАКОВИЋ 
11.ДЕЈАНА МАНДИЋА 

 
и да је Скупштина Града донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ИЗБОРУ ГРАДОНАЧЕЛНИКА, ЗАМЕНИКА ГРАДОНЕЧЕЛНИКА И ЧЛАНОВА 

ГРАДСКОГ ВЕЋА ГРАДА НОВОГ САДА 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је честитала Градоначелнику, заменику Градоначелника и 

члановима Градског већа Града Новог Сада на избору и пожелела им успешан рад. 
Председница Скупштине је одредила паузу у раду Скупштине у трајању од 15 минута, ради 

одржавања седнице Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања у 
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Сали 18 ради утврђивања предлога одлука о престанку мандата одборника пре истека времена 
на које су изабрани, због избора на функцију. 

Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 17.28 часова. 
 Председница Скупштине је замолила одборнице и одборнике који се још нису пријавили да 
пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број присутних одборница и 
одборника на седници. 

Председница Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града присуствује 69 
одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  
 
Ад. број: 020-121/2024-I 
                020-122/2024-I 
                020-123/2024-I 
7. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОЗИ ОДЛУКА О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА 
НОВОГ САДА ЗБОГ ИЗБОРА НА ФУНКЦИЈУ 

 
С обзиром на то да су одборници Милан Ђурић, Ђурађ Јакшић и Соња Радаковић изабрани 

за Градоначелника, заменика Градоначелника и члана Градског већа, у складу са чланом 43. 
став 5. и 45. став 8. Закона о локалној самоуправи, а у вези са чланом 67. став 1. тачка 8. Закона 
о локалним изборима, председница Скупштине је указала да им престаје мандат одборника у 
Скупштини Града.  

Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања утврдила је 
предлоге одлука о престанку мандата наведених одборника, а које су одборницама и 
одборницима доступни у електронском облику. 

С обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 
спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес. 

 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила претрес 
и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о престанку мандата 
одборника Скупштине Града Новог Сада, Милану Ђурићу због избора за Градоначелника. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је један одборник гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о престанку мандата 
одборника Скупштине Града Новог Сада, Ђурађу Јакшићу због избора за заменика 
Градоначелника. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о престанку мандата 

одборника Скупштине Града Новог Сада, Соњи Радаковић због избора за члана Градског већа. 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан, односно да је 
Скупштина већином гласова донела  
 

ОДЛУКУ 
О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је одредила паузу у раду Скупштине у трајању од 15 минута ради 
одржавања седница Градске изборне комисије у Плавој сали, ради додељивања мандата 
одборницима и Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања у 
Сали 18, ради утврђивања предлога одлука о потврђивању мандата одборника Скупштине 
Града Новог Сада. 

Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 18.19 часова. 

 Председница Скупштине је замолила одборнице и одборнике који се још нису пријавили да 
пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број присутних одборница и 
одборника на седници. 

Председница Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града присуствује 68 
одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  
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Ад.број: 020-125/2024-I 
      020-127/2024-I 
               020-128/2024-I 
8. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОЗИ ОДЛУКА О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ 
ГРАДА НОВОГ САДА  

Градска изборна комисија Града Новог Сада је у складу са чланом 72. став 1. и 73. став 1. 
Закона о локалним изборима доделила мандат првим следећим кандидатима којима није био 
додељен мандат одборника као припадницима исте политичке странке, Српске напредне 
странке и то: Кристини Пуповац и Браниславу Јововићу са Изборне листе АЛЕКСАНДАР 
ВУЧИЋ – НОВИ САД СУТРА (Ивица Дачић – Социјалистичка партија Србије – СПС; Расим 
Љајић – Социјалдемократска партија Србије – СДП Србије; Милан Кркобабић – Партија 
уједињених пензионера, пољопривредника и пролетера Србије – Солидарност и правда – ПУПС 
– Солидарност и правда; Милан Стаматовић – Здрава Србија – ЗС;  др Војислав Шешељ – 
Српска радикална странка – СРС; Александар Вулин – Покрет социјалиста – ПС; Милица 
Ђурђевић Стаменковски – Српска странка Заветници – Заветници; Милош Вучевић – Српска 
напредна странка – СНС), као и Марини Недељковић са наведене Изборне листе, припаднику 
Српске радикалне странке и издала уверења о избору за одборника Скупштине Града Новог 
Сада. 

Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања размотрила је 
Извештај Градске изборне комисије Града Новог Сада и уверења о избору за одборника и 
утврдила предлоге одлука о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада. 

Председница Скупштине је обавестила одборницце и одборнике да су Извештај Градске 
изборне комисије Града Новог Сада и предлози одлука Комисије за кадровска, 
административна и мандатно-имунитетна питања доступни у електронском облику. 

У складу са чланом 66. став 4. Закона о локалним изборима у гласању о потврђивању 
мандата може учествовати кандидат за одборника коме је додељен мандат и који има уверење 
Изборне комисије да је изабран. 

С обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 
спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес. 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила претрес и 
напоменула да ће се о сваком предлогу решења гласати посебно. 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о потврђивању мандата 
одборника Скупштине Града Новог Сада Кристини Пуповац. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 63 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је један одборник гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

ОДЛУКУ  
О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о потврђивању мандата 
одборника Скупштине Града Новог Сада Марини Недељковић. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан, односно да је 
Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ  

О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о потврђивању мандата 

одборника Скупштине Града Новог Сада Браниславу Јововићу. 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан, односно да је 
Скупштина већином гласова донела  
 

ОДЛУКУ  
О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да ју је Сања Драшко, 
председница Одборничке групе Александар Вучић – Нови Сад сутра, oбавестила да су 
Кристина Пуповац и Бранислав Јововић приступили наведеној Одборничкој групи. 

Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да ју је Марина Недељковић 
oбавестила да је приступила Одборничкој групи Др Војислав Шешељ - Српска радикална 
странка и да је за председника Одборничке групе одређен Вања Божић, а за заменика Марина 
Недељковић. 
 
Ад.број: 020-115/2024-I 
9. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИЗМЕНАМА РЕШЕЊА О ОБРАЗОВАЊУ КОМИСИЈЕ ЗА 
РЕШАВАЊЕ ПРИТУЖБИ НА РАД КОМУНАЛНЕ ПОЛИЦИЈЕ 

Предлог решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и мандатно-
имунитетна питања. 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе допунско 
образложење предлога. 
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење предлога, 
председница Скупштине је отворила претрес.  

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила претрес. 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о изменама Решења о 
образовању Комисије за решавање притужби на рад Комуналне полиције. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 47 одборника 
гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је један одборник гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 
О ИЗМЕНАМА РЕШЕЊА О ОБРАЗОВАЊУ КОМИСИЈЕ ЗА РЕШАВАЊЕ ПРИТУЖБИ 

НА РАД КОМУНАЛНЕ ПОЛИЦИЈЕ 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Ад.број: 020-129/2024-I 
10. тачка дневног реда 
 
ОСТАВКА ПЕТРА ЂУРЂЕВА НА ФУНКЦИЈУ ДИРЕКТОРА ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА 
ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД 
 

Дана 28. августа 2024. године, Петар Ђурђев поднео је Скупштини Града Новог Сада 
писану оставку на функцију директора Историјског архива Града Новог Сада, Нови Сад. 

С обзиром на то да се о поднетој оставци не гласа, Скупштина Града констатује да је на 
основу поднете оставке Петру Ђурђеву престала функција директора Историјског архива Града 
Новог Сада, Нови Сад и да је Скупштина донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ФУНКЦИЈЕ ДИРЕКТОРА ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА  

ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад.број: 022-1/2024-175-I         022-1/2024-210-I         022-1/2024-220-I        
               022-1/2024-176-I          022-1/2024-211-I        022-1/2024-221-I        
               022-1/2024-777-I          022-1/2024-212-I        022-1/2024-222-I        
               022-1/2024-178-I          022-1/2024-213-I        022-1/2024-223-I        
               022-1/2024-179-I          022-1/2024-214-I        022-1/2024-224-I        
               022-1/2024-180-I          022-1/2024-215-I        022-1/2024-225-I        
               022-1/2024-181-I     022-1/2024-216-I        022-1/2024-226-I        
               022-1/2024-182-I     022-1/2024-217-I        022-1/2024-227-I        
               022-1/2024-183-I     022-1/2024-218-I        022-1/2024-228-I        
               022-1/2024-209-I     022-1/2024-219-I        
 
12. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА АДМИНИСТРАТИВНА  
И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 
− Предлог решења о престанку дужности директорa Установе за културу и образовање 

Културни центар „Кисач“, Кисач  
− Предлог решења о именовању директора Установе за културу и образовање Културни 

центар „Кисач“, Кисач  
− Предлог решења о престанку дужности председника Надзорног одбора Новосадског дечијег 

културног центра, Нови Сад 
− Предлог решења о престанку дужности председника Управног одбора Центра за Социјални 

рад Града Новог Сада 
− Предлог решења о престанку дужности члана Школског одбора Школе за основно и средње 

образовање „Милан Петровић“ са домом ученика, Нови Сад 
− Предлог решења о престанку дужности члана Управног одбора Агенције за енергетику 

Града Новог Сада 
− Предлог решења о престанку дужности члана Школског одбора Основне школе  

„Васа Стајић“ Нови Сад  
− Предлог решења о престанку дужност председника Савета за међунационалне односе Града 

Новог Сада 
− Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Новосадског дечијег 

културног центра, Нови Сад 
− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за буџет и 

финансије 
− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за 

комуналне делатности 
− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за 

урбанизам, пословни простор и стамбену подршку 
− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за заштиту 

животне средине 
− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за 

здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици 
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− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за за 

културу и информисање 
− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за 

образовање 
− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за 

статутарна питања и локалну самоуправу 
− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за јавни ред 

и мир и безбедност 
− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за спорт и 

омладину 
− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за праћење 

примене етичког кодекса 
− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за особе са 

инвалидитетом 
− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за 

економски развој Града 
− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Комисије за 

прописе 
− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Комисије за 

обележавање празника и доделу признања Града 
− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Комисије за 

међуградску сарадњу у земљи и иностранству 
− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Комисије за називе 

делова насељених места 
− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Комисије за 

представке и предлоге 
− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Комисије за родну 

равноправност 
− Предлог решења о избору председника Савета за међунационалне односе Града Новог Сада 

 

Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и мандатно-
имунитетна питања. 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да образложи 
предлоге Комисије. 

Пошто представник предлагача није  желео да образложи предлоге Комисије, а с обзиром 
на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за спајање 
расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим предлозима.  

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила претрес и 
напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку дужности 
директорa Установе за културу и образовање Културни центар „Кисач“, Кисач. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 



- 72 - 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 50 одборника 
гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је један одборник гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРA УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И 

ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „КИСАЧ“, КИСАЧ 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању директора 

Установе за културу и образовање Културни центар „Кисач“, Кисач. 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 46 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је један одборник гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ 

КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „КИСАЧ“, КИСАЧ 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку дужности 

председника Надзорног одбора Новосадског дечијег културног центра, Нови Сад. 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 48 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА НОВОСАДСКОГ 
ДЕЧИЈЕГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА, НОВИ САД 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку дужности 

председника Управног одбора Центра за Социјални рад Града Новог Сада. 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 48 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова донела  
 



- 73 - 
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ПРЕДСЕДНИКА УПРАВНОГ ОДБОРА ЦЕНТРА ЗА 

СОЦИЈАЛНИ РАД ГРАДА НОВОГ САДА 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку дужности 

члана Школског одбора Школе за основно и средње образовање „Милан Петровић“ са домом 
ученика, Нови Сад. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 48 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ШКОЛЕ ЗА ОСНОВНО И 
СРЕДЊЕ ОБРАЗОВАЊЕ „МИЛАН ПЕТРОВИЋ“ СА ДОМОМ УЧЕНИКА, НОВИ САД 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку дужности 
члана Управног одбора Агенције за енергетику Града Новог Сада. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 46 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА АГЕНЦИЈЕ ЗА 

ЕНЕРГЕТИКУ ГРАДА НОВОГ САДА 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку дужности 

члана Школског одбора Основне школе „Васа Стајић“ Нови Сад. 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 46 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 
О ОПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ 

„ВАСА СТАЈИЋ“ НОВИ САД 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку дужност 
председника Савета за међунационалне односе Града Новог Сада. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 47 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТ ПРЕДСЕДНИКА САВЕТА ЗА МЕЂУНАЦИОНАЛНЕ 
ОДНОСЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању председника 
Надзорног одбора Новосадског дечијег културног центра, Нови Сад. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 47 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ 
КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА, НОВИ САД 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору председника, 

заменика председника и чланова Савета за буџет и финансије. 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 46 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је седам одборника гласало 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА ЗА 

БУЏЕТ И ФИНАНСИЈЕ 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору председника, 

заменика председника и чланова Савета за комуналне делатности. 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 46 одборника 
гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је 15 одборника гласало „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА ЗА 

КОМУНАЛНЕ ДЕЛАТНОСТИ 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору председника, 

заменика председника и чланова Савета за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку. 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 46 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је 20 одборника гласало „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА ЗА 
УРБАНИЗАМ, ПОСЛОВНИ ПРОСТОР И СТАМБЕНУ ПОДРШКУ 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору председника, 
заменика председника и чланова Савета за заштиту животне средине. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 46 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је 18 одборника гласало „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА ЗА 
ЗАШТИТУ ЖИВОТНЕ СРЕДИНЕ 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору председника, 
заменика председника и чланова Савета за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о 
деци и породици. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 48 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је 18 одборника гласало „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА ЗА 

ЗДРАВСТВЕНУ ЗАШТИТУ, СОЦИЈАЛНУ ЗАШТИТУ И БРИГУ О ДЕЦИ И 
ПОРОДИЦИ 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору председника, 
заменика председника и чланова Савета за за културу и информисање. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 46 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је 18 одборника гласало „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА ЗА 

ЗА КУЛТУРУ И ИНФОРМИСАЊЕ 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору председника, 
заменика председника и чланова Савета за образовање. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 48 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је 18 одборника гласало „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 
О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА ЗА 

ОБРАЗОВАЊЕ 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору председника, 
заменика председника и чланова Савета за статутарна питања и локалну самоуправу. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 47 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је 17 одборника гласало „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 
О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА ЗА 

СТАТУТАРНА ПИТАЊА И ЛОКАЛНУ САМОУПРАВУ 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору председника, 
заменика председника и чланова Савета за јавни ред и мир и безбедност. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 46 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је 17 одборника гласало „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА ЗА 
ЈАВНИ РЕД И МИР И БЕЗБЕДНОСТ 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору председника, 
заменика председника и чланова Савета за спорт и омладину. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 47 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је 19 одборника гласало „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА ЗА 

СПОРТ И ОМЛАДИНУ 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору председника, 

заменика председника и чланова Савета за праћење примене етичког кодекса. 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 47 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је 19 одборника гласало „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА ЗА 

ПРАЋЕЊЕ ПРИМЕНЕ ЕТИЧКОГ КОДЕКСА 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору председника, 

заменика председника и чланова Савета за особе са инвалидитетом. 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је в47 одборника 
гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је 19 одборника гласало „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА ЗА 
ОСОБЕ СА ИНВАЛИДИТЕТОМ 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору председника, 
заменика председника и чланова Савета за економски развој Града. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 46 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је 18 одборника гласало „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА ЗА 

ЕКОНОМСКИ РАЗВОЈ ГРАДА 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору председника, 

заменика председника и чланова Комисије за прописе. 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 46 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је 18 одборника гласало „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА  
КОМИСИЈЕ ЗА ПРОПИСЕ 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору председника, 
заменика председника и чланова Комисије за обележавање празника и доделу признања Града. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 46 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је 19 одборника гласало „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА КОМИСИЈЕ 

ЗА ОБЕЛЕЖАВАЊЕ ПРАЗНИКА И ДОДЕЛУ ПРИЗНАЊА ГРАДА 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору председника, 

заменика председника и чланова Комисије за међуградску сарадњу у земљи и иностранству. 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 48 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је 18 одборника гласало „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА     КОМИСИЈЕ 

ЗА МЕЂУГРАДСКУ САРАДЊУ У ЗЕМЉИ И ИНОСТРАНСТВУ 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору председника, 

заменика председника и чланова Комисије за називе делова насељених места. 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 47 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је 18 одборника гласало „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА КОМИСИЈЕ 
ЗА НАЗИВЕ ДЕЛОВА НАСЕЉЕНИХ МЕСТА 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору председника, 
заменика председника и чланова Комисије за представке и предлоге. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 47 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је 20 одборника гласало „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА КОМИСИЈЕ 
ЗА ПРЕДСТАВКЕ И ПРЕДЛОГЕ 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору председника, 
заменика председника и чланова Комисије за родну равноправност. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 47 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је 19 одборника гласало „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА КОМИСИЈЕ 

ЗА РОДНУ РАВНОПРАВНОСТ 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору председника 

Савета за међунационалне односе Града Новог Сада. 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 46 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је 21 одборник гласао „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА САВЕТА ЗА МЕЂУНАЦИОНАЛНЕ ОДНОСЕ ГРАДА 
НОВОГ САДА 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је упитала да ли неко од одборница и одборника жели да постави 
одборничко питање. 

Пошто нико од одборница и одборника није желео да постави одборничко питање, а с 
обзиром на то да је завршен рад по утврђеном дневном реду, председница Скупштине је 
закључила II седницу Скупштине Града Новог Сада у 18.39 часова. 
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